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هفته نامه اقتصاد                                          ی   سیاسی   اجتماعی   ورزشی
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عناوینخبرها
 لغو محرومیت ایرانیان

 تحت تعقیب از خدمات کنسولی

قیمت خودرو با افزایش تولید کاهش می یابد

خیال منتقدان را از تولیدِ پراید راحت کردیم

 آغاز عملیات نصب پایه سکو
 و اجرای طرح توسعه فاز ۱۱ منطقه پارس جنوبی

بازنگری در قیمت گذاری و عرضه فولاد

 تامین آب  صنایع غرب بندرعباس 
از سوی ایمیدرو

 کیفیت و سرعت  شاخصهای مهم اجرای پروژۀ 
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صفحه۱

رهبر معظم انقلاب اسلامی در پیامی به مناسبت 
آغاز به کار یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی، 
یکی از الزامات در رأس امور بودن مجلس را حضور 
نمایندگان فعال، منظم، پاکدست، امانتدار و دارای 
شناخت از شرایط و اولویتهای کشور دانستند و با 
تأکید بر اینکــه »اقتصاد و فرهنــگ« در صدر 
اولویتهای کشــور است، نمایندگان را به مسائلی 
همچون اولویت دادن به معیشت طبقات ضعیف، 
اصلاح خطوط اصلی اقتصاد مثل اشتغال و تولید و 
تورم، رعایت تقوا و انصاف در انجام وظایف نظارتی، 
موضع گیری های انقلابی در حوادث مهم و تعامل 

برادرانه با قوای مجریه و قضائیه توصیه کردند.
در ایــن پیــام که صبــح امروز حجت الاســلام 
والمسلمین محمدی گلپایگانی آن را در افتتاحیه 
یازدهمین دوره مجلس شــورای اسلامی قرائت 
کــرد، رهبر انقلاب با ابراز خرســندی از آغاز دور 
جدید مجلس و رخ نمایاندن این پیشانیِ باشکوه و 
درخشان مردم سالاری اســلامی در برابر چشم 
جهانیــان، از همت و انگیزه ملت برای تشــکیل 
مجلس تشکر کردند و به منتخبان جدید تبریک 
گفتند. ایشــان تعبیر امام راحل مبنی بر در رأس 
امور بودن مجلس را جامع ترین توصیف برای شأن 
و وظیفه مجلس دانستند و افزودند: اگر قانون را راه 
کشور به سمت قله ها و مقصدهای معین شده در 
قانون اساســی بدانیــم، مجلس، متعهــدِ این 

ریل گذاری و رهگشایی حیاتی است.
حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر لزوم حرکت 
همگان در مسیر قانون، به ظرفیتهای موجود برای 

ضمانت اجرای قانون در قوه قضائیه و همچنین در 
خود مجلس نظیر حق تحقیق و تفحص، حق ردّ 
و قبول مدیران ارشــد دولت و حق تذکر، سؤال و 
استیضاح اشاره کردند و گفتند: اگر قانون، درست 
و بسنده و قابل اجرا باشد و از ضمانتهای اجرای آن 
به درستی استفاده شود، کشور به هدفهای والای 

خود دست می یابد.
رهبر انقلاب اســلامی با تأکید بر نقش اساســی 
نمایندگان در نشاندن مجلس در جایگاه شایسته 
آن، افزودند: آنگاه که نمایندگان مجلس با شناخت 
درست از شرایط و اولویتهای کشور و با کارشناسی، 
حضور فعــال و منظم، پاکدســتی و امانتداری، 
وظایف خود را انجــام دهند، مجلس نقطه امید 
مردم و نقطه اتکاء مجریان و به معنی حقیقی در 

رأس امور کشور خواهد بود.
حضرت آیت الله خامنه ای، ســرگرم شــدن به 
حواشــی زیان بار، وارد کردن انگیزه های ناسالم 
شــخصی و جناحــی، ســهل انگاری در کار و 
دسته بندیهای ناسالم قومی و منطقه ای را آفات 
عمده نمایندگی مجلس دانســتند و با تأکید بر 
اقتصاد و فرهنگ به عنوان دو اولویت اصلی کشور، 
گفتند: در باب اقتصاد، علاوه بر مشــکلات عمده 
مشــهود، نمره مطلوبی در بــاب عدالت در دهه 
پیشرفت و عدالت به دست نیاورده ایم و این واقعیتِ 
ناخواسته باید همه را به تلاش فکری و عملی در 
باب معیشت طبقات ضعیف به مثابه اولویت وادار 
سازد. ایشان برای رفع این نقیصه، اصلاح خطوط 
اصلی اقتصاد ملی مانند »اشتغال، تولید، ارزش پول 

ملی و تورم« و »مبنا قرار دادن سیاســتهای کلی 
اقتصاد مقاومتی« را مورد توجه قرار دادند و با اشاره 
به یک وظیفه نزدیک مجلس یعنی تنظیم برنامه 
هفتم توسعه کشور خاطرنشان کردند: توجه به این 
وظیفــه و نیز توجه به کاهش نقش تعیین کننده 
نفت خام در منابع مالی دولت که فرصت مغتنمی 
برای ترســیم خط اقتصادی کشور است، توصیه 

دیگر اینجانب به شما عزیزان است.
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر رعایت تقوا و انصاف 
و اجتناب از حُب و بغضهای شخصی و جناحی در 
انجام وظیفه نظارتی مجلس، افزودند: همکاری 
نمایندگان با یکدیگر، درهم تنیدگی تجربه مجربان 
با شــور و حرارت جوانان و تازه واردان، مسابقه در 
عملِ پاکیزه و نیکو و عدم مسابقه در احراز این یا 
آن جایگاه، موضع گیری های انقلابی در حوادث 
مهم جهانی و داخلی، اهتمام به مرکز پژوهشها و 
دیوان محاسبات، صدور آرامش و اطمینان به افکار 
عمومی کشــور در نطقها، تعامل برادرانه با قوای 
مجریه و قضائیه، نســخ قوانین زائــد و مزاحم و 
اجتناب از تکثر و تراکم قوانین، توصیه های دیگر 

این جانب به شما نمایندگان ملت است.
حضرت آیت الله خامنه ای با ابراز اطمینان از اینکه 
رعایت این ســرفصلها به ملت ثابت خواهد کرد 
انتخاب آنان درســت بوده و میــل به حضور در 
انتخابــات را افزایــش خواهــد داد، در پایان از 
نماینــدگان دوره پیش مجلس بویژه از رئیس پر 
انگیزه و پر تلاش آن آقای دکتر لاریجانی قدردانی 

کردند.

یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی با حضور سران قوا 
و جمع دیگری از مسئولان و فرماندهان کشوری و لشگری 
در ساختمان بهارستان مجلس شورای اسلامی آغاز به کار 
کرد. مهمانان جلســه افتتاحیه مجلس عبارت بودند از 
حجت الاسلام حســن روحانی رئیس جمهور، ابراهیم 
رئیسی رئیس قوه قضائیه، علی لاریجانی رئیس مجالس 
هشتم، نهم و دهم، غلامحسین اسماعیلی معاون اول قوه 
قضائیه، رحمانی فضلی وزیر کشور، سرلشکر محمد باقری 
رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح، امیر سرلشکر سید 
عبدالرحیم موسوی فرمانده کل ارتش، سردار حسین 
 اشتری فرمانده نیروهای انتظامی  جمهوری اسلامی ایران، 

صلاح زواوی سفیر فلسطین، محمود واعظی رئیس دفتر 
رئیس جمهور، سیدحسن خمینی تولیت آستان مقدس 
امام راحل، محمدی گلپایگانی رئیس دفتر مقام معظم 
رهبری، عباسعلی کدخدایی سخنگوی شورای نگهبان، 
حداد عادل رئیس مجلس هفتم، اسحاق جهانگیری معاون 
اول رئیس جمهور، ناطق نوری رئیس مجلس شــورای 
اســلامی در دوره چهارم و پنجم، علی عسکری رئیس 
سازمان صداوسیما، امیر عبدالهیان دستیار رئیس مجلس 
در امور بین الملل، محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه، 
سیدمحمود علوی وزیر اطلاعات و حسینعلی امیری معاون 
پارلمانی رئیس جمهور، که در صحن علنی پارلمان حضور 

یافتند. طبق آیین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی، 
اداره مراســم افتتاحیــه مجلس  تا پیــش از انتخاب 
هیئت رئیسه موقت را هیئت رئیسه سنی پارلمان برعهده 
می گیرد. ۲ نفر از مسن ترین منتخبان ملت به عنوان رئیس 
و نایب رئیس و ۲ نفر از جوان ترین منتخبان به عنوان دبیران 
هیئت رئیسه سنی مجلس تعیین می شوند که وظایفی 
مانند  اداره جلسه افتتاحیه،  انجام مراسم تحلیف، برگزاری 
انتخابات هیئت رئیسه موقت و همچنین تعیین شعب ۱۵ 
گانه بررسی کننده اعتبارنامه های منتخبین را بر عهده  

دارند.
ادامه صفحه 8

بهرام قرویصفحه 2

مجلس یازدهم و استمرار اقتدار ایران

مهدیمیرحیدری
مد                    یر عامل و سرد                        بیر

آزاد  و  مقاومت  سالگرد   1399/3/3
و در یک کلام  سازی خرمشهر گرامی 
شنیده  شهر  خونین  از  مقاومت  ندای 

شد. 
 ، ونزوئلا  و  ایران  اقتصادی  مبادلات 
نفتی  های  فرآورده  حامل  کشتی   5
پالایشگاه  تحریم  به  توجه  با   ( ایران  
های ونزوئلا ( حامل حدود 1.5 میلیون 
ونزوئلا  کشور  به  و.....  بنزین   ، بشکه 
تهدیدات  به  توجه  با   ، گردید  حمل 
ایران  ناپذیر  وصف  قدرت  با  و  اثر  بی 
این  سازی  آماده  مراحل  آخرین  در  که 
کشتی  دو  البته   ، شد  ونزوئلا  آبهای  وارد  کشتی  سومین  نوشتار 
مزبور  توزیع کشور  مسیر  در  و  تخلیه  را  های خود  فرآورده  دیگر 
باید  و  ایران  اسلامی  جمهوری  قدرت  از  نشان  ،که   گرفت  قرار 
اذعان داشت ندای این عظمت ایران اسلامی را باید در زهر چشم 
برابر ترور ناجوانمردانه سردار دلها ] سردار  ایران در  موشک های 
الاسد  عین  [در  )ره(  سلیمانی  قاسم  حاج  سپهبد  شهید  سرتیپ 
و سخنان  وزیر کشور  گزارش  و  معظم رهبری  مقام  پیام  با   . یافت 
رئیس جمهور ، اولین جلسه مجلس یازدهم  شروع به کار کرد در 
ادامه سیدرضا تقوی رئیس هیات رئیسه سنی مجلس یازدهم متن 
به  مردم  منتخبان  و  قرائت  را  اساسی  قانون   ۶۷ اصل  سوگندنامه 
حالت اجتماع در حال قیام آن را تکرار و پس از انجام مراسم تحلیف 
سوگندنامه را امضا کردند.   اما اشاره ای به سوابق  منتخبین ، 1۷۷ 
منتخب فاقد تجربه نمایندگی مجلس اند و به قول معروف در این 
کسوت صفر کیلومترند، با توجه به رد صلاحیت 80 نماینده مجلس 
نماینده مجلس دهم  تنها 5۶  یازدهم،  انتخابات مجلس  برای  دهم 
از  اما  شدند.  یازدهم  مجلس  نمایندگی  فعالیت  استمرار  به  موفق 
2۷۶ کرسی، 2۶0 منتخب مجلس شورای اسلامی یازدهم را مردان 
بود،  زنان خواهد  به  متعلق  کرسی   1۶ و  گرفت  اختیار خواهند  در 
133 نماینده، تحصیلات دکترا یا معادل حوزوی آن، 14۶ نماینده، 
تحصیلات کارشناسی ارشد و معادل حوزوی آن و از منتخبین 104 

نماینده دارای تجربه قانونگذاری را دارند، ...
ادامه صفحه ۷

پیام رهبر معظم انقلاب اسلامی به مناسبت آغاز به کار یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی؛

مجلس با نمایندگان کارشناس، فعال و پاکدست 
در رأس امور خواهد بود

 مچ انداری ایران و آمریکا 
این بار در نزدیک مرز آمریکا

 غافلگیری جهان؛
 بنزین ایران به ونزوئلا رسید

 کشور ما به لحاظ تاریخی ۱۱4 سال است که مجلس دارد 
و در میان کشورهای آسیایی نخستین کشوری است که صاحب پارلمان و مجلس شده است
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لغومحرومیتهفته نامه اقتصادی ایران

ایرانیانتحت
تعقیبازخدمات
کنسولی

رییسقوهقضاییهبخشنامه»عدمصدوردستورمحرومیتازخدماتکنسولیبهمنظوردستیابیبهاشخاصتحتتعقیبدرخارجازکشور«رابهمراجعقضایی
کشورابلاغکرد.

دراینبخشنامهآمدهاست:»برابرگزارشهایواصله،برخیازمراجعقضاییمبادرتبهصدوردستورمحرومیتازخدماتکنسولیبهمنظوردستیابیبهاشخاص
تحتتعقیبدرخارجازکشورمینمایند.درحالیکهبهرهمندیازخدماتکنسولیازجملهحقوقمدنیهرفرداستکهمطابققانوناساسی)فصلسوم–حقوق
ملت(ودیگرقوانینمرتبط،ازقبیلماده۹۵۸قانونمدنی،برایاتباعکشــورتضمینشدهاستودرقوانینجاریکشورنیزتصریحیبرمحرومیتافراد،اعماز
متهمانومحکومانازاینخدماتوجودندارد.بنابراین،نهتنهامجوزیبرایصدوردســتورمحرومیتازاینخدماتوجودندارد،بلکهبهعنوانمجازاتاصلییا
مجازاتتبعییاتکمیلینیزنمیتواندموردحکمدادگاهقرارگیرد.بنابراینمقتضیاستمراجعقضاییازصدورحکمیادستورمحرومیتافرادازخدماتکنسولی
خوددارینمایند.درصورتیکهقبلًادستوریدراینارتباطصادرگردیده،دراسرعوقتنسبتبهلغوآناقدامشود.روسایکلدادگستریهاودادسرایانتظامی

قضاتمسوولنظارتبراجرایاینبخشنامههستند.«

بسم الله الرّحمن الرّحیم
دنا  و الحمدلله ربّ العالمین و الصّلاة و السّــلام علی ســیّ

محمّد و آله الطّاهرین و لعنة الله علی اعدائهم اجمعین.
 خدا را شکر میکنم و خرسندم از اینکه در شرایط کنونی 
هم که شرایط نامساعدی است، این جلسه بحمدالله تشکیل شد، 
ولو به ایــن نحو. البتّه دیدار حضوری شــما جوانها برای بنده 
شــوق آفرین تر بود، لکن این شــکل هم یک شــکلی است و 
امیدواریم که این جلســه هم جلســه ِی مفیدی باشــد برای 

جامعه ی جوان، برای کشور، و برای خود این حقیر.

  طرح بحثهای ســنجیده و فکرشده از سوی 
دانشجویان در این جلسه

 بحثهایی که دوستان انجام دادند، چند خصوصیّت داشت 
که من فی الجمله اشاره کنم: اوّلاً بحثها پخته و سنجیده و خوب 
بود. انصافاً ســطح بحثهای امسال از آنچه قبلًا در این جلسات 
مطرح میشد، به نظر من بالاتر بود؛ فکر شده بود، کار شده بود و 
این خیلی باارزش است؛ از این جهت من متشکّرم. سؤالهایی که 
شد، خب سؤالهای فراوانی است؛ اگر بخواهیم حتّی بعضی از این 
سؤالها را جواب بدهیم، وقت زیادی را از ما خواهد گرفت. شاید 
این توقّع من به جا باشد که دوستان ما -نمایندگی در دانشگاه ها 
و بعضی از بخشهای مرتبط با دانشجویان و دانشگاه ها در دفتر- 
متعهّد بشــوند این سؤالها را پاسخ بدهند. این سؤالها جوابهای 
روشنی دارد، کما اینکه بعضی از ابهامها و شبهه هایی که مطرح 
میشود، توضیحهای قابل قبولی دارد و میتوان اینها را مطرح کرد 
و میتوان ]درباره ی آنها[ گفتگو کرد. درباره ی پیشنهادهایی که 
شد، این پیشنهادها، خب پیشنهاد است؛ این جور نیست که هر 
پیشنهادی حتماً بتواند عملیّاتی بشود. بعضی از این پیشنهادها 
ناشی از عدم احاطه ی به شرایط موضوع بحث است؛ این را من 
دارم مشــاهده میکنم و میبینم و اگــر بخواهیم درباره ی این 
پیشنهادها تصمیم گیری بکنیم -یا بنده تصمیم گیری کنم، یا 
دستگاه ها تصمیم گیری کنند- احتیاج به کار بیشتری دارد و 

امیدواریم که این توفیق را خدای متعال به ما بدهد.
 البتّه الان سفارش من به دفتر این است که این پیشنهادها 
را بگیرند، بررسی کنند، روی جزء جزء این پیشنهادها کار کنند. 
و این را هم عرض بکنم که برخی از اشکالاتی که به دستگاه ها 
در بیانات شــما عزیزان وجود داشت، اشکالات واردی نیست؛ 
بعضی وارد است لکن بعضی هم وارد نیست. وارد نبودن اشکال 
هم به خاطر این اســت که از شرایط موجود آن موضوع اطّلاع 
زیادی ندارید؛ از این جهت اســت که این اشکال طبعاً به ذهن 
می آید؛ و هر کسی در این وضع باشد، این اشکال را دارد. به هر 
حال میتواند این سؤالها، این ابهامها، این اشکالها در گفتگوهای 
رو در رو برطرف بشود. در عین حال خیلی از مطالبی که گفته 
شد مطالب درستی بود و گفتن اینها در این عرصه و در این برنامه 
طبعاً به ایجاد یک گفتمان در این زمینه ها کمک خواهد کرد و 
من استقبال میکنم از اینکه در برخی از این زمینه ها گفتارهای 
عمومــی به وجود بیاید و ذهنهای عامّه ی مردم در جامعه و در 

کشورمان به این سَمت شکل بگیرد.
 سؤال شــد که نظر این بنده ِی حقیر درباره ی جزء جزء 
حرفهایی که زده میشــود یا پیشــنهادهایی که داده میشود 
چیست. خب، برخی از اینها البتّه در اظهارات عمومی بنده قابل 
فهمیدن اســت؛ فرض بفرمایید که حالا در زمینه ی مســائل 
عدالت خواهی گله میکنید که چرا یک گروهی به تندروی های 
برخی از کســانی که در زمینه ی عدالت خواهی بحث میکنند، 
اعتراض دارند؛ خب خود شما هم اعتراض داشتید به بعضی از 
تندروی هایی که در این زمینه انجام میگیرد. نظر من در مورد 
مسائل مربوط به عدالت خواهی نظر روشنی است و مفصّل در 
این زمینه ها صحبت کرده ام، بحث کرده ام. در برخی از مسائل 
دیگر هم میتوان اظهار نظرهایی را کرد که باز آن هم به نظر من 
به عهده ی همین دوستانی است که در دفتر ما یا در نمایندگی 
دانشگاه ها مرتبط با بخشهای دانشگاهی و دانشجویی هستند. 
من البتّه دیگر وارد بحث نمیشوم؛ چون اگر بخواهیم در زمینه ی 
این مسائلی که گفته شد صحبت کنیم، بحثهای طولانی ای را 

در پیش خواهیم داشت.
  علّت اصرار بر مخاطب قــرار دادن جوانان: 1( 

آینده متعلق به جوانان
 یک مسائلی را من یادداشت کرده ام که آنها را عرض میکنم 
که به نظرم قابل توجّه است. جلسه البتّه دانشجویی است لکن 
مخاطب این جلســه صرفاً دانشجویان نیستند؛ ما البتّه چهار 
میلیون دانشجو داریم که عدد بالایی است لکن تعداد کسانی 
که مخاطب این موضوعاتی که عــرض میکنیم خواهند بود، 
بیشــترِ جوانان هستند؛ جوان دانشــجو، جوان طلبه، جوان 
فارغ التّحصیل، جوان شاغل؛ مجموعه ی جوانان مخاطب این 
بحثها هســتند. اینکه ما اصرار داریم که با جوانها حرف بزنیم و 
بحث کنیم و از آنها بشنویم و چیزی به آنها عرض بکنیم، متأثرّ 
از یک پیش فرض قطعی اســت و آن پیش فرض این است که 
آینده در اختیار جوانها و متعلقّ به این جوانها است. شکّی نیست 
که در آینده ی میان مدّت، بعضاً در آینده ی کوتاه مدّت، مسئولیّت 
بســیاری از همین موضوعاتی را که امروز شــما دارید مطرح 
میکنید، متوجّه به شما جوانها و مجموعه ی جوانهایی که امروز 
مخاطب این حرفها هستند خواهد شد و مدیریتّها در اختیار آنها 
قرار خواهد گرفت و اداره ی کشور به دست آنها خواهد افتاد؛ در 
این تردیدی نیست. لذاست که بحث با جوانها و صحبت با جوانها 
و شــنیدن از آنها و گفتن با آنها برای ما مهم است. هر کسی به 
آینده ِی کشور علاقه مند است، ناگزیر بایستی به جوانها کمک 
کند برای اینکه بتوانند این آینده را به بهترین وجهی ان شاءالله 

بسازند.
  2( وجود عناصر ذی قیمت در طبیعت جوانی

 بخش دیگر از منطق گفتگو با جوانها هم عبارت است از 
نگاه به طبیعت جوانی. خب همان طور که امروز هم در بیانات 
شما عزیزان مشاهده شد و همیشه در مورد جوانها این قضاوت 
را بنــده دارم طبیعــت جوان، با امید، با ابتــکار، با صراحت، با 
خطرپذیری، با خستگی ناپذیری همراه است و اینها برای اداره ی 
جامعه عناصر ذی قیمتی هستند؛ بخشی از مشکلات ما ناشی از 
خطرپذیر نبودن یا خســته شدن، یا عدم وجود ابتکار، یا عدم 
صراحت، یا ناامید بودن است؛ اینها در جوانها نیست، لذاست که 
مــا مایلیم با این مجموعه ی جوان که طبعاً دارای این طبیعت 

هستند، بیشتر گفتگو بشود و بحث بشود.
  توجّه به موقعیّت حسّــاس کنونی کشور از سه 

زاویه:
 البتّه مسئله در شرایط کنونی کشور ما اهمّیّت بیشتری 
دارد و این ناشــی است از موقعیّت کنونی کشور که به نظر من 
برای هر گونه تصمیم گیری و هر گونه اقدام بایستی به موقعیّت 

کنونی کشور توجّه کرد که موقعیّت بسیار مهم و حسّاسی است. 
من حالا یک مختصری در زمینه ی این موضوع، یعنی مسئله ی 
موقعیّت کنونی کشور عرض میکنم. از سه زاویه و نگاه کلیّ به 

موقعیّت کشور میشود نگاه کرد:
  ( جمهوری اسلامی، یک طرفِ مبارزه ی وسیع و 

عظیم در سطح جهانی
 یک زاویه عبارت است از اینکه یک حقیقت روشنی وجود 
دارد و آن اینکه جمهوری اســلامی امروز طرف یک مبارزه ی 
وسیع و عظیمی در سطح جهانی است؛ یک مبارزه ی جدّی که 
یک طرف آن، نظام جمهوری اسلامی است، یک طرف جبهه ی 
کفر و ظلم و استکبار است؛ جمهوری اسلامی امروز درگیر یک 
چنین مبارزه ی عظیم و وسیعی است؛ در این هیچ تردیدی نباید 
داشت. جبهه ی مقابل ســعی دارد که جمهوری اسلامی را از 
میدان خارج کند با انواع شیوه ها و ترفندهایی که در اختیار دارد 
ـ که  و امکاناتی که در اختیار دارد؛ که اگر چنانچه موفّق بشود ـ
ـ برای آینده ی کشور  قطعاً هم ان شــاءالله موفّق نخواهد شد ـ
بسیار گران تمام خواهد شد که جمهوری اسلامی در مواجهه ی 
با این جبهه ی ظلم و کفر و استکبار عقب نشینی کند و تسلیم 

بشود و از میدان خارج بشود.
 از طرف دیگر، مبارزه ی جبهه ی کفر و استکبار با جمهوری 
اسلامی برای این است که یک الگو به وجود نیاید. ما بسیاری از 
مشکلاتی هم که تا امروز داریم، به خاطر همین است؛ ]یعنی[ 
کارشکنی هایی شده برای اینکه آن الگوی جذّاب برای ملتّها به 
وجود نیاید. ما از این کارشکنی ها نمیتوانیم صرف نظر کنیم، یا 
اینها را ندیده بگیریم؛ اینها وجود داشــته، الان هم وجود دارد. 
بنابراین یکی از زاویه های دید ما نســبت به موقعیّت کشور، به 
این قضیّه بر میگردد که بدانیم جمهوری اســلامی درگیر یک 
چنین نبرد سیاسی، نبرد فکری، نبرد نرم و جنگ نرم و احیاناً 
برخوردهای سخت با جبهه ی وسیع ظلم و کفر و استکبار است.

  2( ظرفیّت بالای کشور برای مقابله
 زاویه ی دید دیگر به موقعیّت کشور این است که ما توجّه 
کنیم، ظرفیّت کشور برای مقابله بالا است؛ ما برای مقابله ی با 
همین جبهه ی وســیعی که قدرتمند هم هست، و از قدرتهای 
ظاهری برخوردار است، از ظرفیّتهای بسیار بالایی برخورداریم؛ 
این را تجربه ها به ما نشــان میدهد؛ ما تجربه ی زیادی در این 
زمینه، در این سالها داریم که این تجربه ها به ما ثابت میکند که 
ما ظرفیّت برخورد و مواجهه و مقابله ی با این جبهه ی عظیم را 
داریم؛ هم تجربه ی مجاهدت نظامی داریم، سالهای دفاع  مقدّس 
و قضایای گوناگونی که بعد از آن وجود داشــته است و مسائل 
منطقه ای که بعضی از شــماها در قالب اظهار ارادت به شهید 
عزیزمان، شهید سلیمانی به آنها اشاره کردید؛ هم جهاد علمی 
که در دنیا اعتراف شد که سرعت حرکت جمهوری اسلامی در 
زمینه ی پیشرفت مسائل علمی چندین برابر سرعت متوسّط 
دنیا است که این خیلی موضوع مهمّی بود و خوشبختانه هنوز 

هم ادامه دارد؛ و هم جهاد فرهنگی.
  مجموعه ی عظیم جوانِ پایبند به مبانی دینی، 

در مقابل هجوم فرهنگی دشمن
 ببینید، علی رغم همه ی این ظواهری که ]شما[ دوستان 
اشــاره کردید، بنده هم به آنها توجّــه دارم و اذعان دارم، یک 
واقعیّتی وجود دارد؛ علیه کشور ما در زمینه ی هجوم فرهنگی 
خیلی کار دارد میشود؛ مال امروز هم نیست، حالا امروز هم که 
فضای مجازی آمده است و حجمْ چند برابر شده، لکن از سابق 
هم به وســیله ی رادیوها، به وســیله ی تلویزیون ها، با وسایل 
گوناگون علیه مســائل فرهنگی در جمهوری اسلامی تلاش 
میشده و کار میشده. علی رغم همه ی اینها یک مجموعه ی عظیم 
ـ  پایبند به  ـ  نه یک مجموعه ی کوچک، نه یک اقلّیّت ـ جوان ـ
مبانی دینی، به مبانی اعتقــادی و مبانی فرهنگی جمهوری 
اسلامی اند؛ این نشان دهنده ی آن است که ما در جهاد فرهنگی 
هم از دشمن قوی تر هستیم. مسائل گوناگونی ]هست[ که بعضی 
از آنها را شماها اشاره کردید، بعضی را هم اشاره نکردید. تظاهرات 
ـ مسئله ی راه پیمایی  دینی ای که این سالها دارد انجام میگیرد ـ
اربعین، مسئله ی اعتکاف، مسئله ی عزاداری های حسینی، بعد 
در این اواخر مسئله ی تشییع عظیمِ بی نظیر شهید عزیزمان، 
ـ همه نشان دهنده ی این  شهید سلیمانی، و از این قبیل چیزها ـ
اســت که جمهوری اسلامی در نبرد و مبارزه ی فرهنگی هم با 
جبهه ی استکبار با همه ی تلاشی که او دارد میکند، عقب مانده 
نیست و کارهای بزرگی انجام شده و پیشرفتهای بزرگی صورت 
گرفته؛ بنابراین در مجاهدت فرهنگی هم همین  جور است. در 
جهــاد اجتماعی هم همین جور اســت؛ ]مثل[ همین حجم 
خدماتی که در این قضایای اخیر یا در سیل سال گذشته، یا در 
زلزله ها یا در حضور همین گروه های جهادی در روستاها مشاهده 
شد و حرکت عظیمی که در این زمینه به راه افتاد؛ که اینها همه 

نشان دهنده ی این است که در جهاد اجتماعی هم کارکرد ما، 
کارکرد کشور و ظرفیّت کشور بسیار بالا بوده و حتماً از این بیشتر 

هم هست در مناطق محروم و مانند اینها.
 خب حالا همین جا ]به یک مطلب[ اشــاره کنم؛ اشاره 
کردند به فعّالیّتهایی که دستگاه های خدماتی مرتبط با رهبری 
دارند کار میکنند؛ من به شما عرض بکنم: اعتقاد دارم که از اکثر 
این فعّالیّتها شما خبر ندارید؛ یعنی این هم یک مقداری به همین 
شفاف نبودن که جزو اعتراضهای شما است، برمیگردد؛ یعنی از 
خیلــی از کارهای عظیمی که اینها دارند انجام میدهند، اغلب 
خبر ندارند. کارهای خوبی در زمینه ی خدمات اجتماعی دارد 
انجام میگیرد، در زمینه ی جهاد فکری هم همین  جور؛ در باب 
جهاد فکری هم کارهای فکری، زیاد شده؛ پایبندی به شعارهای 
انقــلاب، خوب شــده؛ همیــن بحثهایی که شــما میکنید 

نشان دهنده ی عمق و پیشرفت کار فکری است.
 البتّه ممکن است کسانی بگویند »آقا ۴۰ سال یا به قول 
یکی از آقایان ۴۲ سال از پیروزی انقلاب گذشته«؛ بله ۴۲ سال 
برای این گونه مسائل عمومی و کلان، زمان زیادی نیست، زمان 
کوتاهی اســت. خیلی از این کارها در طول زمان بتدریج انجام 
میگیرد، بخصوص با مشــکلاتی که در کشور ما وجود داشته. 
بنابراین ما به موقعیّت کشور اگر بخواهیم از این زاویه ی دید نگاه 
کنیم، باید اعتراف کنیم و قبول بکنیم که ظرفیّت کشور برای 
ـ چه در زمینه ی مسائل نظامی، چه در  مواجهه ی با دشــمن ـ
زمینه ِی مسائل علمی، چه در زمینه ی مسائل اجتماعی، چه در 
ـ ظرفیّت بسیار بالایی است و  زمینه ی مسائل فرهنگی و غیره ـ
ما راحت میتوانیم با این جبهه مواجهه و مقابله کنیم و بر او پیروز 
بشویم؛ یعنی این امید به پیروزی یک امید موهومی نیست، یک 

امید متّکی به این واقعیّت روشن است.
  3( نهادینه شدنِ احســاس قدرت و عزّت در 

کشور
 یک زاویه ی دید دیگر هم وجود دارد و آن احساس قدرت 
و عزّتی است که در کشور نهادینه شده، که این خیلی چیز مهمّی 
است؛ یعنی در کشــور یک احساس نهادینه شده ای در عموم 
تقریباً وجود دارد. حالا بعضی ها منفی بافی میکنند و ضعفهایی 
را که در وجود خودشان هســت، به کشور، به جامعه، به نظام 
جمهوری اسلامی نسبت میدهند لکن واقعیّت قضیّه این است 
که خوشبختانه در کشور یک احساس عمومی عمیقی وجود 

دارد و آن، احساس عزّت و قدرت است.
  ایجاد احساس حقارت در ملّتها، زمینه ای برای 

تسلّط استبداد و استعمار
 ببینیــد، من یک توضیحی اینجا عــرض بکنم: یکی از 
چیزهایی که در برخورد استبدادی و استعماری با ملتّها خیلی 
اهمّیّت دارد این اســت که قدرتهای اســتعمارگر و سلطه گر 
سعی شــان در ایجاد حسّ حقارت در آن ملّتهایی اســت که 
میخواهند بر آنها تسلّط پیدا کنند؛ یعنی یک مقدّمه ی لازم برای 
آنها این است که آن ملتّ را تحقیر کنند، در او احساس حقارت 
به وجود بیاورند، احساس ناتوانی را به او تزریق کنند، به او تفهیم 
کنند که او چیزی نیست، هویتّی ندارد، کسی نیست و اهمّیّتی 
ندارد؛ این یکی از کارهای اساسی است. و این کار متأسّفانه در 
ایران انجام گرفت؛ یعنی از اواخر دوره ی قاجار شــروع شد؛ هم 
اســتبداد داخلی ســلاطین آخری قاجار، هم سیاســتهای 
مداخله گر بسیار خطرناک و متنفّذی که در کشور بودند -عمدتاً 
سیاست انگلیس- به این معنا دامن زدند. البتّه آن وقت روس و 
انگلیس هر دو تسلطّ داشتند، منتها روس ها به دلایل گوناگونی 
که حالا جای بحثش نیست، یک مقداری عقب نشستند؛ عمده 
انگلیس ها مســلطّ بر مسائل کشور بودند که یک نمونه اش آن 
قــرارداد ۱۹۱۹ وثوق الدّولــه ی معروف اســت)۱( -قرارداد 
استعماری معروف- یعنی این حالت تحقیر را و حقارت عمومی 
را و بیکاره  بودن و هیچ کاره بودن ملتّ را تحقّق بخشــیدند در 
کشور، و همین زمینه شد برای روی کار آمدن کسی مثل رضای 
پهلوی و ادامه ی حکومت او و بعد روی کار آمدن محمّدرضا پسر 
او، که این یک حادثه ی فاجعه باری در کشور ما بود که دشمنان 
انجام دادند و ملتّ تماشــاچی بود؛ در زمینه ی روی کار آمدن 
رضاخان پهلوی ملتّ یک تماشــاچی ای بــود و اصلًا تأثیری 
نداشت، حضوری نداشت، »لا« و »نعَم«ی نداشت؛ ]همین جور[ 
نــگاه کردند، یک اتفّاقی افتاد، یک کودتایی شــد؛ نه دنبالش 
گشــتند که ببینند که بود، چه بود، نه اظهار نظری کردند، نه 
ایستادگی کردند، و دچار عواقب سختش هم شدند؛ یعنی آن 
به اصطلاح استبداد و دیکتاتوری پنجاه ساله را ملتّ ایران تحمّل 
کردند به خاطر همان احساس حقارت و تحقیری که اوّل شده 

بودند.
  انقلاب اسلامی و ریشه کنی حکومت پهلوی، یک 

زلزله در دنیا

 درست نقطه ی مقابل این در انقلاب اسلامی اتفّاق افتاد. 
در انقلاب اسلامی جوانهای کشور احساس کردند که قادرند یک 
کار نشدنی را که همه در قضاوتهایشان میگفتند این کار نشدنی 
ـ به بهترین وجهی  ـ و آن، تکان دادن حکومت پهلوی بود ـ است ـ
انجام بدهند؛ و نه اینکه حکومت را تکان بدهند بلکه ریشه کن 
کنند. حکومتی کــه خارجی ها بجدّ در پشــتیبانی او تلاش 
میکردنــد و کار میکردند. آمریکایی ها همــان  طور که امروز 
می بینید از بعضی از دولتها دفاع میکنند، به  طور قاطع از حکومت 
پهلوی دفاع میکردند، سینه سپر میکردند، ایستاده بودند، منتها 
دفاع آنها از حکومت پهلوی بیشتر بود از آنچه امروز از بعضی از 
حکومتهای وابســته ی به خودشــان حمایت میکنند و دفاع 

میکنند.
 و ســخت گیری های داخلی هم که خب فوق العاده بود؛ 
یعنی آن کاری که در آن زمان با مردم، با مبارزین، با مخالفین، 
با معترضین صورت میگرفت، بــرای جوان امروز قابل حدس 
نیست؛ یعنی آن کاری که آن روز انجام میگرفت، اصلًا از ذهن 
شــما بسیار دور است؛ فرض بفرمایید که داشتن یک کتاب، یا 
یک نیم سطر نوشته در یک دفتر، موجب میشد که طرف، مدّتها 
متحمّل زندان بشود، علاوه بر شکنجه هایی که قبل از محکومیّت 
متحمّل میشد؛ یعنی چیز فوق العاده ای است دیگر و اصلًا حالا 
قابل بحث نیست در این زمینه. جوان ایرانی و ملتّ ایران مجموعاً 
توانستند با اراده ی خود، با قدرت خود، این حکومتِ این چنین 
را ریشه کن کنند، یک کار نشدنی را انجام بدهند و دنیا را متحیّر 
کنند؛ یعنی وقتی که نظام جمهوری اسلامی بر روی کار آمد و 
حکومت وابسته ی پادشاهی در کشور از بین رفت، دنیا متحیّر 
شد؛ یعنی مدّتی در بهت فرو رفتند که این چه اتفّاقی است که 
دارد می افتد؛ به معنای واقعی کلمه یک زلزله در دنیا به وجود 
آمد. بعد از آن هم تا امروز عوامل احساس عزّت و احساس قدرت 
پی درپی در کشور به وجود آمده و سطح اقتدار ملیّ را خوشبختانه 
به اینجا رسانده؛ یعنی کشوری هستیم که در مقابل زورگویی، 
با قدرت با صراحت می ایستیم، نه اینکه فقط یک نفر یا دو نفر 
در دستگاه حکومت چنین حالتی را داشته باشند؛ نه، ملّت به 
طور عموم این احساس را دارند، این احساس قدرت را دارند، این 
احســاس عزّت را دارند. حالا البتّه کســانی هم هســتند که 
منفی بافی میکنند و بسیار اندک و در اقلّیّت و منزوی هستند، 

]امّا[ عموم ملتّ این احساس قدرت و عزّت را دارند.
  تلاش دشمن برای مخدوش کردن این احساس 

عزّت و قدرت
 البتّه دشمن سیاســت تلاش برای تحقیر ملتّ را ادامه 
میدهد؛ یعنی امروز هم همان سیاستها را دارند ]ادامه میدهند؛[ 
یعنی دشمن مأیوس نشده است از اینکه بتواند در روحیات مردم 
تأثیر بگذارد. این نکته را بایستی همه ی ما در تحلیل هایمان، در 
اظهارنظرهایمان، در اعتراضهایمان در نظر بگیریم که دشمن 
امروز در صدد این است که این احساس عزّت را، احساس قدرت 
را، اطمینــان به نفسْ ملیّ را مخدوش کند و از بین ببرد. البتّه 
دشمن تلاش میکند، خدای متعال هم عکس این را تقدیر کرده. 
همین حادثه ی کرونا موجب شــد که مردم احســاس عزّت 
بیشــتری پیدا کنند؛ خب شــما ملاحظه کنید، در غرب، در 
کشورهای غربی، در آمریکا چه خبر است. همین حادثه  که اینجا 
هم آمد، آنجا هم رفت؛ آنجا ببینید وضع چه  جوری است، اینجا 
وضع چه  جوری بود: مدیریتّی که شد، حضوری که مردم پیدا 
کردند، کارهای بزرگی که در این زمینه انجام گرفت. یا ]مثلًا[ 
پرتاب ماهواره، یا کارهای علمی ای که الان دارد انجام میگیرد 
برای شناخت همین ویروس. اینها همه حوادثی است که خدای 
متعال ]مقــدّر کرده[؛ یا این نهضت عظیــم کمک مؤمنانه و 
خدمتی که انجام گرفت. پس شــرایط کشور، اینها است. آن 
جبهه بندی هست، آن دشمنی هست، آن ظرفیّتها هست و این 

احساس عزّت و قدرت هم در کشور وجود دارد.
  لزوم توجّه به حضور جوانان در بخشهای مختلف 

و مدیریتّهای میانی
 خــب حالا با توجّه به این، ]در مورد[ مســائل مربوط به 
جوانها و آنچه من به نظرم میرســد که به جوانها عرض بکنم، 
چیزهایی یادداشت کرده ام که عرض میکنم. البتّه خوشبختانه 
بر اثر تأکیدهایی که شــده و تکراری که شــده است، توجّه به 
مسئله ی جوان پیدا شده؛ حالا در بیانات دوستان، شاید اظهارات 
مأیوسانه وجود داشت لکن به نظر من این  جور نیست، توجّه به 
حضور جوانها در بخشهای مختلف پیدا شده و در این زمینه دارد 
کار میشود. حالا این هم که مقصود ما از »جوان گرایی« چیست، 
از همان جمله ی سؤالهایی است که پاسخ آن را بایستی دوستان 
در بخشهای دانشگاهی و مانند اینها بدهند. توجّه پیدا شده است 
به حضور جوانها و اهمّیّت داده میشود به حضور جوانها، به ورود 

آنها در مدیریتّهای میانی، به اظهار نظرهای آنها و مانند اینها.

  کارهای خوب انجام شده در یک سال گذشته در 
محیط های دانشجویی و حوزوی

 بیشــتر و عمدتــاً خــود محیط های دانشــجویی هم 
خوشبختانه کارهای خوبی را انجام داده اند. در همین یک سال 
گذشــته، یعنی از سال گذشته ]هنگام[ تشکیل این جلسه تا 
امروز کارهای خوبی انجام گرفته. یکی از این کارهای بســیار 
خوبی که در محیط دانشجویی و همچنین در حوزه ی علمیّه 
صورت گرفته، موضوع »مسئله محوری« در بحثها و در کارها 
است که این جزو توصیه های ما بود، خوشبختانه دنبال شده و 
مسائل خاصّی، مسائل مهمّی به طور مسئله محور مطرح شده 
و روی آن کار شــده، به نظرات خوبی رسیده اند. یا پرداختن به 
مسائل بین المللی که این هم جزو توصیه های ما بود. خوشبختانه 
من در طول این یک سال مشاهده میکنم که به مسائل متعدّدی 
در زمینــه ی موضوعات بین المللی توجّه شــده، که من البتّه 
نمیخواهم اســم بیاورم. حالا اعتراض شد به اینکه »چرا فلان 
موضوع را دنبال نکردند«؛ خب اطّلاع ندارید، دنبال کردند. یک 
موضوع بخصوصی را یکی از برادرها اسم آوردند که چرا این قضیّه 
دنبال نشد؛ دنبال شد، جدّی هم دنبال شد؛ منتها خب آن نتایج 
مطلوب به دست نیامد، ولیکن کار بجدّ دنبال شد؛ یک سرِ کار 
دست ما بود، یک سرِ کار دست دیگران بود و طبعاً نمیتوانست 
به نتیجه برسد. به  هر حال در مسائل بین الملل جوانها کار کردند، 
یعنی فکر کردند؛ بحث فعّالیّتهای جهادیِ واقعاً شگفت انگیز که 
حقیقتاً بنده با اینکه بارها تشکّر عرض کرده ام، باز هم لازم میدانم 
تشکّر کنم و خدا را شکر کنم که الحمدلله جوانهای ما را این  جور 
آمــاده کرد. این گله ای هم که دوســتان جهادی دارند، گله ی 
به جایی است که چرا در مجامع تصمیم گیری برای مسائل، از 
اینها دعوت نمیشــود یا چرا برای تدوین خدماتی که صورت 
میگیرد از اینها نظرخواهی نمیشود و صرفاً به عنوان نیروی کار 
و به اصطلاح خدمتگر از اینها استفاده میشود؛ اینها خب اشکالات 

واردی است که درست است.
پرداختن مسائل مربوط به واگذاری ها که یکی از کارهایی 
بود که امسال در مجموعه ی جوانی انجام گرفت؛ البتّه در این 
زمینه ها ممکن است بعضی از تندروی ها بوده، لکن نفْس دنبال 
کردن این موضوعات به نظر ما خوب بود، مســئولین را متوجّه 
مسئولیّتهایشان کرد. حالا آن اشکالی که یکی از دوستان کردند 
که دانشــجوها کار میدانی در ایــن زمینه انجام دادند و موافق 
نیستند، آن قابل بحث است لکن به  هر حال نفْس دنبال کردن 
این موضوعات به نظر ما خوب بود؛ که یک تشکّلهای خودجوشی 
هم به وجود آمد. پیگیری مســائل خانواده و مســائل زن که 
خوشبختانه اینجا هم حالا اشاره شد که به نظر این حقیر جزو 
مسائل مهم است و باید دنبال بشود و یقیناً در این زمینه کم کاری 
صورت گرفته؛ و هر چه در این زمینه گفته بشود و اعتراض بشود، 
من قبول دارم و معتقدم کم کاری جدّی ای در این زمینه انجام 
گرفته. ]این[ خوشــبختانه یکی از مباحثــی بود که دیدم در 

بحثهای دانشجویی وجود دارد.
  چند توصیه به جوانان: 1( خودســازی فردی و 

اجتماعی
 خــب حالا توصیه هایی که بنده عرض میکنم با توجّه به 
همه ی آنچه گفته شــد؛ چند مطلب را من یادداشت کرده ام. 
توصیه ی اوّل من به شما جوانهای عزیز، چه دانشجو و چه بقیّه ی 
جوانهایی که از آنها اســم آوردم، مســئله ی خودسازی است؛ 
خودسازی خیلی مهم اســت؛ هم در ابعاد فردی، هم در ابعاد 
جمعی. هم شخص خود شما باید خودسازی کنید، هم جمعتان 
باید به عنوان یک جمع خودسازی کند؛ خودسازی خیلی مهم 
است. فرصت ماه رمضان فرصت خوبی است؛ اگرچه به اواخر ماه 
رســیدیم لکن همین چند روزی که باقی مانده، فرصت خوبی 
است ]برای[ دعا، مناجات، انُس با قرآن؛ و رها نکردن کار ارتباط 
معنوی با تمام شــدن ماه رمضان؛ یعنی این جور نباشد که ماه 
رمضان حالا چون روزه هســتید و مثلًا شرایط دعا و مناجات و 
حال و حضور آماده است، کارهایی انجام بگیرد، ماه رمضان که 
تمام شد بکلّی رها بشود؛ نه، انُس با قرآن، ارتباط با قرآن، نماز با 
حضور، نماز در اوّل وقت، توجّه به ادعیه- که حالا من به بعضی 
از ادعیه هم اشــاره کردم، به بعضی هم اشاره میکنم -مواردی 
است که به نظر من برای خودسازی لازم است. این کمک میکند 
به شما که از لغزشگاه ها راحت عبور کنید، بسلامت عبور کنید. 
لغزشگاه هایی وجود دارد؛ ترس، یک لغزشگاه است، تردید، یک 
لغزشگاه است، احساس ضعف، یک لغزشگاه است، انگیزه های 
ناسالم، یک لغزشگاه است؛ لغزشگاه های زیادی سر راه ما وجود 
دارد، بخصوص برای فعّالان مسائل اجتماعی؛ لذا اینها بیشتر به 
خودسازی احتیاج دارند و نیاز دارند که بنُیه ی روحی و معنوی 
خودشان را قوی کنند. به نظر من وقتی بنُیه ی روحی  و معنوی  
شما قوی شد، هم در زمینه ی فکر، هم در زمینه ی تصمیم گیری، 
هم در زمینه ی عمل، توانایی های بیشتری پیدا خواهید کرد و 
ما در نسل جوان به اینها نیاز داریم؛ این توصیه ی اوّل ما و عرض 
اوّل ما به شــما جوانان عزیز است؛ و شما به معنای واقعی کلمه 
مثل فرزندان من هستید و همان چیزی را برای شماها دوست 
دارم که برای فرزندان نسلی خودم دوست دارم و آنچه را عرض 
میکنم، به معنای واقعی کلمه برای شما مفید میدانم که عرض 

میکنم؛ این توصیه ی اوّل.
  2( تقویت مبانی معرفتــی و پرهیز از انفعال و 

انحراف
توصیه ی دوّم تقویت مبانی معرفتی است؛ این خیلی مهم 
اســت. الحمدلله در شــماها خوش فکر خیلی زیاد است و در 
زمینه های مختلف فکر میکنید، کار میکنید، منتها محیط های 
جوان از جمله دانشگاه از قدیم آماج آسیب هایی بوده، از جمله 
دو آسیب بزرگ متوجّه محیط های جوان بوده که این دو آسیب 
یکی انفعال اســت، یکی انحراف است. انفعال یعنی احساس 
دست بســته بودن، بی فایده بودن، ناامیدی در مقابل حوادث 
ســخت، که این با آن توصیه ی قبلی برطرف میشــود؛ یعنی 
معنویتّ که تقویت شــد، انفعال مطلقاً به وجود نخواهد آمد. 
ـ با این  ـ انحراف فکــری، انحراف در مبانی معرفتی ـ انحراف ـ
توصیه برطرف میشــود. ببینید ما در اوایل انقلاب جوانهایی را 
داشتیم که اینها مردمان مسلمانی بودند و برای اسلام وارد میدان 
شــده بودند امّا چون مبانی معرفتی شان ضعیف بود، پایه های 
ـ اینها  ـ حالا به هر دلیلی محکم نبود ـ معرفتی شان محکم نبود ـ
جذب گروه های التقاطی شــدند و از یک جوان مؤمن ســالمِ 
اسلام طلب و مؤمن تبدیل شدند به کسانی که بر روی هم میهن 
خودشان اسلحه کشیدند، جوان را، پیر را، کاسب بازاری را هدف 
قرار دادند و آماج حمله ی خودشان قرار دادند و آن فجایع را، آن 
جنایات را به وجود آوردند؛ به خاطر ضعف مبانی معرفتی جذب 
آن گروه های ناسالم شدند و به این راه ها کشانده شدند؛ آخر هم 
ســر از زیر پرچم صدّام درآوردند؛ یعنی آخرش هم کارشان به 
اینجا رسید؛ منشأ همه ی اینها همان عدم استقرار فکری بود. 

 بیانات در ارتباط تصویری با نمایندگان
تشکل های دانشجویی در دیدار رمضانی با دانشجویان



سعید مدنی کارشناس ارشد صنعت 
خودرو: بازگشــت شــورای رقابت به 
قیمت گــذاری خودرو نخســتین بار 
نیســت و طی ســال های گذشته با 
افزایش شدید قیمت خودرو در حاشیه 
بازار بنا بر شــرایط خــاص، بلافاصله 
شــورای رقابت وارد این عرصه شده 
است، چراکه قیمت های مصوب این شــورا برخلاف سازمان 
حمایت همه هزینه های تمام شــده خودروســازان در قیمت 

تمام شده خودرو را لحاظ نمی کند.
 تجربه سال های گذشته نشان می دهد که در سال۹۱ نیز با 3برابر 
شدن نرخ دلار، قیمت پراید ۹ تا ۱۲میلیونی به ۲۲میلیون تومان 
رسید اما با دریافت مجوز عرضه پراید به نرخ حاشیه بازار، قیمت 
کارخانه این خودرو به ۱8میلیون تومان افزایش یافت که منجر 
به کاهش قیمت حاشیه بازار به ۱8میلیون و۵۰۰هزار تومان با 
خروج دلال ها از بازار شد، مشتریان نیز از این قیمت ها استقبال 
کرده، صف خریدی نیز برای خودروســازان وجود نداشــت،  

وضعیت تولید خودرو نیز مناسب بود.
 اما اظهارنظر معروف رئیس جمهور وقت »پراید کیلویی چند« 
موجب بازگشــت تنش به بازار خودرو شد که درنهایت فرایند 
قیمت گذاری خودرو را از ســازمان حمایت گرفته و به شورای 

رقابت دادند.
تا سال۹۴ با تغییرات مدیریتی سایپا مبنای قیمتی پراید تغییری 
نداشت و کســی برای درخواست افزایش رسمی قیمت پراید 

اقدامی نکرد.
 این امر موجب شد تا با باقی ماندن تقاضای انباشته در بازار، در 
اواخر ســال۹7 نرخ پراید از 3۹میلیــون به ۵۰میلیون تومان 
افزایش یابد. این شــرایط موجب شــد تا ستاد تنظیم بازار در 
ماه های پایانی سال گذشته، مجوز عرضه خودرو به نرخ ۵درصد 
کمتر از حاشیه بازار را صادر کند اما بازهم مبنای تعیین قیمت ها، 
نرخ حاشیه بازار خودرو در بهمن ماه۹7 و پیش فروش های جدید 

برای سال۹8 برمبنای قیمت 37میلیون انجام شد.
 همچنین با دستور وزارت صنعت مقرر شد تا فروش های قبلی 
پراید با قیمت های تکلیفی ۲۲میلیون تومان انجام شود که منجر 
به شکل گیری تقاضای انباشــته ناشی از تورم انباشته در بازار 
خودرو شد،  وضعیتی که یک بار دیگر با افزایش لجام گسیخته 
قیمت خودرو طی چند ماه اخیر خود را نشــان داده و درنهایت 
منجر به بازگشت چندباره شورای رقابت به عرصه قیمت گذاری 

خودرو شد.

خودرو

www.etebar.net

 چهارشنبه 7 خرداد ماه 1399، شماره 229

3

بر اساس مصوبه جدید سازمان بورس از امروز تا اطلاع ثانوي 
معامله حقوقي ها به جز بازارگردان ها و صندوق ها در گواهي 

سپرده سکه ممنوع شد.
به گزارش ســازمان بــورس  کالا با صــدور ابلاغیه اي به 
کارگزاران و فعالان بازار گواهي ســپرده طلا اعلام کرد: بر 
اســاس مصوبه جدید سازمان بورس از امروز تا اطلاع ثانوي 
معامله حقوقي ها به جز بازارگردان ها و صندوق ها در گواهي 
سپرده سکه ممنوع شد.براساس مصوبه جدید هیات مدیره 
ســازمان بورس، تمــام اشــخاص حقوقي به اســتثناي 
بازارگردان ها و صندوق هاي طلا و همچنین کد هاي سبد تا 
اطلاع ثانوي مجاز به خرید اوراق گواهي سپرده کالایي سکه 

طلاي بورس کالا نیستند.

 سرپرست وزارت صنعت، معدن و  تجارت در حکمی 
امیر بیات را به عنوان سرپرست هیات عامل سازمان 
گسترش و نوسازی صنایع ایران)ایدرو( معرفی و  
منصوب کرد.حسین مدرس خیابانی در این حکم 
آورده است: انتظار می رود در چارچوب مفاد اساسنامه 
و شرح وظایف مقرر و سیاست های دولت تدبیر و امید نسبت به ایجاد زمینه و 
حمایت جدی و موثر برای گسترش سهم بخش خصوصی در فعالیت های 
حوزه مسوولیت آن سازمان، برنامه ریزی جامع برای تامین مالی و تکمیل 
طرح ها و پروژه های نیمه تمام، افزایش ساخت داخل و بهره وری منابع و بازده 
ســرمایه گذاری ها،  تکمیل زنجیره تولید و افزایش فرصت های شغلی با 
بهره گیری از ظرفیت های موجود با بهره مندی از توان علمی متخصصان داخلی 
و فناوری های پیشــرفته در راستای جهش تولید و توجه ویژه به مناطق 
کمتربرخوردار با پیگیری پروژه های اولویت دار کشور اقدام نمایید.گفتنی است 
پیش از این محمدباقر عالی معاون وزیر صنعت، معدن و  تجارت و رییس هیات 

عامل ایدرو بود.

رییس شورای رقابت با اعلام نتیجه جلسه دیروز 
شورا در رابطه با تعیین فرمول قیمت گذاری 
خودروها گفت: از این پس تمامی خودروهای 
ایران خودرو و سایپا مشمول قیمت گذاری 
خواهد شد چراکه اکنون واردات ممنوع و بازار 

تمامی خودروها انحصاری است.
رضا شیوا جزئیات جلسه شورای رقابت در رابطه 
با بررسی وضعیت قیمت گذاری خودرو و تعیین فرمول آن را تشریح کرد.
آن طور که رییس شورای رقابت توضیح داد تا پیش از این بخشی از خودروها 
مشمول قیمت گذاری نبودند و شورای رقابت تنها به تعیین دستورالعمل و 
قیمت گذاری خودروهایی که در بازار رقیبی نداشته و به صورت انحصاری 
بودند، ورود پیدا می کرد چرا که در آن زمان واردات خودرو آزاد بود و برخی 
از خودروها به طور خودکار در بازار قیمت خود را پیدا می کردند اما اکنون 
واردات ممنوع است و تمامی خودروها در بازار انحصاری قرار گرفته اند.شیوا 
گفت: تا پیش از این خودروهای گروه سایپا از جمله خانواده پراید و تیبا و در 
ایران خودرو خودروهای خانواده سمند و پژو مشمول قیمت گذاری بودند اما 

از این پس تمامی خودروهای آنها در این گروه قرار خواهند گرفت.
وی با بیان اینکه در جلسه دیروز شورای رقابت برای خودروهایی که مشمول 
قیمت گذاری نبودند، فرمول و دستورالعمل تعیین شده و برای تایید نهایی 
به ستاد بازار ارائه خواهد شد، افزود: بر این اساس برای خودروهای متوسط 
به بالا این گونه قیمت گذاری می شود که قیمت پایه در سال ۱3۹۶ مورد 
محاســبه قرار می گیرد به طوری که برای محصولات ایران خودرو تورم 
سال های ۱3۹7 و ۱3۹8 مورد بررسی قرار گرفته و در فرمول قرار می گیرد 
تا مشخص شــود چند درصد رشد خواهد داشــت. همچنین در مورد 
خودروهای سایپا نیز به همین ترتیب قیمت پایه سال ۱3۹۶ مبناست که 
تورم سال های ۱3۹7 و ۱3۹8 محاسبه شده و بعد آن مقدار افزایشی که 
ستاد تنظیم بازار در بهمن ماه ۱3۹7 اعلام کرده را از آن کسر می کنیم تا 
میزان افزایش جدید به دست آید.به گفته وی، قرار است اطلاعات مربوط به 
خودروهای جدید مشمول قیمت گذاری طی یکی دو روز آینده جمع آوری 
شــده و بر اساس آن قیمت گذاری شوند.رییس شورای رقابت به موضوع 
افزایش قیمت خودرو در گروه هایی که پیش از این مشمول قیمت گذاری 
بودند و طی روزهای گذشته در مورد آن تصمیم گیری شد، اشاره کرد و افزود: 
بر این اساس ما قیمت پایه سال ۱3۹۱ را در نظر گرفته و تورم بخشی سالانه 
را به آن اضافه می کنیم و تا پایان سال ۱3۹8 قیمت ها محاسبه می شود که 
برای این دســت از محصولات ایران خودرو تا ۱۰ درصد و سایپا نسبت به 
قیمت گذاری بهمن ماه ۱3۹7 ستاد تنظیم بازار تا ۲3 درصد افزایش خواهد 

داشت.

خبـــــر
فرشاد مقیمی مدیرعامل ایران خودرو:

قیمت خودرو با افزایش تولید کاهش می یابد
مدیرعامل ایران خــودرو وعده داد با 
ادامه روند افزایش تولید و عرضه خودرو روند 

کاهش قیمت خودرو تداوم خواهد یافت.
فرشــاد مقیمی با بیان اینکه در سال 
جهش تولید تمام اقدامات لازم برای تحقق 
این موضوع انجام شــده است، از تولید ۵۶ 
هــزار و ۹3۱ دســتگاه خودرو تــا روز ۲۶ 
اردیبهشت ماه خبر داد و گفت: عزم مجموعه 
ایــران خودرو در مســیر برنامه ریزی برای 
تحقق هدف تولید ۵۰۰ هزار دستگاه خودرو 

در سال جاری قرار دارد.
وی افزود: تا روز ۲۶ اردیبهشــت ماه 
افزایش شش درصدی در تعداد تولید نسبت 

به مدت مشابه سال گذشته داشته ایم.
مقیمی از اجرای بســته ویژه عرضه 
خودرو به بازار مطابق با اهداف و سیاست های 
وزارت صمت خبر داد و بیان کرد: با اجرای 
این بســته، علاوه بر اینکــه امکان فعالیت 
ســودجویان بــه حداقل خواهد رســید، 
مشتریان نیز با اطمینان خاطر از قیمت اقدام 

به خرید خودرو خواهند کرد.
وی با اشاره به اجرای فروش فوق العاده 
محصولات در آینده نزدیک، یادآور شد: تمام 
ساز و کارهای لازم برای اجرای این تصمیم 

فراهم می شود.

مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو 
اضافه کرد: با دریافت مجوز شماره گذاری 
محصولات و تحویل ۱۰ هزار دستگاه خودرو 
آماده تحویل در روزهای آینده، روند عرضه 
با شــتاب بیشــتری ادامه خواهد داشت و 
همین امر کاهش بیشتر قیمت خودرو در 

بازار را به همراه خواهد داشت.
وی توضیــح داد: ایران خودرو مصمم 
است تا همراه با سیاست های وزارت صمت 

و دستگاه ها و نهادهای ذیربط، تمامی تلاش 
خود را برای مدیریت بازار و ایجاد توازن در 

عرضه و تقاضا به کار بندد.
گفتنی اســت در هفته های اخیر بار 
دیگر بازار خودرو نوسانات شدید قیمتی را 
تجربه کرد به طوری کــه قیمت های بازار 
ساعتی اعلام می شــد. خودروسازان مانند 
گذشته انگشت اتهام را به سمت دلالان نشانه 
می روند و خود را در این بین بی تقصیر عنوان 

می کنند. این در حالی است که کارشناسان، 
یک علــت گرانی خودرو را کمبود عرضه از 
سوی خودروسازان و تشنه نگه داشتن بازار 
به عنوان مقدمه افزایش قیمت های کارخانه 
بیان می کنند. تولیدکنندگان خودرو پیش 
از نیــز به بهانه های مختلف از جمله تأمین 
نشدن برخی قطعات، تعداد زیادی خودرو را 
در کف پارکینگ های خود نگه داشته بودند.

یک موضوع دیگر درباره افزایش قیمت 
خودرو، به حذف شــورای رقابت از جریان 
قیمت گذاری باز می گردد. اما به تازگی این 
شــورا به فرایند قیمت گذاری بازگشته و 
اولین زمزمه ها برای کاهش قیمت خودرو به 
گوش می رسد؛ هر چند میزان پایداری نتایج 

مصوبات شورا با تردید مواجه است.
درمــورد پیش فــروش محصولات 
خودروسازان هم ابهاماتی وجود دارد. ناتوانی 
مردم برای ثبت نام خودروی مصرفی خود 
در کنار زمزمه دسترســی گسترده مافیای 
خودرو به سامانه پیش فروش از طریق ربات، 

نارضایتی ها را افزایش داده است.
در مجموع موانع زیادی بر سر راه بازار 
خودرو وجود دارد که در صورت تحقق وعده 
افزایش تولید، یکی از این موانع ممکن است 

بهبود نسبی پیدا کند.

بن بست تعیین نرخ واقعی خودرو

یادداشت1

هفته نامه اقتصادی ایران

آگهــی تغییــرات شــرکت تعاونــی فرهنگــی آموزشــی غیرانتفاعــی پویــا علــم به شــماره 
ثبــت 11۷۷۷4 و شناســه ملــی 10101۶13580 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق 
ــورخ 1398/12/1۷ اداره  ــماره 299548/15/982 م ــه ش ــورخ 139۷/11/12 و تاییدی ــاده م الع
کل تعــاون اســتان تهــران تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : اساســنامه جدیــدی مشــتمل بــر 
52 مــاده و 28 تبصــره بــه تصویــب رســید ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت 

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )852115(

ــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 29۶514 و شناســه ملــی 1010333132۷ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی  آگهــی تغییــرات شــرکت مهندســین ســامان ســاحل پــارس ب
عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 1398/11/20 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : -اعضــای هیــات مدیــره بشــرح زیــر بــرای مــدت نامحــدود انتخــاب گردیدنــد : -آقــای حســن لــک بــه کــد ملــی 
4218414۷93 بــه ســمت رئیــس هیــات مدیــره - آقــای محمدرضــا لــک بــه کــد ملــی 4210155349بــه ســمت نایــب رئیــس هیــات مدیــره و مدیــر عامــل ) خــارج از شــرکاء ( - آقــای حســن 
آریــن بــه کــد ملــی 5۷39822۶3۷ بــه ســمت عضــو هیــات مدیــره - کلیــه اســناد و اوراق تهــدآور و بهــادار از قبیــل چــک ســفته و قراردادهــا بــا رئیــس هیــات مدیــره بــه تنهایــی همــراه بــا 

مهــر شــرکت معتبــر اســت. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )85211۶( 

آگهــی تغییــرات شــرکت دلتــا اروس ماســال بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 3208۶9 و شناســه ملــی 10103۶01550 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 
1398/12/14 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت بــه )آدرس جدیــد(: اســتان گیــلان ، شهرســتان ماســال ، بخــش مرکــزی ، شــهر ماســال، محلــه شــهرک صنعتــی ماســال ، خیابــان 
کوهســتان 2 ، بــن بســت کوهســتان 1 ، پــلاک 0 ، محمــد نصیــری قطعــه 48 ، طبقــه همکــف کــد پســتی 4381۶99413 انتقــال یافــت و در نتیجــه مــاده مربوطــه اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح 

مــی گــردد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )85211۷( 

آگهــی تغییــرات شــرکت تکنــو سیســتم ایــران بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 380۷5 و شناســه ملــی 10100834948 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 
1399/02/01 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای عبدالــه غــروی زاده 00380۶82۶5 بــا دریافــت ســهم الشــرکه خــود بــه مبلــغ 2.500.000ریــال از صنــدوق شــرکت ازشــرکت خــارج گردیــد. در 
نتیجــه ســرمایه شــرکت از مبلــغ 50.000.000ریــال بــه مبلــغ 4۷500000ریــال کاهــش یافــت ومــاده مربــوط در اساســنامه شــرکت بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. لیســت شــرکا بشــرح ذیــل اســت 
آقــای ســیدجمال اعرابــی هاشــمی 30000000 ریــال آقــای محمدرضــا میرســائیان 1۷500000ریــال تعــداد اعضــاء هیئــت مدیــره بــه دونفــر کاهــش یافــت ومــاده مربــوط در اساســنامه اصــلاح گردید. 

ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )852118( 

آگهــی تغییــرات شــرکت خانــه هوشــمند ایرانیــان فــردا بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 29115۷ و شناســه ملــی 1010329140۶ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده 
مــورخ 139۷/10/10 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : 1 - شــرکت مذکــور در تاریــخ فــوق منحــل اعــلام گردیــد و محمدعلــی حرفــت منــش بــه شــماره ملــی 00۶4291022 بــه ســمت مدیــر تصفیــه 
انتخــاب گردیــد. نشــانی محــل تصفیــه اســتان تهــران ، شهرســتان شــمیرانات ، بخــش مرکــزی ، شــهر تجریــش، الهیــه ، خیابــان سروســتان غربــی ، خیابــان چنــاران ، پــلاک 4 ، بلــوک شــرقی ، 

طبقــه همکــف ، واحــد 1 کدپســتی 19۶494۶۷13. مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )852119( 

آگهــی تغییــرات شــرکت رهــاب ســازه ماهــان بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 3۷082۷ و شناســه ملــی 10320205۷49 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 
1398/11/0۷ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران بــه آدرس: اســتان تهــران - منطقــه 19 ، شهرســتان شــمیرانات ، بخــش مرکــزی ، شــهر تجریــش، محلــه دارآبــاد 
، کوچــه نارنــج ، خیابــان شــهید محمدرضــا پورابتهــاج ، پــلاک 152 ، طبقــه اول کــد پســتی 195۶84۷۶33 تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت 

اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )852121( 

آگهــی تغییــرات شــرکت پاشــا تجــارت ماهــان ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 384815 و شناســه ملــی 1032033۶9۶3 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده 
مــورخ 139۶/04/10 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای مجیــد نیــک انــدام بــه شــمارة ملــی: 2991۶43803 بــه عنــوان بــازرس اصلــی و علیرضا دهقــان دهنــوی بــه شــمارة ملــی: 44305۷2380 به 
عنــوان بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یــک ســال مالــی انتخــاب شــدند. - آقــای محمــود پاشــا ابراهیمــی بــه شــمارة ملــی: 2991208181 بــه ســمت مدیــر عامــل و رییــس هیــات مدیــره - خانم 
صدیقــة تــرک زادة تبریــزی بــه شــمارة ملــی: 2990543392 بــه ســمت نایــب رییــس هیــات مدیــره - آقــای شــروین پاشــا ابراهیمــی بــه شــمارة ملــی: 00۷92۶۶۷21 بــه ســمت عضو هیــات مدیره 
- آقــای شــهرام پاشــا ابراهیمــی بــه شــمارة ملــی: 2991۶۷1۶3۷ بــه ســمت عضــو هیــات مدیــره بــرای مــدت دو ســال انتخــاب شــدند . کلیــة اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور از قبیــل چک ســفته 
بــروات قــرارداد هــا و عقــود اســلامی بــا امضــای مدیــر عامــل )آقــای محمــود پاشــا ابراهیمــی( یــا آقــای شــروین پاشــا ابراهیمــی )عضو هیــات مدیــره( منفــردا همــراه با مهــر شــرکت و کلیــة اوراق 

عــادی و اداری بــا امضــای مدیــر عامــل بــه تنهایــی همــراه بــا مهرشــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )852122( 

آگهــی تغییــرات شــرکت رهــاب ســازه ماهــان بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 
3۷082۷ و شناســه ملــی 10320205۷49 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العاده 
مــورخ 1398/11/08 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : مــوارد ذیــل بــه موضــوع شــرکت الحــاق 
و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد:" انجــام طراحــی ، محاســبه ، نظــارت فنــی و 
اجــرای کلیــه پــروژه هــای عمرانــی اعــم از فلــزی و بتنــی ابنیــه ســبک و ســنگین ســاخت 
راه و بانــد ، آبیــاری و زهکشــی ، محاســبه ، نظــارت فنــی و اجــرای کلیــه پــروژه هــای عمرانی 
ــد و تاسیســات مربوطــه ،  اعــم از فلــزی و بتنــی ابنیــه ســبک و ســنگین، ســاخت راه و بان
نقشــه بــرداری و تســطیح اراضــی، گودبــرداری، تزریــق ســیمان، شــمع کوبــی و شــمع ریزی ، 
نیلینــگ و کلیــه ی عملیــات تثبیــت دیــواره ی گود، تاسیســات برقــی و مکانیکی ســاختمانها 
و کارخانجــات صنعتــی و نیروگاههــا ، تولیــد و انتقــال نیــرو، ارائــه خدمــات فنــی و پشــتیبانی 
و مشــاوره و طراحــی و نگهــداری فنــی و نظــارت فنــی در امــر پــروژه هــای تاسیســات برقــی 
ــادرات  ــروش ، واردات و ص ــد و ف ــزی، خری ــی و فل ــای بتن ــاختمان ه ــرای س ــی، اج و مکانیک
کلیــه کالاهــای مجــاز بازرگانــی اخــذ وام و اعتبــارات بانکــی بــه صــورت ارزی و ریالــی از کلیه 
بانکهــای داخلــی و خارجــی شــرکت در کلیــه مناقصــات پیمانها و مزایــدات دولتــی و خصوصی 
اعــم از داخلــی و بیــن المللــی " )درصــورت ضــرورت قانونــی انجــام موضوعــات فــوق پــس از 
اخــذ مجوزهــای لازم( ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت ها و موسســات 

غیرتجــاری تهــران )852120( 

ــت  ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــا ب ــل ره آزم ــرکت آرام پ ــرات ش ــی تغیی آگه
ــوق  ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 1400۶808095 ب ــه مل 5123۷5 و شناس
العــاده مــورخ 1399/01/31 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای علیرضــا بروفــر بــه شــماره 
ــره  ــدند و درزم ــرکت ش ــدوق وارد ش ــه صن ــال ب ــت 100000 ری ــا پرداخ ــی00۶5124۶42 ب مل
ــال  ــه 1100000ری ــال ب ــغ1000000 ری ــرکت از مبل ــرمایه ش ــه س ــت. در نتیج ــرار گرف ــرکا ق ش
افزایــش یافــت. و مــاده مربوطــه در اساســنامه بــه شــرح مذکــور اصــلاح مــی گــردد. اعضــای 
هیئــت مدیــره از 3 نفــر بــه 4 نفــر افزایــش یافتنــد و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح 
گردیــد. لیســت شــرکا بعــد از افزایــش ســرمایه: 1- ایــرج نــوری الکــران بــه شــماره ملــی 
00۶0899824 دارای ۷00000 ریــال ســهم الشــرکه 2- آســیه شــیخ ســید صالــح بــه شــماره 
ملــی 1292۷۶4929 دارای 300000 ریــال ســهم الشــرکه 3- آقــای علیرضــا بروفــر بــه شــماره 
ملــی00۶5124۶42 دارای 100000 ریــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )852123( 

خیال منتقدان را از تولیدِ پراید راحت کردیم
مدیرعامل گروه خودروسازی سایپا با بیان اینکه 
صنعت خودرو کشور در طول این سال ها بعضاً 
راهبردهــای صحیحی اتخاذ نکــرده گفت: از 
مجموع انتقادات زیادی که در خصوص صنعت 
خودرو مطرح می کننــد، بخش های منطقی، 
مستدل و کارشناسي شده را پذیرفته و در مدت 
کوتاه حضورمان در گروه سایپا سعی کرده ایم به 
اصلاحِ ساختارها و ایجاد شفافیت در فرآیندها 

بپردازیم.
به گزارش سایپانیوز، سیدجواد سلیمانی در دیدار 
با رئیس سازمان ملی کارآفرینی و نایب رئیس 
اتاق بازرگانی ایــران اظهار کرد: صنعت خودرو 
ایران کل سال ۹8 را با تحریم مواجه بود و حتی 
برخی از شرکت هاي چینی نیز به همکاری خود 

با شرکت های ایرانی خاتمه دادند.
وی ادامه داد: در کنار تحریم به عنوان یک مانع 
بلندمدت، در هفته هاي پایاني سال نیز شیوع 
ویروس کرونا محدودیت های بیشتری را برای 
روند تولید ایجاد کرد، اما با برنامه ریزی دقیق و 
تلاش مضاعف موفق شــدیم عــلاوه بر تداوم 
خنثی کردن اثر تحریم ها و نیز مقابله با شــیوع 
ویروس کرونا در ســطح شــرکت برای حفظ 
ســلامت کارکنان، خطوط تولیــد را فعال نگه 

داریم.
ســلیمانی با بیان اینکه اگر تولید در شــرایط 
تحریمی و کرونائی ادامه پیدا نمی کرد، التهابات 
اخیر بازار خودرو بســیار بیشتر می شد، افزود: 

خودروســازی، اجرای یک فرآیند برنامه ریزی 
برای رساندنِ میلیون ها قطعه متفاوت و متنوع از 
صدها قطعه ساز داخلي و خارجي در یک زمان 
مشــخص به خطوط تولید است که این امر در 
شرایط تحریم به شدت دشوار شده و امیدواریم 

مردم نیز این دشواری را درک کنند.
مدیرعامل گروه سایپا ادامه داد: برای هر خودرو 
چند هزار قطعه را از داخل و خارج کشور تامین 
کــرده و آن را تولید کرده ایم اما به دلیل کمبود 
کاتالیست در کشور، این خودروها امکان تکمیل 

و تجاری سازی ندارند.
وي اضافه کرد: تنها چند تولیدکننده کاتالیست 
در کشور وجود دارد که با تمام توان براي تامین 
نیاز خطوط تولید خودروسازان تلاش می کنند 
اما در ســاخت این قطعه، نوعــی مواد معدني 
اســتفاده می شــود که فقــط در دو کشــور 

آفریقای جنوبي و روسیه وجود دارد که در شرایط 
تحریــم و کرونــا واردات آن حتی با واســطه  

شرکت های چینی نیز بسیار دشوار شده است.
ســلیمانی با بیان اینکه گاهي براي تامین یک 
قطعه، آن را در چند کشور دنیا می گردانیم تا وارد 
کشور شود، افزود: کاملا متوجه هستیم که این 
مشکلات و دشواری ها به مردم و مشتریان ارتباط 
مســتقیم پیدا نمی کند اما امیدواریم در کنار 
عذرخواهی و پوزش، این مشــکلات را هم از ما 

بپذیرند.
وی افــزود: البته در کنار پذیرش این انتقادها و 
تلاش براي رفع آنها، هم از نخبگان و هم از افکار 
عمومی می خواهیــم که بــه محدودیت ها و 

واقعیت های این صنعت نیز توجه کنند.
مدیرعامل سایپا در ادامه اظهار کرد: بحث خروج 
پراید از خط تولید مدت ها بود که مطرح می شد 

اما ما پس از حضور در سایپا در یکسال گذشته 
آن را عملیاتی کردیم تــا هم با پیگیری برنامه 
توســعه محصولات، خودروهایــی با کیفیت و 
فناوری بالاتر تولید کنیم و هم خیال منتقدان را 
از مشکلات این خودرو قدیمي راحت کنیم، البته 
امیدواریم این عزیزان بعد از اتمام تولید آخرین 
پراید در تیرماه و پایان داستان آن در سایپا باز هم 
یک سوژه دیگر پیدا کنند تا هر روز در رسانه ها، 
شــبکه های اجتماعی و برنامه های تلویزیونی 
صحبت کنند و تیتر شوند و تمام مشکلات خیالی 

و واقعی صنعت خودرو را به آن منتسب کنند.
وي بــه بحــث قیمت گــذاری محصــولات 
خودروسازان نیز اشاره کرد و گفت: مواد اولیه و 
نهاده هاي تولیــد خودرو مثل آهن، آلومینیوم، 
فولاد، مس و ... براساس نرخ هاي جهانی و دلار 
آزاد و نیمایی محاسبه می شود و ما نیز ناچار به 
خرید آنها هستیم، بنابراین وقتي که ۶۵ تا 7۰ 
درصد قیمت خــودرو را مــواد اولیه و قطعات 
تشکیل می دهد، طبیعي اســت که با افزایش 
قیمت این مواد، هزینه های تولید خودرو افزایش 

یابد.
سلیمانی در پایان تاکید کرد: ما بنابر وظیفه خود 
با تمام توان در حال تولید هستیم و رکوردهای 
تولید چندســاله اخیر را در اردیبهشت ماه ۹۹ 
شکستیم تا در سال جهش تولید ضمن افزایش 
تولید، محصولات جدید  و به روز خود را به بازار 

عرضه کنیم.

 معامله حقوقي ها
 در گواهي سپرده سکه ممنوع شد

 سرپرستی هیات عامل  ایدرو
 به بیات سپرده شد

رییس شورای رقابت:
محصولات دو خودروساز بزرگ 

مشمول قیمت گذاری شد
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مجتبی عراقچی رئیس  اتحادیه فروشندگان فرش دستباف گفت: مشکل 
اساسی ما انتخاب افراد غیرمتخصص در حوزه فرش دستباف است که 

می گویند مدیر باید از بخش دولتی انتخاب شود.
وی در خصوص طرح الحاق مرکز ملی فرش ایران به صندوق توسعه صنایع 
دستی و فرش دستباف، اظهار داشت: در چند سال گذشته مرکزی برای 
مدیریت حوزه فرش کشور تشکیل و به نام مرکز ملی فرش ایران نام گذاری 
شد اما در نهایت نه تنها این مرکز دردی از مشکلات بخش فرش را برطرف 
نکرد بلکه با اعمال سیاست های نادرست روند توسعه این حوزه را با کندی 
همراه کرد. ما با الحاق مرکز ملی فرش به صندوق صنایع دستی مشکلی 

نداریم، مشکل اساسی ما انتخاب افراد غیرمتخصص در این حوزه است.
به گفته ایشان در زمان تشکیل مرکز ملی فرش ایران ما اصرار داشتیم که 
مدیریت آن از تشکل های بخش تولید و صادرات فرش باشد اما در نهایت 
گفتند مدیر باید از بخش دولتی انتخاب شود  و با گذشت چند سال از 
فعالیت مرکز ملی فرش ایران، اقدام مؤثری برای تبلیغات فرش ایرانی در 
سطح بین المللی و کمک به توسعه بافت فرش و رونق تولید آن صورت 

نگرفته است. 

مشکلصنعتفرش
دستبافحضورمدیران
بیتخصصدولتیاست

مجتبی عراقچی

رضا دولت آبادی مدیرعامل بانک تجارت در پیامی فرا رسیدن ۲8 اردیبهشت 
سالروز خصوصی سازی این بانک را تبریک گفت. به گزارش روابط عمومی بانک 
تجارت، رضا دولت آبادی، در این پیام تاکید کرد: بانک تجارت در چنین روزی و در 
اجرای سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی ورود به فصل نوین خدمتگزاری را 
با عرضه سهام خود در بازار سهام تجربه کرد و فعالان بازار سرمایه نیز با استقبال 
چشمگیر و وصف ناشدنی از تغییر مالکیت بانک از دولتی به خصوصی بر درستی 

این تصمیم مهم و تاریخ ساز مهر تایید زدند. 
در ۱۱ سال گذشته ذی نفعان بانک تجارت علاوه بر مشتریان و پرسنل طیف 
گسترده ای از سهامداران بانک را نیز در برگرفت. اگرچه طی سالهای گذشته به 
واسطه شرایط کلی اقتصاد کشور ناشی از تحریم های ظالمانه عملکرد بانک تجارت 
با ایده آل ســهامداران نیک اندیش فاصله داشــت اما  وفاداری و بزرگ منشی 
سهامداران همواره موجب دلگرمی بود.اکنون در ورود به پنجمین دهه از فعالیت 
بانک در شبکه بانکی و یازدهمین سالروز خصوصی سازی، تلاش همه مدیران و 
کارکنان بانک برای خروج از زیان با برداشتن قدم های محکم در مسیر تحقق سود 
در عملکرد مالی بانک دوچندان شده که این امر خدمتگزاران صدیق بانک را به خلق 

روزهایی بهتر رهنمون می کند.

استمرار11سال
خصوصیسازی

رضا دولت آبادی

محمدرضا پورابراهیمی منتخب مردم کرمان در یازدهمین دوره مجلس شورای 
اسلامی با اشاره به مشکلات موجود در عرضه سهام عدالت، گفت: یکی از مشکلات 
اساسی در عرضه سهام عدالت این است که به اقشار ضعیف و کم درآمد در آزادسازی 

آن بی توجهی و یا کم توجهی شده است.
وی افزود: اگر عدد قابل توجهی از جمعیت کشور که از نظر درآمدی مستحق هستند، 
سهام عدالت را دریافت نکرده باشند، یازدهمین دوره مجلس می تواند برای رفع این 

موضوع ورود کند و حتما پیگیری خواهد شد.
وی با بیان اینکه آمار دقیقی از جاماندگان سهام عدالت وجود ندارد، اظهارداشت: 
جاماندگان از جهت اینکه باید جزو شــمول دهک های پایین قرار داشته باشند، 
می بایست مورد راستی آزمایی قرار گیرند، در صورتی که تعدادشان قابل توجه باشد، در 

مجلس یازدهم موضوع بهره مندی آنها از سهام عدالت را پیگیری خواهیم کرد.
پورابراهیمی اضافه کرد: اگر تعداد جاماندگان سهام عدالت کم باشد، دولت می تواند در 

روند اجرای آزادسازی سهام عدالت در قالب اصلاحیه ای، راهکارهایی ارائه دهد.
دولت باید با در نظر گرفتن تمهیدات ویژه اقشار ضعیفی که از دریافت سهام عدالت 
محروم مانده اند را شناسایی و آنها را تحت پوشش قرار دهد تا عدالت در توزیع ثروت 

محقق شود.

پیگیریجاماندگان
سهامعدالتدر
مجلسیازدهم

محمدرضا پورابراهیمی

حجت بهاری فر مدیرعامل بیمه "ما" به همراه فرمانده یگان حفاظت سازمان محیط 
زیست، از سید امین هادی پور محیط بان گتوندی که حین عملیات مصدوم شده بود 
عیادت کرد. به گزارش روابط عمومی بیمه "ما"، در این برنامه که با همراهی سرهنگ 
محبت خانی  فرمانده یگان حفاظت محیط زیست انجام شد، بهاری فر با اشاره به 
حمایت همه جانبه ی بیمه "ما"  از محیط بانان، بر ضرورت توجه به حفظ  سلامتی این 
عزیزان تاکید کرد. وی با ابراز تاسف از وقوع حادثه رخ داده به تفاهم  نامه همکاری بین 
شرکت سهامی بیمه "ما" و سازمان حفاظت محیط زیست در راستای تحقق اصل 
پنجاهم قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران اشاره کرد و گفت: : افتخاری نصیب این 
شرکت شده است که  خادم  تمام پرسنل خدوم سازمان حفاظت محیط زیست به 
خصوص محیط بانان عزیز باشیم و این تفاهم نامه با هدف  حفاظت از محیط زیست  و 
پرسنل شاغل و محیط بانان سراسر کشور و خانواده این عزیزان امضا شده است، ما نیز 
بر همین اساس تمام تلاش خود را برای تامین هزینه های درمانی و همچنین خرید 
پروتز پای این محیط بان عزیز انجام می دهیم. بهاری فر در پایان تاکید کرد: در آینده 
نیز تمام هزینه ها و حمایت های بیمه ای برای سید امین هادی پور صورت خواهد 

گرفت و امیدواریم بتوانیم وظیفه خودمان را به نحو احسن ایفا کنیم.
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روزجهانیارتباطاتاولینگردهماییمجازیروابطعمومیهایوزارتراهوشهرسازیبهمیزبانیشورایهماهنگیروابطعمومیوزارتخانهدرشرکتراهآهنجمهوریاسلامیایرانبرگزارشد.دراینمراسم
کهباحضوروزیرراهوشهرسازیوبهواسطهشیوعویروسکروناورعایتپروتکلهایبهداشتیستادمقابلهباکرونابهصورتمجازیوازطریقویدئوکنفرانسانجامگرفت،جمعیازکارشناسانعرصهروابط
عمومیازجملهسیدقاسمبینیاز،رئیسرییسمرکزارتباطاتواطلاعرسانیوزارتخانهبهارائهنقطهنظراتخوددربحثارتباطاتپرداختهوبرلزومبهرهگیریازروشهاینویندرعصرجدیدارتباطات
تاکیدداشتند.دربخشدیگریازاینمراسمودرارتباطویدئوکنفرانسیگرفتهشده،وزیرراهوشهرسازیشنوندهصحبتهایبرخیازمدیرانکلروابطعمومیدستگاههایزیرمجموعهازجملهسازمان
راهداریوحملونقلجادهایبود.دراینگفتمان،فخاران،مدیرکلروابطعمومیسازمانراهداریوحملونقلجادهایبرلزومتجهیزروابطعمومیهاواضافهشدننیروهایکارآمدبهاینمجموعهوهمچنین
دیگرسازمانهایزیرمجموعهوزارتراهوشهرسازیتاکیدکرد.همچنیندراینقسمتازبرنامهاستانهایاصفهانوخوزستاناینفرصتراپیداکردندکهدرارتباطمجازیباوزیرراهوشهرسازیدراین

مراسمبهطرحموضوعبپردازندکهیکیازاینموارد،اضافهشدنبخشاموربینالمللبهروابطعمومیهابود.
درحاشیهاینمراسم،ازخانماصغرزاده،مسئولسابقروابطعمومیشرکتهواپیماییجمهوریاسلامیایرانکهظرفچندروزگذشتهحکمبازنشستگیایشاناعلامشد،تقدیربهعملآمدولوحیازسویوزیر

راهوشهرسازیبهپاسزحماتچندینسالهدر»هما«بهایشانتقدیمشد.
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مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق حرارتی گفت: با 
توجه به بروز کرونا همچنان رفتار مصرف کنندگان در 
ماه های آتی و میزان افزایش مصرف برق در زمان پیک 

تابستان غیرقابل پیش بینی است.
محسن طرزطلب با اشاره به اینکه تابستان امسال با 
وضعیت خاص و ویژه ای روبه رو هستیم، ادامه داد: بر 
اساس یک پیش بینی وضعیت ویروس کرونا به همین منوال تا پایان تابستان ادامه 
خواهد داشت و ساکنان مناطق مختلف به ویژه اهالی مناطق گرمسیری که هر سال 
در زمان تعطیلات تابستانه به مسافرت می رفتند، امسال در محل اقامتی خود باقی 
خواهند ماند و همین امر منجر به افزایش مصرف برق و استفاده هر چه بیشتر از 

سیستم های سرمایشی خواهد شد.
مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق حرارتی با تاکید بر اینکه بروز این اتفاق منجر به 
افزایش مصرف برق کلانشهر خواهد شد، گفت: در این صورت ظرفیت پست ها و 
خطوط انتقال برق پاسخگو نخواهد نبود و این مساله منجر به بروز اتفاقاتی در 
کلانشهرها خواهد شد.طرزطلب افزود: در مقابل ممکن است این بیماری در فصل 
تابستان روند نزولی پیدا کند و وضعیت عادی شود. در چنین شرایطی صنایع 
پرمصرف که هر سال در زمان پیک تابستان میزان مصرف برق خود را کاهش 
می دادند، امسال به دلیل شیوع ویروس کرونا و عدم فروش محصولات خود از ابتدای 
سال باید در تلاش برای جبران کاهش تولیدشان در فصل تابستان باشند که این 
امر منجر به افزایش مصرف برق در کشور خواهد شد.وی خاطرنشان کرد: بر همین 
اساس باید بدترین سناریوی این بخش را در نظر بگیریم و برای هر مساله ای در این 
حوزه آمادگی کاملی داشته باشیم تا خللی در تامین برق مورد نیاز مردم ایجاد نشود.
مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق حرارتی تصریح کرد: امسال برنامه سنگینی در 
حوزه ساخت و  ساز ها، بهره برداری و سازوکارهای تولید برق تدوین شده است و باید 
فضای مناسبی از سوی روابط عمومی ها برای تحقق برنامه های این بخش در 

نیروگاه ها، وزارت نیرو، دولت و جامعه آماده شود.
وی بر لزوم انعکاس مناسب فعالیت های انجام شده در واحدهای نیروگاهی اشاره 
کرد و گفت: روابط عمومی بیانگر و نمایانگر اتفاقاتی است که در داخل فضای محدود 
نیروگاه ها صورت می گیرد، بدین منظور فعالان این عرصه باید با برنامه ریزی دقیق 
انعکاس دهنده تمامی خدمات و زحمات همکاران خود در حوزه بهره برداری و تولید 

برق باشند.
طرزطلب اظهار کرد: باید آحاد جامعه اطلاع کاملی از میزان تلاش و هزینه صورت 
گرفته برای احداث نیروگاه های تولید برق داشته باشند؛ تلاش و کوششی که همواره 
به صورت بی وقفه ادامه دارد تا خللی در تامین برق مورد نیاز بخش های مختلف 
کشور ایجاد نشود.وی خواستار شناخت لازم از وسایل نوین ارتباطی و اطلاع رسانی 
برای انعکاس فعالیت های انجام شده در این بخش شد و افزود: نقش روابط عمومی 
در تحقق این مهم بسیار حیاتی است. در شرایط فعلی که کشور با مسائل مختلفی 
مواجه است، فرزندان این مملکت در نقاط مختلف ایران با تلاش شبانه روزی درصدد 
تامین برق مورد نیاز مردم هستند و باید چنین اخبار امیدبخشی در عرصه های 

مختلف به اطلاع آحاد جامعه رسانده شود.

 آغاز عملیات نصب پایه سکوخبـــر
 و اجرای طرح توسعه فاز ۱۱ منطقه پارس جنوبی با دستور دکتر روحانی

عملیات نصب پایه سکو و اجرای طرح توسعه فاز ۱۱ 
منطقه پارس جنوبی با اعتبار ۱۵۰۰ میلیون دلار با 

دستور رئیس جمهور آغاز شد. 
حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی در 
مراسم بهره برداری از طرح های ملی با عنوان »تدبیر 
و امید برای جهش تولید« ضمن صدور فرمان آغاز 
عملیات اجرایی طرح توسعه فاز ۱۱ پارس جنوبی با 
توضیح مهندس بیژن زنگنه وزیر نفت و  توضیحات 
مهندسان و متخصصان اجرای این طرح از طریق 
ویدئو کنفرانس در جریان چگونگی و روند اجرای این 

پروژه قرار گرفت.
تولید روزانه ۵۶ میلیون متر مکعب گاز خام و انتقال 
به پالایشگاه فاز ۱۲ و ۴۰ هزار بشکه میعانات گازی و 
۵۰۰ هزار تن LPG از جمله قابلیت های اجرای این 
طرح است. با اجرای کامل این فاز پارس جنوبی حدود 

۱ درصد به تولید ناخالص داخلی اضافه می شود.
تولید روزانه ۲ میلیارد فوت مکعب گاز غنی شده و ۵۶ 
میلیون متر مکعب گاز شیرین برای تزریق شبکه، 7۰ 
هزار تن میعانات گازی و گاز اتان هر کدام ۱ میلیون 
تن از اهداف اجرای طرح توسعه فاز ۱۱ پارس جنوبی 

است.
ندای جهش تولید در سال 99 همیشه در گوش 

جان ما هست و همه باید مجری آن باشیم
رئیس جمهور قبل از صدور دستور آغاز بهره برداری 
از این طرح ملی، با قدردانی از تلاش همه دســت 
اندرکاران فعالیت های نفتی و گازی کشور در منطقه 
حساس خلیج فارس برای به بهره برداری رسیدن 
پروژه ها و طرح های زیر ساختی در این حوزه، تاکید 

کرد: از اینکه در این شرایط سخت تحریم و کرونا دست 
از تلاش برنداشتید از شما تشکر می کنم.

دکتر روحانی با بیان اینکه  ندای جهش تولید در سال 
۹۹  همیشه در گوش جان ما هست و همه ما باید 
مجری آن باشیم، اظهار داشت: تلاش و کوشش خود 
را برای تحقق این شعار در هر شرایط سختی ادامه 
می دهیــم . وزیر نفت نیز در این آیین  ضمن بیان 
گزارشی از روند پیشرفت پروژه ها در پارس جنوبی 
اظهار داشت: میدان پارس جنوبی یک موهبت الهی 
برای مردم کشورماست و ما در تلاشیم تا مردم را به 

حقشان در این میدان مشترک برسانیم.
مهندس بیژن زنگنه  افزود: تا ســال ۹۲ حداکثر 
برداشت ما از این میدان ۲8۰ میلیون متر مکعب در 
سال بود، اما امروز تولید در این میدان به 7۰۰ میلیون 
متر مکعب رسیده که دو و نیم برابر شده و در سال 

آینده ۵۰ میلیون متر مکعب به برداشت ما از این میدان 
اضافه خواهد شد. مهندس زنگنه با بیان اینکه برای 
اولین بار خواســت ملت ما که برداشت متناسب با 
سهممان در میدان مشترک بود محقق شده و امروز 
تولید ما به اندازه ای رســیده که استحقاق طبیعی 
ماست، گفت: به جز دوران کوتاهی پس از برجام که 
فرصتی بود تا تجهیزات مورد نیاز توسعه میدان را 
خریداری کنیم، بقیه فعالیت های توسعه ای در دوران 
تحریم انجام شده است. وزیر نفت با بیان اینکه تا سال 
۹۲ ده فاز از پارس جنوبی به اتمام رسیده بود و ۱7 
فاز نیمه تمام داشتیم، گفت: امروز تمامی این ۱7 فاز 
تکمیل شده و به جز یک پالایشگاه فاز ۱۴، بقیه فاز ها 

در مدار تولید قرار گرفتند.
وی افزود: امسال تمام فعالیت های دریایی ما به پایان 
می رســد و این دستاورد درحالی رخ می دهد که با 

گرفتاری هــای مالی زیــادی روبــرو بودیم و این 
دستاورد ها با کمک های مالی صندوق توسعه ملی به 

دست آمده است.
وزیر نفت با اشاره به اینکه اجرای فاز ۱۱ به طور کامل  
به شرکت ایرانی پتروپارس واگذار شده، گفت: امروز 
خوشحالیم که در آستانه عید سعید فطر و بعنوان یک 
عیدی اعلام می کنیم ۴ پایه اصلی توسعه این میدان 

بر روی فاز ۱۱B نصب می شود.
مهندس زنگنه اظهار داشت: این چهارپایه امکان حفر 
۱۲ حلقه چاه را فراهم می کند که در مرحله اول ۵ 
حلقه چاه حفاری خواهد شــد و با تمهیداتی که 
اندیشیده شده سکوی بهره برداری نیز تامین خواهد 
شد و در ۱۴ ماه آینده تولید روزانه ۵۰ میلیون فوت 
مکعب گاز طبیعی از این فاز که سالانه یک میلیارد 

فوت مکعب خواهد شد آغاز می شود.
وی با بیان اینکه طبق برنامه ریزی های انجام شده تا 
دو سال آینده ظرفیت تولید این میدان به دو میلیارد 
فوت مکعب در سال خواهد رسید گفت: ۵/۱ میلیارد 

دلار در توسعه این فاز هزینه خواهد شد.
مهندس زنگنه تاکید کرد: این فعالیت ها یک پیام دارد 
و آن اینکه در شرایط تحریم متوقف نمی شویم و تمامی 
پروژه هــای فعال صنعت نفت همچون توســعه 
میدان های مشترک، خط لوله انتقال نفت گوره - 
جاســک، طرح توسعه میادین غرب کارون و بهره 
برداری از طرح های جهش دوم پتروشــیمی که 
ظرفیت تولید پتروشیمی کشور را به ۱۰۰ میلیون 
تن و ارزش ۲۵ میلیارد دلار در سال خواهد رساند با 

جدیت دنبال می شود.

محمدرضا نمازی، مدیرعامل شرکت 
به پرداخت ملت شد

 مراسم تودیع شهریار خلیلی، مدیرعامل 
پیشین شرکت به پرداخت ملت و معارفه 
محمدرضا نمازی، مدیرعامل جدید این 
شــرکت با حضور علــی حکیم جوادی، 
مدیرعامل هلدینگ فن آوران هوشمند 
بهســازان فــردا و تعــدادی از اعضای 
هیأت مدیره شــرکت به پرداخت ملت در 
محل سالن جلسات این شرکت برگزار شد.  به گزارش اعتبار به نقل از 
روابط عمومی شــرکت به پرداخت،  مدیرعامل هلدینگ فن آوران 
هوشمند بهسازان فردا در این مراسم با بیان این که ایام پس از برگزاری 
مجمع عمومی بهترین موســم برای تغییر و تحولات مدیریتی در 
شرکت ها است و آغاز سکان داری مدیران جدید است. حکیم جوادی با 
اشاره به سهم ۲هزار میلیارد تومانی شرکت به پرداخت ملت از سبد 
درآمدی هلدینگ بهســازان فردا، افزود: »آقای نمازی این تجربه و 
توانمندی را دارند که با حفظ و افزایش سهم بازار به پرداخت به توسعه 
سبد درآمدی هلدینگ و رشد قیمت سهام به پرداخت در بازار سرمایه 
کمک کنند.« وی ارزش بازار شرکت به پرداخت را 7هزار میلیارد تومان 
ذکر کرد و ادامه داد: »به پرداخت ویترین هلدینگ بهسازان برای بانک 
ملــت و مجموعه های بیرون از هلدینگ و بانک اســت، تا جایی که 
مجموعه های دیگر علاقه مند به همکاری با هلدینگ بهسازان خواهان 
آن هستند که این همکاری را از طریق به پرداخت آغاز کنند« مدیرعامل 
هلدینگ بهسازان فردا با اشاره به هدف گذاری این هلدینگ برای شرکت 
به پرداخت ملت به منظور کسب رتبه تک رقمی در رده بندی جهانی 
نشریه معتبر و بین المللی »نیلسون ریپورت« بیان کرد: »به پرداخت 
درحال حاضر در رتبه پانزدهم این رده بندی قرار دارد و در راه کسب این 
رتبه همواره شرکت یاس در کنار به پرداخت قرار داشته است« وی با 
بیان این که در دوره مدیریت خلیلی رشد منفی سهم بازار به پرداخت 
متوقف شــد، تصریح کرد: »حضور فعال و جــدی رقبا و تلاش های 
همه جانبه آن ها ازجمله برقراری ارتباطات بالادستی برای سهم گیری 
از بازار موجب شده بود طی یکی ، دو سال رشد سهم بازار این شرکت 
منفی شود، اما طی سال گذشته این روند نزولی با همکاری نزدیک و 
تنگاتنگ شرکت یاس با این شرکت متوقف شد و روند صعودی با شیب 
ملایم آغاز شد« حکیم جوادی با اشاره به ورود قدرتمند به پرداخت به 
بازارهای موبایلی و اینترنتی به ویژه با اپلیکیشن »سکه« افزود: »در مجمع 
امســال این شرکت ما موفق به جلب رضایت سهامداران شدیم و در 
مقایسه با مجمع دو سال پیش با کمترین چالش روبه رو بودیم که البته 
تا حدودی نیز مرهون رشد کلی بازار سرمایه در کشور نیز هست« وی 
تأکید کرد: »هرچند آقای خلیلی این شرکت را روبه رشد تحویل دادند، 
اما انتظار ما برای به پرداخت رشدی بسیار بیش از این ها در آینده است«

منخب مردم تهران در مجلس یازدهم گفت: برخی از روی بی انصافی و برخی از روی دشمنی 
در فضای بیرون از مجلس نشسته اند و سعی دارند کاری کنند که مجلس یازدهم نتواند 
مجلس را به ریل اصلی خود بازگرداند.  به گزارش  حوزه احزاب و تشکل های گروه سیاسی 
باشگاه خبرنگاران جوان،  عبدالحسین روح الامینی منتخب مردم تهران در مجلس یازدهم 
در نشست جانبازان و ایثارگران منتخب مجلس یازدهم، اظهار کرد: باید بین همه منتخبان 
اتحاد و اجماع شکل بگیرد تا منتخبان مجلس یازدهم بتوانند تحول اساسی را در ساختار 
مجلس ایجاد کنند و زمینه های بازگشت به ریل اصلی مجلس که همان در رأس امور بودن 
را فراهم کنند. او افزود: برخی از روی بی انصافی و برخی از روی دشمنی در فضای بیرون از 

مجلس نشسته اند و سعی دارند کاری کنند که مجلس یازدهم نتواند مجلس را به ریل 
اصلی خود بازگرداند که در این زمینه منتخبان باید هوشــیار باشند و از اقدامات آن ها 
جلوگیری کنند؛ بنابراین از همه دلسوزان کشور و نظام باید دعوت کرد تا با ایجاد اتحاد و 
برادری و پرهیز از هرگونه اختلاف همه توان خود را مصروف بازگشت مجلس به ریل اصلی 
کنند. منتخب مردم تهران در مجلس اظهار کرد: یکی از مقاطعی که در حال حاضر می تواند 
به عنوان نماد وحدت و یکپارچگی مجلس یازدهم باشد، تعیین رئیس مجلس شورای 
اسلامی در دوره یازدهم است که اگر در ضمن رقابت با رفاقت وفاق و برادری شکل بگیرد 

قطعاً این وحدت و یکپارچگی می تواند زمینه تحول ساختاری مجلس را فراهم کند.

عبدالحسین روح الامینی:

برخی می کوشند 
منتخبان مردم نتوانند 

مجلس را به ریل 
اصلی خود بازگردانند 

هفته نامه اقتصادی ایران

تابستان سخت برقی در پیش است

مدیرعامل بانک صنعت ومعدن گفت: امسال که از سوی رهبر معظم انقلاب 
به نام جهش تولید نام گرفته و سبب شد تا این بانک نخستین اولویت کاری 
خود را برای واحد های تولیدی به تامین ســرمایه در گردش اختصاص 

دهد.
براساس برنامه ریزی امسال، تامین سرمایه در گردش واحد های تولیدی ، 

معدنی، و صنعتی در دستور کار است.
مدیرعامل بانک صنعت و معدن اعلام کرد: مجموع مطالبات جاری و غیر 
جاری سیستم بانکی ۲۰۰۰ هزار میلیارد تومان است که این بانک با رقم 

۱۰۴ هزار میلیارد تومان سهمی به میزان ۵.۲درصدی دارد.
وی افزود: امروز بخش صنعت و معدن کشور سهم 3۰ درصدی از پرداخت 
های بانکی را دارد و برای تامین نیازهای این بخش نیازمند تقویت سرمایه 
هستیم و دولت در این ارتباط سال گذشته یکهزار و ۴۰۰ میلیارد ریال 

سرمایه بانک را افزایش داد.
وی پیرامون میزان مطالبات غیر جاری بانک صنعت و معدن گفت: این رقم 
اکنون ۱۴ هزار و 7۰۰ میلیارد تومان است و متوسط مطالبات بانکی بیش از 

۹ درصد است که سهم این بانک سه درصد بالاتر را نشان می دهد.

اولویتتامینسرمایه
درگردشواحدهای
تولیدیدرسال۹۹

دکتر حسین مهری

جمعی از منتخبان مجلس یازدهم طی نامه ای به شورای نگهبان با برشمردن ابهامات 
و ایرادات لایحه اصلاح قانون پولی و بانکی خواستار عودت فوری این لایحه به مجلس 
شورای اسلامی شدند تا با دقت و وسواس بیشتری نسبت به رفع ابهام و تصویب آن 
اقدام شود. در بخشی از این نامه با اشاره به نتایج حذف ۴ صفر از پول ملی آمده است: 
غیر از هزینه های بزرگی که برای تعدیل ظاهری تمام صورت های مالی، اطلاعات و آمار 
و همچنین کلیه اسناد مبادلات و تعهدات حال و آتی شرکت ها و فعالان اقتصادی و 
تمام نرم افزارهای اقتصادی و مالی دارد، بی شک موجب افزایش قیمت برخی کالاها و 
»گرد شدن واحدهای کوچک قیمت به سمت بالا« خواهد شد. نکته مهم آن است که 
این افزایش طبیعی قیمت ها به سمت بالا عمدتا در کالاهای سبد مصرف روزانه 
خانوارها رخ خواهد داد و می تواند منجر به مناقشات ریز و درشت اجتماعی نیز شود.  بر 
اساس ابهامات فوق الذکر درباره لایحه فوق الذکر، درخواست جدی عودت فوری لایحه 
اصلاح قانون پولی و بانکی به مجلس شورای اسلامی را برای رفع این ابهامات از شورای 
محترم نگهبان داریم تا با دقت و وسواس بیشتری نسبت به رفع ابهام و تصویب آن 
اقدام شود.« جمعی از منتخبان مردم در مجلس یازدهم )مالک شریعتی نیاسر، مجتبی 
رضاخواه، سید احسان خاندوزی، الیاس نادران، روح اله ایزدخواه، مجتبی توانگر، محسن 

دهنوی و علی خضریان(

لایحهحذف
4صفربهمجلس
بازگردد

منتخبان مجلس یازدهم

بر اساس انعقاد قرارداد همکاری سامانه بانکداری باز کبالت بانک پارسیان و فرابوم، 
سامانه بانکداری باز کبالت قادرخواهد بود، سرویس های ۱8 بانک کشور را در اختیار 
شرکت های متقاضی قرار دهد و از سوی دیگر، سرویس های بانک پارسیان را علاوه 
بر بستر کبالت از طریق بستر فرابوم در اختیار سایر شرکت ها قرار دهد. هم اکنون 
مشتریان با توجه به بستر ایجادشده و توسعه سرویس های قابل فراخوانی می توانند 
از خدمات متعددی مانند سرویس های مبتنی برحساب از قبیل انتقال وجه، 
برداشت مستقیم، صورتحساب و همچنین سرویس های پرداخت از جمله پرداخت 
قبوض و خرید شارژ و... بهره مند شده و با رعایت الزامات قانونی و امنیتی از طریق 
سامانه و نرم افزارهای موبایلی، استارت آپ ها و فین تک ها و شرکت های ارائه دهنده 
خدمات مالی، سهولت منحصربه فردی در بهره مندی از خدمات بانکی را تجربه 
نمایند. شایان ذکر است؛ بانک های ارائه دهنده سرویس در بستر فرابوم؛ بانک های 
صادرات، ملی، ملت، سپه، تجارت، سامان، اقتصادنوین، انصار، پست بانک، شهر، 
صنعت و معدن، قرض الحسنه مهرایران، مهراقتصاد، ایران زمین، سرمایه، دی، 
حکمت ایرانیان و موسسه اعتباری توسعه می باشند. گفتنی است؛ در راستای توسعه 
بانکداری باز و ارائه خدمات متنوع بانکی و غیربانکی، سامانه کبالت درنظر دارد 
پوشش سرویس های بانکی خود را توسعه داده و از خدمات سایر بوم ها و بانک ها تا 
پایان سال ۱3۹۹ بهره گیرد. همچنین توسعه سرویس های ویژه مالی و غیرمالی از 

برنامه های توسعه ای سامانه کبالت می باشد.

آغازهمکاری
سامانهبانکداریباز
کبالتوفرابوم

بانک پارسیان

متعاقب ابلاغ بخشنامه بیمه مرکزی به شرکت های بیمه ای مبنی بر فراهم آوری شرایط 
لازم برای ارایه خدمات بیمه ای بدون ارایه نسخه فیزیکی و بروز برخی از ابهامات از 
سوی شبکه فروش شرکت های بیمه و بیمه گذاران محترم، موارد زیر را به استحضار 

می رساند:
- فراهم آوردن شرایط لازم برای حذف فیزیکی بیمه نامه های شخص ثالث ارتباطی با 
صدور برخط و الکترونیکی بیمه نامه ها ندارد و این برنامه هیچ گونه مشکلی را برای 

شبکه فروش به وجود نمی آورد.
- هرگونه تصمیم به اجرایی نمودن تکلیف قانونی مبنی بر فروش الکترونیکی در آینده 
با حفظ مصالح و منافع شبکه فروش زحمتکش شرکت های بیمه صورت خواهد 

گرفت.
- صدور بیمه نامه ها مطابق با روال موجود ازطریق نمایندگی ها انجام می شود و این 
برنامه برای صرفه جویی در مصرف بی رویه کاغذ، کمک به حفظ محیط زیست و 

کاهش مراجعه حضور بیمه گذاران اجرا خواهد شد.
- استارت آپ های بیمه ای هم چون گذشته حق صدور هیچ نوع بیمه نامه ای را ندارند و 
صدور بیمه نامه  ها صرفا از طریق نمایندگی ها و یا شعب شرکت های بیمه ای انجام 

می شود.

اطلاعیهمهمروابط
عمومیبیمهمرکزیدر
خصوصحذففیزیکی

بیمه مرکزی ج.ا.ایران

آرش محبی نژاد دبیر انجمن صنایع همگن نیرو محرکه و قطعه سازان گفت: واردات بدون 
انتقال ارز و بدون اعلام صریح منشأ می تواند با به جریان انداختن ارزهای در دست 
اشخاص حقیقی و حقوقی ایرانی و تزریق به چرخه اقتصادی مولد، در دور زدن تحریم ها 
موثر باشد. کشور در تنگنای ارزی قرار دارد و از ابتدای امسال تاکنون ارز نیمایی به 
قطعه سازان تخصیص نیافته است و به ویژه اکنون که در شرایط تحریم به سر می بریم، 
حجم زیادی از ارز وجود دارد که افراد نمی توانند منشأ مشخص آن را ارائه کنند و این در 
حالی است که با این سیاست، برای تحریم کنندگان نیز منشأ ارزها مشخص می شود و 
دیگر نمی توان به دور زدن تحریم ها ادامه داد. این مقام صنفی در پاسخ اینکه آیا امکان 
استفاده از گزینه واردات بدون انتقال ارز برای قطعه سازان وجود دارد، خاطرنشان کرد: 
بیشترین حجم گردش اقتصادی و تولید ارزش افزوده در کشور مربوط به صنعت خودرو 
است و اگر غیر از این باشد و تامین ارز برای این صنعت انجام نشود، نمی توان به شعار 
»جهش تولید« جامه عمل پوشاند. وی گفت: با توجه به برنامه امسال خودروسازان برای 
تولید یک میلیون و ۲۰۰ هزار دستگاه خودرو، ارز مورد نیاز این صنعت حدود سه میلیارد 
دلار می شود که شامل قطعه سازان و خودروسازان است. با تداوم نهضت داخلی سازی، 
امید می رود هر روز شاهد کاهش ارزبری در صنعت خودرو باشیم و پیش بینی می شود 

این نیاز تا پایان امسال به کمتر از یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون دلار برسد.

صنعتخودرو۳
میلیارددلارارز
میخواهد

آرش محبی نژاد

در پی انتشار برخی اخبار در فضای مجازی و رسانه ها مبنی بر خرید و فروش 
سکه طلا توسط برخی بانک ها، بانک رفاه توضیحاتی را جهت تنویر افکار 

عمومی منتشر کرد.
به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران، شورای بورس در خرداد ماه سال 
۱3۹3 »گواهی سپرده کالایی« را به عنوان ابزار مالی قانون بازار اوراق بهادار، 
شناسایی و تصویب کرد که بر اساس این مصوبه »گواهی سپرده کالایی؛ 
اوراق بهاداری است که مؤید مالکیت دارنده آن بر مقدار معینی کالاست و 
پشتوانه آن قبض استانداردی است که در انبارهای مورد تأیید بورس صادر 

می شود.«
در همین راستا، اواخر سال ۱3۹۴ بازار معاملات گواهی سپرده سکه طلا در 
بورس کالا آغاز به کار کرد و علاوه بر بانک رفاه تا ســال ۱3۹8 سه بانک 

صادرات، سامان و ملت نیز به این بازار وارد شده اند.
بر این اساس، دارندگان سکه طلا با ارائه مدارک شناسایی معتبر به خزانه 
بانک رفاه مراجعه و ســکه های خود را به انبار تحویل می دهند و پس از 
اعتبار سنجی سکه ها و پرداخت هزینه ارزیابی، در مقابل قبض انبار موقت 

گواهی سپرده دریافت می کنند.

توضیحاتبانکرفاه
دربارهابهامات
گواهیسپردهسکه
طلا

بانک رفاه کارگران

رییس سابق مجلس گفت: مجلس دهم از تمام ظرفیت خود برای حل 
مشکلات مردم اســتفاده کرد و نمایندگان جدید به رونق و جهش 

تولید توجه داشته باشند.
آقای علی لاریجانی در گفتگوی اختصاصی با خبرنگار خبرگزاری صدا 
و سیما در حاشیه مراسم افتتاحیه مجلس یازدهم افزود: مجلس دهم 
مجلس خوبی بود و نمایندگان تلاش می کردند از ظرفیت خود برای 
حل مشــکلات مردم اســتفاده کنند و امیدوارم این مجلس با تازه 

نفسی ای که دارد همت بلندتری داشته باشد.
وی در پاسخ به این سوال که بعد از مجلس به کجا خواهید رفت با 
خنده و مزاح به خبرنگار گفت: این سوالی است که همواره پرسیده 

می شود ممکن است جای شما را بگیرم.
آقای لاریجانی با اشاره به پیام امروز رهبر انقلاب گفت: رهبری در پیام 
خودشان فرمودند موضوع معیشــت مردم، رونق و جهش تولید از 
موضوعات اصلی کشور اســت که باید مجلس یازدهم به آن توجه 

داشته باشد.   

نمایندگانجدیدبه
رونقوجهشتولید
توجهکنند

علی لاریجانی

45هزارمیلیاردتومان
نقدینگیامسالجذب
بورسشد

حسن قالیباف اصل

رئیس  سازمان بورس گفت: از ابتدای امسال بیش از یک  میلیون و ۶۰۰ هزار کد جدید 
صادر و بیش از ۴۵ هزار میلیارد تومان وارد بازار سرمایه شده است.

حسن قالیباف اصل در جریان جلسه اخیر مجمع تشخیص مصلحت نظام اظهار 
داشت: در پی استقبال کم نظیر مردم از بورس روزانه بیش از ۱۵۰ هزار کد سهامداری 
جدید صادر می شود که رکوردی بی سابقه است. همچنین از ابتدای سال و طی دو ماه 
اخیر هم بیش از یک میلیون و ۶۰۰ هزار کد جدید صادر شده و بیش از ۴۵ هزار 
میلیارد تومان وارد بازار سرمایه شده که نسبت به سال گذشته بیش از ۵۰ درصد 
بیشتر است. همچنین شاهین چراغی؛ عضو شورای عالی بورس با بیان اینکه مردم 
حتما با سرمایه های مازاد وارد بازار سرمایه شوند و به هیچ وجه خانه و ماشین خود را 
نفروشند، گفت: برخی شرکت های کوچک که ظرفیت رشد بالایی ندارند قیمت سهم 
شان بدون کنترل بالا رفته است و اگر ســهامداران اطلاعی از گزارش های مالی 
شرکت ها نداشته باشند و مستقیم وارد بازار شوند دچار زیان می شوند. پس تازه واردان 
بازار سرمایه باید به دور از شایعات اقدام به خرید صندوق های سهام کنند.  گفتنی است، 
طبق اعلام مسئولان وزارت اقتصاد، ارزش سهم هایی که در قالب صندوق واسطه گری 

یکم نصف قیمت به مردم فروخته خواهد شد، تا امروز دو برابر شده است.



حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه گفــت: بهره برداری هرچه 
سریع تر خط نورد گرم شماره ۲ فولاد مبارکه از اهمیت خاصی برخوردار 

است. 
ایشان تصریح کرد: با اجرای این خط جدید، ظرفیت تولید انواع ورق، به ویژه 
ورق های فولادی خاص، به 8 میلیون تن افزایش خواهد یافت و در کنار این 
پروژه، ۵۲ پروژه جنبی دیگر نیز آغاز خواهد شد و اشتغال و رونق اقتصادی 

برای کشور ایجاد خواهد کرد.
وی گفت: بودجه مناسبی برای سال اول این پروژه اختصاص یافته است.

ایشان، نبود هیچ گونه انحصار در ساخت این خط را از مهم ترین ویژگی های 
مراحل ساخت آن دانست و گفت: شرکت های برنده در بخش های مختلف 

می توانند از ظرفیت های سایر شرکت ها به خوبی استفاده کنند.
وی با اشــاره به این که ۵۵ درصد تجهیزات مکانیکی و برقی این پروژه با 
استفاده از ظرفیت های داخلی ساخته و نصب خواهد شد، خاطرنشان کرد: 

مصمم هستیم این ابرپروژه را در مدت 3۰ ماه به سرانجام برسانیم.
مدیرعامل فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: بودجه ارزی و ریالی این طرح از 

منابع داخلی و به صورت کامل توسط فولاد مبارکه تامین خواهد شد.

اجرایپروژهنوردگرم
شماره2فولادمبارکه
اصفهانتوسط
متخصصانداخلی

حمیدرضا عظیمیان

 محمدحسن علمداری مدیر امور اعتبارات بانک مسکن گفت: انبوه سازان حرفه ای که از 
فناوری های نوین استفاده می کنند در شهر تهران ۲۵۰ میلیون تومان و شهر های بالای ۲۰۰ 
هزار نفر جمعیت ۲۲۰ میلیون تومان وام دریافت می کنند.وی درباره افزایش تسهیلات به 
انبوه سازان اظهار کرد: با توجه به شعار امسال مبنی بر جهش تولید، بانک مسکن تسهیلات 
ساخت مسکن را افزایش داده است. انبوه سازان حرفه ای که از فناوری های نوین استفاده 
می کنند در شهر تهران ۲۵۰ میلیون تومان، شهر های بالای ۲۰۰ هزار نفر جمعیت ۲۲۰ 
میلیون تومان و سایر شهر ها ۱7۰ میلیون تومان و سایر انبوه سازان در شهر تهران ۲۰۰ میلیون 
تومان، شهر های بالای ۲۰۰ هزار نفر ۱8۰ میلیون تومان و سایر شهر ها ۱۴۰ میلیون تومان 
تسهیلات با نرخ ۱8 درصد دریافت کنند. وی ادامه داد: این تسهیلات به شعب بانک مسکن 

ابلاغ شده است و انبوه سازان می توانند برای دریافت اقدام کنند.
مدیر امور اعتبارات بانک مسکن با بیان اینکه این تسهیلات تا سقف ۱۲۰ میلیون تومان قابل 
انتقال به خریدار است، تشریح کرد: انبوه سازانی که تسهیلات دریافت می کنند در زمان ساخت 
برای پرداخت اقساط تنفس دارند. علمداری یادآور شد: تسهیلات در بافت فرسوده در شهر 
تهران ۲۵۰ میلون تومان و سایر شهر ها ۲۲۰ میلیون تومان شده است، اما نرخ این تسهیلات 
در تهران تا سقف ۵۰ میلیون تومان و در شهرستان ها تا سقف ۴۰ میلیون تومان ۹ درصد و 

مابقی با کارمزد ۱8 درصد محاسبه می شود.

وامانبوهسازی
مسکنبافناورینوین
25۰میلیونتومان

محمدحسن علمداری

حسام عقبایی نایب رئیس اتحادیه املاک کشور با بیان اینکه قیمت مسکن 
همواره در فصل تعطیلی مدارس افزایش پیدا می کند، اظهار داشت: بخش 
مسکن همانند سایر حوزه های اقتصادی امسال درگیر حاشیه هایی بود که 
بخش مهمی از آن ناشی از تاثیر گذاری شــیوع ویروس کروناست. هر چند 
ویروس کرونا در ۲ ماه گذشته مانع بزرگی در نقل و انتقالات و اجاره مسکن شد 
اما با عادی تر شدن شرایط شاهد حرکت ها و جهش هایی در این بازار هستیم. 
افزایش قیمت مسکن همواره بعد از سال نو همزمان با گرم شدن هوا و تعطیلی 
مدارس شتاب بیشتری می گیرد. آنچه را تاکنون در بازار مسکن دیده شده 
نمی توان با سونامی جهشی قیمت مسکن در سال گذشته مقایسه کرد، لذا رشد 

قیمت مسکن در سال جاری تاکنون نامتعارف و جهشی نبوده است. 
وی با بیان اینکه میزان افزایش نرخ تورم در بالا رفتن قیمت مسکن و اجاره بها 
تاثیر گذار اســت، اظهار داشت: رشد خرید و فروش مســکن با میزان تورم 
اندازه گیری می شود. این میزان در شهرهای بزرگی که نرخ تورم در آنها بالاتر 
است بیشتر بوده و در شهرهایی که نرخ تورم کمتری دارند نیز به نسبت دخل و 
خرج ها تعیین می شود. کارشناس بازار مسکن با بیان اینکه یقین داریم قیمت 

مسکن رشد انفجاری یا ۱۰۰ درصدی در سال ۹۹ نخواهد داشت.

رشدقیمتمسکن
درسالجاریتاکنون
نامتعارفوجهشی
نبودهاست

حسام عقبایی

اقتصاد، بانک، بیمه

www.etebar.net
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درصدیمصرف
اینترنت

درسال۹۸

اظهارنظرهای تعصب آلود و غیر 
کارشناسی تعصبات قومی و استانی 

شالوده داوری قرار گرفته است
عبدالحسین سیف اللهی کارشناس 
ارشد اقتصادی:  با توجه به افتتاح مجلس 
یازدهم اما اشــاره ای به گزارش ))مرکز 
پژوهش ها مجلس شــورای اسلامی(( 
تحت عنوان ))درباره انتقال آب بهشت 
آبــاد(( در ســال ۱3۹۱ درباره وضعیت 
بحرانی آب در زاینده رود در حوضه دز و 
کارون صورت گرفته است اظهاراتی را بیان 

داشتند   فراز دوم از گزارش مرکز پژوهش ها : ))در صورت راه اندازی 
طرح بهشت آباد تنها در جلگه خوزستان به طور متوسط بیش از ۲ میلیارد 
متر مکعب در سال تاثیر منفی خواهد گذاشت ((. نقد و بررسی در حالی 
که کل آورد طرح بهشت آباد ۵8۰ میلیون متر مکعب آن هم از دبی های 
سیلابی رودخانه و در ماههایی است که حوضه دز ، کارون با مازاد آبدهی 
روبرو است ، ادعای بیش از ۲ میلیارد متر مکعب تاثیر منفی در جلگه 
خوزستان جز خلاف گویی به قصد انحراف مجلس چه مفهوم دیگری 
دارد ؟ فراز سوم از گزارش مرکز پژوهش ها : میزان )مصرف آب 
کشاورزی در حوضه زاینده رود در وضع موجود ۴/۶ میلیارد متر مکعب 
است .اگر راندمان آبیاری از 3۰ درصد وضع موجود به ۵۰ یا ۶۰ درصد 
افزایش یابد به معنی صرفه جویی به میزان ۱ میلیارد متر مکعب می 
باشــد(. نقد و بررسی اولاً در حالی که کل منابع تجدید پذیر حوضه 
زاینده رود )سطحی و زیر زمینی( با احتساب آورد تونل های انتقال بین 
حوضه ی ۲/۹ میلیارد متر مکعب است ، اعلام مصرف ۴/۶ میلیارد متر 
مکعب آب فقط در بخش کشاورزی در حوضه زاینده رود  و کتمان رقم 
عظیم ناشی از چند باره به حساب آمدن آب های برگشتی در مقدار ۴/۶ 
میلیارد متر مکعب مصرف آب مورد ادعا، نشانه چیست ؟! ثانیاً:۱ میلیارد 
متر مکعب آبّ قابل صرفه جویی مورد ادعا از طریق بالا بردت راندمان 
آبیاری هم اکنون کجاست ؟! مگر نه این است که حوضه زاینده رود از 
جمله حوضه های بسته است وخروجی آب ندارد ، مگر نه این است که 
آبخوان ها با تراز منفی روبرو هستند و هیچ گونه منابع آب بهره برداری 
نشده ای وجود ندارد؟  حذف تسهیلات بلاعوض دولتی و مبنا قرار دادن 
قیمت تمام شده برق برای تعین بهای برق مصرفی بخش کشاورزی در 
حوضه زاینده رود عملاً موجب حذف برداشت های غیر اقتصادی آب 
ومتوقف شــدن روند توسعه اراضی کشاورزی به ویژه در ارتفاعات بالا 
دست خواهد شد .مجموع کاهش حجم آب مصرفی از این طریق حدود 

۲۰-۱۰ درصد پمپاژ های با ارتفاع زیاد تخمین زده می شود.

یادداشت-1۹

هفته نامه اقتصادی ایران

وعده سرپرست وزارت صمت برای برگزاری جلسه کمیته ساماندهی محصولات فولادی 

بازنگری در قیمت گذاری و عرضه فولاد
نظام قیمت گذاری در زنجیره فولاد و اختلاف 
فاحــش قیمت گــذاری صــورت گرفته با 
قیمت های جهانی یکی از چالش هایی است 
که همواره از سوی فعالان حوزه معدن مطرح 
می شــود. بر اســاس آنچــه صاحب نظران 
اقتصادی می گویند، وزارت صنعت، معدن و 
تجارت با وجود اینکه متولی صنایع معدنی 
کشور است اما درک درستی از این مسوولیت 
خود ندارد. از این رو در ارتباط با زنجیره فولاد 
تصمیماتی را اتخاذ می کند که نه تنها به نفع 
معدن داران و تولیدکنندگان فولاد نیســت 
بلکه تولید و صادرات کشور را نیز در این حوزه 
به شدت تحت الشعاع قرار می دهد در حالی 
که بــا توجه به شــرایط بحرانــی اقتصاد، 
تصمیم گیری درست و بجا در حوزه تولید و 
تجارت از اهمیت قابــل توجهی برخوردار 

است.
در حــال حاضر یکی از موانــع بااهمیت در 
زنجیره فولاد، چالش قیمت گذاری بین دو 
قســمت زنجیــره فــولاد یعنــی معدن و 
تولیدکنندگان فولاد است؛ چالشی که شاید 
با توجه بیشتر به منافع کشور و نه تمرکز بر 
افزایش منافع بنگاهی مرتفع می شــود. در 
حالی که اگر روشی مناسب برای قیمت گذاری 
اتخاذ نشود، با کاهش تامین نهاده های تولید 
یــا کاهش انگیــزه برای ایجــاد واحدهای 
تولیدکننده ابتــدای زنجیره، تولید انتهای 
زنجیره فــولاد نیز پایدار نخواهــد بود و با 
چالش هایــی در تامین مــواد اولیه روبه رو 
خواهد شــد. ایــن در حالی اســت که در 
چشم انداز ۱۴۰۴ کشور، تولید ۵۵ میلیون تن 
فولاد در نظر گرفته شده و هر عاملی که انگیزه 
ســرمایه گذاری را برای افزایش تامین مواد 
اولیــه کاهش دهد، عملًا دســتیابی به این 

چشم انداز را غیرممکن خواهد کرد.
برگزاری جلسه کمیته ساماندهی در 

همین هفته
قیمت گذاری محصــولات ابتدایی و میانی 
زنجیره فولاد از سال ۱388 بر اساس درصدی 
از شــمش فولاد خوزســتان، به عنوان تنها 
تولیدکننده سه محصول بیلت، بلوم و اسلب 
آن زمان، صورت می گیرد؛ مبنایی که شاید 
در آن زمان بر اســاس محاسبه  کارشناسی 
قیمت تمام شــده هر جزء از زنجیره و توزیع 
عادلانه ســود بین بنگاه های میان زنجیره، 
مورد پذیرش قرار گرفته بود اما حالا با توجه 
به مشکلاتی از جمله وضع عوارض صادراتی، 
عمیق تر شدن اســتخراج از معادن اصلی و 
افزایش هزینه های استخراج، ناتوانی در خرید 
حمل کننده های معدنــی، توقف یا کاهش 
صادرات و در نتیجه ناتوانی تولیدکننده سنگ 
و کنسانتره در تامین ارز و در نتیجه عدم تامین 
تجهیزات استخراج و فرآوری و… که با کاهش 
منافع و حتی ضرردهی معدنکاران همراه بوده 
و موجــب ایجاد چالش بیــن معدنکاران و 
فولادسازان شده است، دیگر توجیهی ندارد. 
از ایــن رو فعــالان حوزه معدن خواســتار 
بازنگری در قیمت های زنجیره فولاد متناسب 

با شرایط روز کشور هستند و معتقدند عرضه 
درصد مشخصی از فولاد در بورس کالا که با 
دخالت های دستوری وزارت صنعت همراه 
است، امری شدنی نیست و نیاز به تغییر دارد.
بر همین اســاس سرپرست وزارت صنعت، 
معدن و تجارت از برگزاری جلســه کمیته 
ساماندهی فولاد در هفته پیش رو خبر داد و 
گفت: بازنگری در شــیوه عرضه محصولات 
فولادی و تعیین قیمت با اتکا به فرمول های 
اقتصادی در دستور کار این کمیته قرار دارد.
حســین مدرس خیابانی با اشاره به دستور 
دیــروز رییس جمهور مبنی بر ضرورت رفع 
دغدغه تولیدکنندگان و صاحبان کارخانه ها 
برای تامین مواد اولیه گفت: جلســه کمیته 
ساماندهی محصولات فولادی در هفته جاری 
با حضور تولیدکنندگان برگزار خواهد شد تا 
در شیوه عرضه محصولات فولادی و تعیین 
قیمت با فرمول های اقتصادی، تجدیدنظر 

لازم صورت گیرد.
سرپرســت وزارت صنعت، معدن و تجارت 
افزود: هدف وزارت صنعت، معدن و تجارت 
آن است که علاوه بر اینکه مواد اولیه مورد نیاز 

صنایع پایین دســتی فولاد تامین شــود، 
صادرات نیز به عنوان یکی از دستورکارهای 
جدی این وزارتخانه، مورد حمایت قرار گیرد.

وی تصریح کرد: پیرو سیاســت های جدید 
وزارت صنعت، معــدن و تجارت اجازه داده 
نخواهد شد تا فولاد نیز به عنوان یک کالای 
ســرمایه ای مورد معامله قــرار گیرد بلکه با 
مکانیســم های جدیدی که طراحی خواهد 
شد، تلاش می شــود محصولات فولادی به 
دســت مصرف کنندگان واقعــی و صنایع 
پایین دستی آن هم بر اساس نیازهای واقعی 

آنها برسد.
به گفته مدرس خیابانی، در واقع سیاســت 
وزارت صنعت، معدن و تجارت عدم معطلی 
صنایع پایین دســتی و تولیدکنندگان در 
دسترســی به مواد اولیه خود اســت و این 
سیاســت را با مکانیســم های صحیح و با 

روش های مختلف عملیاتی خواهد کرد.
وی گفت: بنا بر این اســت که ضمن افزایش 
تولید فولاد در کشور، برنامه افزایش صادرات 
محصولات فولادی نیز در سال ۹۹ با قوت و 
قدرت بیشتری نسبت به سال ۹8 پیش رود 
و در این حوزه، وزارت صنعت، معدن و تجارت 
از هیــچ کمکــی بــه تولیدکننــدگان و 

صادرکنندگان دریغ نخواهد کرد.
مدرس خیابانــی افــزود: کمیته تخصصی 
محصولات فولادی در هفته پیش رو نسبت 
به بازنگری مجدد سیاست ها و ابلاغ تکالیف 
مرتبط با حوزه تامین و توزیع این محصولات 
اقدام خواهد کرد. ضمن اینکه تاکید بر این 
است که در سال جهش تولید، علاوه بر اینکه 
تولیــد و صــادرات فــولاد مطابــق بــا 
هدف گذاری های انجام شــده با رشد مواجه 
شود بلکه صنایع پایین دستی نیز که اجزای 
اثرگذار در دستیابی به جهش تولید هستند 

نیز به موقع مواد اولیه خود را تامین کنند.

سیدمجیدصدریمدیرعاملشرکتمخابراتایرانبااشارهبهرشد1۵۵درصدیترافیکبینالمللورشد210درصدیترافیکداخلیگفت:بهصورتروزانه،110درصدافزایشمصرفاینترنت
درسال۹۸توسطمشتریانمخابراتانجامشدهاست.بهگزارشاعتباربهنقلازروابطعمومیشرکتمخابراتایران،نشستخبریآنلاینمدیرعاملشرکتمخابراتایرانباخبرنگارانحوزه
ارتباطاتوفناوریاطلاعات،امروزوبامحوریتبررسیتعاملیتوسعهشبکهوزیرساختهایمخابراتیدرسراسرکشورواستفادهازنظراتکارشناسیاصحابرسانهدرتصمیمسازیهایمجموعه

مخابراتبرگزارشد.
ایشانبابیاناینکهشعارجهشتولیدرااولویتفعالیتهادرسالجدیدقراردادهایم،افزود:استفادهازفناوریهایروزدرتمامامورمربوطبهتوسعهبهویژهدرایامکرونابسیارقابلتوجهبودهاست.
برگزارینشستهایآنلاینبامدیرانمخابراتمناطقبهصورتروزانه،علاوهبرصرفهجوییدروقتوهزینه،تاثیرگذاریبیشتریدرکلکشورداشتهوباماموریتشرکتمخابراتدرتحقق
ارتباطیفراگیرهماهنگاست.ویرشد1۵۵درصدیترافیکبینالمللورشد210درصدیترافیکداخلیراازجملهدستاوردهایشرکتمخابراتایرانعنوانکردوافزود:بهصورتروزانه،110
درصدافزایش،مصرفاینترنتدرسال۹۸توسطمشتریانمخابراتانجامشدهاست.مدیرعاملشرکتمخابراتایرانبیانکرد:اساسفعالیتهاراازسالگذشتهبامحوریتاستفادهازتولید
داخلقراردادهایم،بهنحویکهاکنونبیشاز۸0درصدتمامتجهیزاتاستفادهشدهدرشرکتمخابراتدرسراسرکشوربااستفادهازتولیدداخلخریداریواستفادهشدهاست.اینامرمنجربه
کاهشگستردهارزبریدرخریدتجهیزاتشده،تمامنرمافزارهایکلیدیحوزهنرمافزاریشرکتازمجموعههایداخلی،تهیهودراختیارشرکتمخابراتدرسراسرکشورقراردادهشدهاست.

محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات با ذکر اسامی شرکت های 
تولیدکننده گوشی اظهار کرد: تنظیم بازار 
گوشی مساله ای است که با عنوان تولید داخل 
نمی توان به آن پرداخت و با نیاز ســالانه ۱۲ 
میلیون و تولید ۴۰۰ هزار گوشی داخلی، وزارت 
صنعت، معدن و تجارت )صمت( باید تدبیر و 
بازار را کنترل کند. طی سال های گذشته گوشی هایی که به اشکال مختلف 
در داخل تولید شده بودند، در بازار موجود بود اما موضوع تولید گوشی ایرانی 
چندی پیش باز هم مطرح شد و از نیمه های سال ۱3۹8 بود که موضوع 
تولید گوشــی های جدید ایرانی باز هم به یکی از مباحث حوزه فناوری 
اطلاعات راه پیدا کرد آن هم تولید گوشی ای که ایرادهای مدل های قبلی 
را برطرف کرده باشد و بتواند با نسخه های خارجی رقابت کند. البته برخی 
معتقدند تولید گوشی همراه در شرایط فعلی در توان تولیدکنندگان داخلی 
نیست و ایران فعلاً توانایی و دانش فنی را برای فروش گوشی ندارد و بهتر 
است ابتدا لوازم جانبی تلفن همراه را تولید  کند و در مراحل بعدی به تولید 
گوشی برسد. اما طرح حمایت از تولید و توسعه زیست بوم موبایل تولید داخل 
دی ماه سال گذشته در معاونت فناوری و نوآوری وزارت ارتباطات کلید 
خورد و مقرر شد محصولات سه شرکت فعال در این زمینه در دهه فجر 
رونمایی شود اما سال گذشته خبری از معرفی محصولات جدید ایرانی 
منتشر نشد. وی با بیان اینکه هدف گذاری برای سال ۱3۹۹، تولید ۴۰۰ 
هزار گوشی است، افزود: شرکت GLX پیش از این هم در زمینه گوشی فعال 
بود. شرکت مادیران هم برای ایجاد خط تولید و نمونه های اولیه گزارش داده 
است. گروهی هم در مجموعه صاایران شروع کردند به تولید گوشی. اینها 
سه مجموعه ای هستند که فعالانه در این زمینه کار می کنند. وی با بیان 
اینکه تولید داخلی نمی تواند جایگزین همه ظرفیت مورد نیاز باشد، گفت: 
پیش بینی ما این است که امسال بتوان ۴۰۰ هزار گوشی داخلی را به فروش 
رساند زیرا این موضوع به سلیقه و جیب مردم هم برمی گردد. با وجود این، 
تنظیم بازار گوشی مساله ای است که با عنوان تولید داخل نمی توان به آن 
پرداخت. تولید داخل ۴۰۰ هزار دستگاه است ولی ما سالانه ۱۰ تا ۱۲ میلیون 

گوشی می خواهیم و طبیعتاً وزارت صمت باید تدبیر و بازار را کنترل کند.
ایشان در پاسخ به اینکه آیا تولید گوشی داخل لازم است و اصلاً مشترک 
ایرانی از آن استقبال می کند گفت: چرا که نه همین حالا هم از این گوشی ها 

با توجه به کیفیت شان استقبال شده است.
خود من هم از این گوشی استفاده می کنم و هم کیفیت خوبی دارد و هم 
قیمت آن مناسب است. البته شاید همه نپسندند و ما هم بنا نیست برای 
مردم تصمیم گیری کنیم، اما تولید داخل به عنوان یک گزینه در فضای 
رقابتی فعالیت می کند.  در نهایت شاید تولید گوشی مُسکنی مقطعی باشد 
که بتواند نیاز برخی کاربران را رفع کند، اما همان طور که وزیر ارتباطات هم 
اشاره کرده، گوشی داخلی جوابگوی نیاز تمام کشور نیست و باید فکری 

برای نیاز بازار شود.

 اسامی شرکت های 
تولیدکننده گوشی اعلام شد

ناصر تقی زاده مدیرعامل شرکت معدنی و صنعتی چادرملو، روز روابط عمومی و ارتباطات 
را به فعالان این عرصه تبریک گفت. وی به مناسبت روز روابط عمومی و ارتباطات گفت: 
یکی از تحولات عمده عصر حاضر تاثیر و تاثر جوامع مختلف بر فرهنگ، باور و زندگی 
اجتماعی یکدیگر است. مردم برای ادامه زندگی در جوامع امروز نیازهای تازه ای پیدا 
کرده اند و چاره ای جز سازگاری با شــرایط موجود ندارند .تقی زاده اظهار کرد: انسان 
امروزی نمی تواند در برابر حوادث، اتفاقات و رخدادهای جهانی بی تفاوت باشد، چراکه 
می داند هر رویدادی حتی در دورترین مناطق جهان نســبت به موقعیت مکانی  اش 
می تواند به طور غیرمستقیم و یا مستقیم در زندگی او تاثیرگذار باشد. به این ترتیب انسان 
امروزی برای ادامه زندگی و موفقیت، نیازمند کسب اطلاعات از جهان پیرامون خود 
است. در این میان فعالان عرصه روابط عمومی نقشی انکارناپذیر در انتقال صحیح، دقیق 
و صادقانه اندیشه ها و تحولات سازمان متبوع خود به افکار عمومی دارند و بی تردید 
شفافیت در همه ارکان یک ساختار اقتصادی می تواند تاثیرات مثبت و اثربخشی در روند 
رو به رشد آنها داشته باشد. مدیرعامل شرکت چادرملو افزود: ما نیز بر این باوریم که 
روابط عمومی پل ارتباطی مستحکم میان دستگاه ها و هر ساختار سازمانی با افکار 
عمومی جامعه است. این روز را به تمامی دست اندرکاران روابط عمومی تبریک عرض 

می کنم و برای همگان آرزوی توفیق و سربلندی دارم.

انسانامروزینمیتواند
دربرابرحوادث،اتفاقات
ورخدادهایجهانی
بیتفاوتباشد

ناصر تقی زاده

برندگان قرعه کشی سومین جشنواره بزرگ باشگاه مشتریان بانک سپه مشخص 
شدند. پایگاه اطلاع رسانی بانک سپه: مراسم قرعه کشی سومین جشنواره بزرگ 
باشگاه مشتریان بانک سپه برگزار شد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی بانک سپه: 
در مراسم قرعه کشی جشنواره ۱3۹۹ باشگاه مشتریان بانک سپه به 3۶۲ نفر از 
برندگان این جشنواره در مجموع 8 میلیارد ریال جایزه نقدی اهدا خواهد شد.این 
قرعه کشی در چهار سطح برگزار شد که در سطح یک به دو نفر از برندگان 
خوش شانس مبلغ ۱ میلیارد ریال کمک هزینه خرید خودرو، در سطح دو به ۱۰ 
نفر کمک هزینه خرید لوازم خانگی به مبلغ ۲۰۰ میلیون ریال، در سطح سه به 
۵۰ نفر کمک هزینه خرید گوشی تلفن همراه به مبلغ ۲۰ میلیون ریال و در 

سطح چهار به 3۰۰ نفر مبلغ ۱۰ میلیون ریال وجه نقد اختصاص می یابد.
شایان ذکر است باشگاه مشتریان بانک سپه سومین جشنواره خود را با عنوان 
جشنواره ۱3۹۹ از تاریخ ۱ آبان ماه ۱3۹8 لغایت 3۱ فروردین ماه ۱3۹۹ برگزار 

کرد.
بنابراین گزارش اعضای باشگاه با کسب امتیاز از طریق فعالیت های عملکردی و 

تشویقی در این جشنواره شرکت کرده و از جوایز ارزنده آن بهره مند می شوند.

سومینجشنواره
بزرگباشگاه
مشتریانبانکسپه

بانک سپه

براساس بخشنامه بیمه مرکزی، شرکت های بیمه موظف شدند بدون 
کروکی، تا سقف ۱۱ میلیون تومان خسارت حوادث رانندگی مربوط 

به بیمه شخص ثالث را پرداخت کنند. 
 به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی بیمه مرکزی و براســاس 
بخشنامه ای که مفید امینی معاون نظارت بیمه مرکزی برای مدیران 
عامل شرکت های بیمه ارسال کرده، وفق ماده ۴ آیین نامه اجرایی ماده 
3۰ قانون بیمه اجباری شخص ثالث سقف پرداخت خسارت رانندگی 
بدون کروکی ۱۱ میلیون تومان شده اســت. در این بخشنامه آمده 
است: نظر به اطلاع واصله مبنی بر عدم رعایت دقیق مفاد ماده ۴۰ 
قانون بیمه اجباری شخص ثالث )مصوب ۱3۹۵( – موضوع پرداخت 
خسارت مالی وارده به اشخاص ثالث زیان دیده بدون نیاز به گزارش 
مقامات انتظامی- در برخی از واحد های رسیدگی به خسارت، بدون 
وسیله اشــعار می دارد وفق ماده ۴ آیین نامه اجرایی ماده 3۰ قانون 
مذکور در اجرای ماده ۴۰ قانون، بیمه گر مکلف است در صورت وجود 
شرایط زیر با دریافت مدارک موضوع ماده 3 این آیین نامه بدون اخذ 

گزارش مقامات انتظامی خسارت زیان دیده را پرداخت کند

سقفپرداختخسارت
بدونکروکی11میلیون
توماناست

بیمه مرکزی ج.ا . ایران

به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، این عملیات که از ۶ /3 /۱3۹۹ آغاز 
شده است، کاملا غیرحضوری و از طریق اپلیکیشن های بله، نشان بانک و ایوا و یا 
سایت بانک انجام می شود. مشتریانی که در سامانه سهام عدالت نسبت به آزاد 
سازی سهام خود اقدام و شماره شبای بانک ملی ایران را به منظور عملیات بانکی 
معرفی کرده اند، می توانند با مراجعه به درگاه های الکترونیکی اعلام شده و وارد 
کردن شماره ملی و شماره شناسنامه خود، نسبت به تکمیل و تأیید فرم اقرارنامه 
و درخواست فروش سهام عدالت اقدام کنند. مشتریانی که عملیات را با موفقیت 
انجام دهند، کد پیگیری دریافت خواهند کرد. درخواســت های ثبت شده 
مشتریان سپس به منظور فروش به شرکت کارگزاری بانک ارسال و پس از 
فروش، وجوه آن به شماره شبای معرفی شده نزد بانک ملی ایران به صورت 
سیستمی واریز می شود. بر اساس اطلاعات ارائه شده، تنها افرادی که تا قبل از 
3۱ اردیبهشت روش آزادسازی سهام عدالت خود را انتخاب کرده و یا شماره 
شبای بانکی خود را ثبت کرده یا تغییر داده اند، می توانند با مراجعه به بانک 
درخواست فروش بدهند. مشمولانی که بعد از این به سامانه الکترونیکی سهام 
عدالت مراجعه کرده و شماره شبای بانکی خود را در سامانه ثبت یا تغییر داده اند 
و یا روش آزادسازی خود را انتخاب کرده و یا تغییری در آن ایجاد کرده اند، در 

این نوبت امکان ارائه درخواست فروش سهام را نخواهند داشت.

اعلامچگونگیثبت
سفارشفروش
سهامعدالت

بانک ملی ایران

گواهینامه بین المللی ایزو IEC ۲7۰۰۱:۲۰۱3 در محدوده بانکداری اینترنتی 
بانک ملت از سوی شرکت پایانه های داده ای نوین از تاریخ ۱۵   اسفندماه ۹8 به 

مدت یک سال تحت اعتبار شرکتAQC تمدید شد.
به گزارش روابط عمومی بانک ملت، پس از اجرای موفقیت آمیز چرخه های 
اجرایی اول و دوم سیســتم مدیریت امنیت اطلاعات در محدوده بانکداری 
اینترنتی بر اساس گواهینامه نظام مدیریت امنیت اطلاعات )نما( به عنوان 
گواهینامه ملی در سال های ۱3۹۵ و ۱3۹7 و کسب گواهینامه مربوطه، در 
 IEC/       اســفند ماه ســال ۱3۹7 نســبت به اخذ گواهینامه بین المللــی

ISO ۲7۰۰۱:۲۰۱3 در محدوده بانکداری اینترنتی نیز اقدام شد.
براین اساس و با توجه به گذشت یک سال از موعد اخذ گواهینامه بین المللی 
یادشده،  اقدامات لازم برای تمدید گواهینامه مزبور از سوی اداره کل امنیت 
اطلاعات بانک ملت انجام  و این گواهینامه از سوی شرکت پایانه های داده ای 
نوین به مدت یک سال تحت اعتبار شرکتAQCتمدید شد. بانک ملت با هدف 
ارتقای کیفیت سایت اینترنتی این بانک و افزایش سطح رضایت کاربران، از 

مشتریان نظرسنجی و دیدگاه های آن ها را در این زمینه دریافت می کند.

تمدیدگواهینامه
ISMSبینالمللی

بانک ملت

معاون فناوری اطلاعات و بانکداری الکترونیک بانک دی از اجرای فاز اول 
بانکداری دیجیتال در فصل بهار خبر داد.

به گزارش روابط عمومی بانک دی، محمد علی بخشی زاده، معاون فناوری 
اطلاعات و بانکداری الکترونیک بانک دی با اشــاره بــه اجرای فاز اول 
بانکداری دیجیتال در فصل بهــار گفت: با توجه به آماده ســازی زیر 
ساخت های لازم برای اجرایی شدن فاز اول بانکداری دیجیتال با اقداماتی 
که در دست انجام است، می توانیم تا پایان بهار شاهد رونمایی این تحول 

تاثیرگذار در بانک دی باشیم.
بر اساس این گزارش، معاون فناوری اطلاعات و بانکداری الکترونیک بانک 
دی با تاکید بر ضرورت نظارت دیجیتالی و احراز هویت مشــتریان در 
بانکداری دیجیتال افزود: برای اجرای فاز اول بانکداری دیجیتال در گام اول 
ضرورت دارد برای مشتریانی که یک بار احراز هویت شده اند، امکان افتتاح 
حساب در بستر اینترنت بانک ایجادو  زمینه ارائه برخی خدمات ویژه به 
مشتریان قبل از ورود به شعبه از جمله ارائه فرم های عملیات بانکی به 
منظور تکمیل آن ها و کوتاه تر شدن فرآیندهای عملیات بانکی، فراهم 

شود.

فصلدیجیتالیشدن
دیدربهارکلیدمی
خورد

محمد علی بخشی زاده

رئیس قوه قضاییه: اصلاح ساختار های فســادزا از سوی مجلس و نظارت بر 
دستگاه های اداری با همکاری قوه قضاییه که خود نیز مسئولیت نظارت را بر عهده 
دارد، دارای اهمیت است. به گزارش خبرنگار گروه اجتماعی خبرگزاری صدا و 
سیما؛ حجت الاسلام والمسلمین سید ابراهیم رئیسی در حاشیه مراسم افتتاحیه 
یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی در باره توقع از مجلس جدید گفت: 
نخست باید به منتخبانی که مردم به آن ها اعتماد کردند تبریک بگویم؛ نکته اول 
درباره مجلس آن است که مانند همه جای نظام باید همواره خداباوری را در راس 
امور قرار دهد و خدا را مدنظر داشته باشد که این اخلاص برای همه امور گشایش 
ایجاد می کند. وی افزود: نکته دوم نیز مردم باوری است که منتخبان، نماینده 
مردمند و داشتن دغدغه مردم، مشکل مردم و گرفتاری های مردم باید مسئله 

اصلی باشد و ارائه راهکار ها در این خصوص هم باید مسئله محوری باشد.
رئیس قوه قضاییه ادامه داد: مسئله محوری در تعیین اولویت ها و ارائه راهکار ها و راه 

حل ها برای این مسائل، بسیار مهم است که مجلس باید دنبال کند.
حجت الاسلام والمسلمین رئیسی گفت: اصلاح ساختار های فسادزا از سوی 
مجلس یازدهم بسیار مهم است و نظارت بر دستگاه های اداری با همکاری قوه 

قضاییه که خود نیز مسئولیت نظارت را بر عهده دارد، بسیار اهمیت دارد.

لزوماصلاح
ساختارهایفسادزا
باهمکاریدستگاه
قضا

سید ابراهیم رئیسی

حجت اله صیدی مدیرعامل بانک صادرات ایران در دومین روز از هفته روابط عمومی 
طی نشستی صمیمی با همکاران اداره کل روابط عمومی، بر تبیین هر چه بیشتر 
دستاوردها، ظرفیت ها و قابلیت های بانک صادرات ایران و تقویت ارتباط با همکاران 
و مشتریان تأکید کرد. وی با اشاره به اینکه روابط عمومی بخش مهمی از زنجیره 
ارزش بانک اســت، اظهار داشــت: نقش روابط عمومی در تبین ظرفیت ها و 
اطلاع رسانی های داخلی و خارجی بسیار حایز اهمیت است و با توجه به تغییر 
ماهیت رسانه ها و مواجهه عموم با آن ها، همکاران روابط عمومی باید بیش از پیش به 
دانش روز و مهارت های نوین ارتباطی و اطلاع رسانی تجهیز شوند.  ایشان با تاکید بر 
اینکه انعکاس درست و مناسب انتظارات جامعه و همکاران به مدیریت و ارکان بانک 
در ترسیم مسیر راه و تعیین سیاست های جدید حائز اهمیت است، اظهار کرد: 
فعالیت روابط عمومی بانک صادرات ایران نمره قابل قبولــی دارد اما همکاران 
روابط عمومی هچنان باید به کسب مهارت های بیشتر و ارتقای حرفه ای اهتمام 
ورزند. در این دیدار که با حضور حسن زاهدی، رئیس اداره کل حوزه مدیریت بانک 
صادرات ایران برگزار شد، امیر لعلی، مدیر امور ارتباطات و بازاریابی نیز با قدردانی از 
نگاه حمایت گرانه مدیریت عالی بانک نسبت به روابط عمومی، گزارشی از اقدامات 

انجام شده و برنامه های پیش رو در این اداره کل ارائه کرد.

روابطعمومیبخش
مهمیاززنجیره
ارزشبانکاست

حجت اله صیدی

در راستای تامین نظر مشتریان گرامی و به منظور تکمیل خدمات بانکداری الکترونیک، امکان 
فعال سازی و بازیابی نام کاربری و رمز عبور نرم افزارهای اینترنت بانک و همراه بانک سینا به 

صورت غیر حضوری فراهم شد. 
به گزارش روابط عمومی بانک سینا، این امکان به جهت کمک به کاهش مراجعات حضوری 
مشتریان و انجام سریع، امن و آسان خدمات بانکی مدنظر آنها انجام شده که بر این اساس، 
دارندگان شماره مشتری در این بانک می توانند به صورت غیر حضوری نسبت به ثبت نام 

جهت فعالسازی سامانه های مذکور یا بازیابی نام کاربری و رمز عبور خود اقدام نمایند.
همچنین برای استفاده از این امکان، مشخصات متقاضی شامل کدملی و شماره موبایل وی 
باید در سیستم بانک ثبت شده باشد. با تمهیدات اندیشیده، مشتریان علاوه بر استفاده از رمز 

دوم پویا، با رمز ایستای خود نیز می توانند این خدمت را فعال نمایند. 
 مشــتریان می تواننــد بــا مراجعه مســتقیم به وبســایت بانک ســینا به نشــانی

 https://sinabank.ir و کلیک بر روی منوی اینترنت بانک، زیرمنوی ثبت نام اینترنت 
بانک/موبایل بانک، از این امکان استفاده نمایند.

با اینترنت بانک و موبایل بانک، خدمات متنوعی را شامل دریافت موجودی، انتقال وجه، خرید 
شارژ و اینترنت، پرداخت قبوض، پرداخت اقساط، مسدودی کارت و مدیریت چک را می توان 

انجام داد.

بدوننیازحضوریبهبانک
سینا؛اینترنتبانکوهمراه
بانکخودرافعالکنید

بانک سینا
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مدیرعامل فولاد مبارکه تصریح کرد:

 مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه در روز ملی  کیفیت و سرعت  شاخصهای مهم اجرای پروژۀ نورد گرم شمارۀ 2 فولاد مبارکه
ارتباطات و روابط عمومی گفت:
 مرگ سازمانها با عدم بهرهگیری
 از تکنولوژیهای نوین ارتباطات

از زمان ورود روابط عمومی به ادبیات دیوانسالاری اداری ایران تا به امروز، این 
حوزه همواره تعریف و کارکردی سهل و ممتنع داشته است: سهل از دیدگاه 
عموم مردم که نسبت به آن شناخت کافی و دقیقِ علمی ندارند و کارکرد آن 
را برای انجام فعالیتهای اجرایی سادهای چون چاپ و پاسخگوییهای رایج 
تصور میکنند؛ و ممتنع از دیدگاه صاحبان فن و اندیشه که میدانند از همان 
روزهای اولیة شکلگیری این واژه و متداول شدن آن تا به امروز، روابط عمومی 
همواره حوزهای پیچیده و تأثیرگذار بوده است و کارکرد آن برای سازمانها و 

ارگانها حیاتیتر از آن چیزی است که در ذهن عموم وجود دارد.
کارکردهای روابط عمومی بر اساس مجموع تعاریف ذکرشده از روابط عمومی، 

میتوان کارکردهای زیادی را برای این حوزه در نظر گرفت.
روابط عمومی روحیة پرسشگری را بسط میدهد، قدرت اقناع دارد، هدایت و 
نفوذ در افکار عمومی را برنامهریزی میکند، تنظیمکنندة روابط درون و بیرون 
از ســازمان است، بر بهبود سرمایة اجتماعی سازمان مؤثر است و میتواند 
مشارکت در فعالیتها را افزایش دهد و... اینها گوشهای از ویژگیها و کارکردهای 
روابط عمومی بر اساس تعاریف کلاسیک آن است، کارکردهایی که بهمرور 
شکل گرفته و امروز و با رشد فناوری ارتباطات و اطلاعات بسیار بیشتر هم 

شده است.
تأثیر تکنولوژی بر روابط عمومی

پیشــرفت تکنولوژی بهخصوص در حوزة ارتباطات و حرکت به سمت 
دیجیتالیزیشن )Digitalization( و فعالیتهای آنلاین دنیای جدیدی را به 
روابط عمومی باز کرده اســت. دنیایی که حداقل در ایران، در ابتدای راه آن 

هستیم و هنوز مسیرهای بسیاری را در آن طی نکردهایم.
وجود تکنولوژیهای نوین، روابط عمومی را ملزم میکند که با فاصله گرفتن از 
الگوهای سنتی و قدیمی و استفادة صرف از رسانههای اصلی و کلاسیک به 
سمت رسانههای جدید و اجتماعی حرکت کند. تکنولوژی امروز باعث شده 

الگوهای خطی و یکطرفه به الگوهای تعاملی تبدیل شود.
برقراری ارتباط و انتقال اطلاعات به سیاستگذاران و برنامهریزان سازمان و 
همچنین سرعت، شفافیت و جهتدهی صحیح اطلاعرسانی از مدیریت 
سازمان به مخاطبان وظایف اصلی روابط عمومی است. انجام این مأموریت 
نیازمند دانستن شیوهها و روشهای تازه و کاربرد تجهیزات ارتباطی نوین است. 
روشهای قدیمی دستیابی و نگهداری اطلاعات و پردازش و انتقال آن در عصر 
کنونی، که عصر انقلاب اطلاعات و ارتباطات است، روابط عمومی را با سکون 
مواجه خواهد کرد. امروز دیگر مدتهاست از عصری که میشد با یک رپورتاژ 

در یک نشریة پرمخاطب، پیام خود را به مخاطب برسانیم فاصله گرفتهایم.
امروزه پیشرفتهای ارتباطی باعث شده افکار عمومی توسعه پیدا کند و آن 
تفسیر قدیمی که روابط عمومی را تنها در دایرة تعامل با رسانهها محدود نگه 
میداشت بیاعتبار شود. دنیای ارتباطات، ما را ملزم به ایجاد و حفظ تعاملات 
گسترده، نهتنها با رسانههای گروهی، که با گروهها و اشخاص مرجع اجتماعی 

میکند و این دنیای جدیدی است که پیش روی ماست.
هوش مصنوعی و روابط عمومی در میان تغییرات گستردهای که در حوزة 
ارتباطات و روابط عمومی روی داده، یکی از مهمترین و راهبردیترینها »هوش 
مصنوعی« و تأثیر آن بر فناوریهای حوزه روابط عمومی بوده است. تأثیر این 
تکنولوژی امروز در حوزههای مختلفی مانند آنالیز و ارتباط و شبکههای 
اجتماعی دادهکاوی مشخص است. پیشرفت این حوزه به قدری بوده که امروز 
»باتها« یا »رباتها« بهعنوان دستیار در روابط عمومیها مورد استفاده قرار 

میگیرند و هر روز به تنوع و شمار آنها افزوده میشود.
جمعآوری اطلاعات بهصورت هوشمند و با استفاده از هوش مصنوعی نهتنها 
در وقت صرفهجویی کرده، بلکه باعث کاهش هزینههای مربوطه بهدلیل 
استفادة بهصرفهتر از نیروی انسانی شده است. از طرفی دقت هوش مصنوعی 
به دلیل دخیل نبودن عناصری مانند خستگی، کم بودن انگیزه، شرایط 
نامساعد روحی، اختلافات درونسازمانی و.... بهرهوری را افزایش داده است. اما 
نکتهای که در استفاده از این تکنولوژی باید مورد توجه قرار گیرد آن است که 
این تکنولوژی و فرآوریهای آن باید در کنار نیروی انسانی و همراه با عواطف و 
احساس و درک انسان به کار رود. گرچه با تعریف الگوریتمها و کدنویسیها 
میتوان به تجزیة اطلاعات و تحلیل آن توسط هوش مصنوعی نزدیک شد و 
قدمهای بسیار مؤثری نیز در این حوزه برداشته شده است، اما کماکان نمیتوان 
از نقش کاربر انسانی برای تحلیل دقیقتر و صحیحتر اطلاعات چشمپوشی 
کرد. شهود و عواطف و درک انسان مسئلهای است که هنوز تکنولوژی نتوانسته 
به آن وارد شود. در حال حاضر بهترین راه برای روابط عمومیها ترکیب هوش 

مصنوعی و نیروی انسانی است.
عدم توجه و استفاده از این فناوریهای ارتباطی و بسنده کردن به الگوهای 
قدیمی به ایجاد رکود یا حتی مرگ سازمان منجر میشود. در عصری که 
اطلاعات در حال انفجار است و حجم اطلاعات به نحو بیسابقهای رشد داشته، 
دیگر نمیتوان بدون فناوریهای وابسته به هوش مصنوعی مانند »تحلیل 

بیگدیتا« از تغییرات و افکار عمومی مطلع بود و با آن تعامل داشت.
 مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه

ذخایــر خــوب معدنی مس کشــور 
فرصت های خوبی را برای توسعه صنعت 
مس ایران مهیا کرده اســت. بر همین 
اساس مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس 
ایــران در دیدار با معاونــان و مجریان 
طرح های توسعه شرکت مس گفت: آینده 
اقتصادی هر شرکتی به توسعه هایش گره 
خورده است و این حوزه با توجه به اینکه زمینه ساز جهش تولید است 
تحت هیچ شرایطی نباید متوقف شود. اردشیر سعدمحمدی مدیرعامل 
شرکت مس با اشاره به ذخایر خوب معدنی مس کشور گفت: برای جهش 
تولید نیازمند بازنگری در سطح پیمانکاران و شناسایی پیمانکاران 
توانمند و استفاده بیشتر از ظرفیت های بخش خصوصی هستیم تا ارزش 
حضور شرکت مس در بخش خصوصی بیشتر شود. سعدمحمدی با 
بیان اینکه با این کار هم فضای رقابت ایجاد خواهد شد و هم بهره وری و 
سرعت در انجام امور بیشتر خواهد شد، اظهار کرد: صنعت مس ایران از 
ظرفیت های فراوانی برای ایجاد اشتغال و افزایش تولید و در اختیار گرفتن 
ســهم بیشتری از اقتصاد کشور برخوردار است و لازمه این کار انجام 
طرح های توســعه و تعریف طرح های توسعه جدید بر پایه مطالعات 
اقتصادی است. مدیرعامل شرکت مس با اشاره به اینکه در بسیاری از 
صنایع معدنی بحث صنایع جایگزین مطرح شده است گفت: صنعت 
جایگزین زنگ خطری برای بسیاری از صنایع معدنی است تا از منابع 
موجود بهترین استفاده را بکنند و طرح های توسعه خود را گسترش 
دهند تا بیشترین سودآوری را برای کشور داشته باشند. گفتنی است 
در این جلسه با حضور مجریان طرح های توسعه ای شرکت مس در 
استان کرمان و آذربایجان شرقی وضعیت پروژه  های توسعه ای معدن 
مس سونگون، فاز 3 تغلیظ سونگون، تکمیل چرخه تولید و طرح هیپ 
لیچینگ و طرح تولید آهک اهر، معدن مس درآلو و دره زار و فاز ۲ تغلیظ 
میدوک، فلوتاسیون سرباره سرچشمه مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

شرکت فولاد سفیددشــت چهارمحال و بختیاری موفق به اخذ 
گواهینامــه سیســتم مدیریت کیفیت براســاس اســتاندارد 

ISO۹۰۰۱:۲۰۱۵ از شرکت SGS شد.
مدیرعامل شرکت فولاد سفیددشت چهارمحال و بختیاری ضمن 
تأیید این خبر گفت: با توجه به شرایط شیوع ویروس کرونا و با رعایت 
کلیة پروتکلهای مربوط به این امر، در روزهای۲۰ و ۲۱ اردیبهشت 
ماه سال جاری، جلساتی از طریق ویدئو کنفرانس برگزار شد. ممیزان 
شرکت SGS  شرکت را مورد ممیزی قرار دادند و این گواهینامه را به 
شرکت فولادسفید دشت چهارمحال و بختیاری اعطا کردند.  محمود 
اربابزاده درپی کسب این موفقیت ضمن قدردانی از همت و همکاری 
تمامی کارکنان واحدها و مشاوران شرکت فولاد مبارکه تصریح کرد: 
نگاه شــرکت در این حوزه نه صرفا کسب گواهینامه، بلکه اصلاح 
فرایندها و ساختارها و کمک به بهبود مستمر و رشد و تعالی سازمان 
بوده است و کسب این گواهینامه اولین گام در مسیر مدیریت کیفیت 

شرکت است. 

دکتر علی احمدیان به عنوان نماینده 
شرکت سرمایه گذاری صدرتامین در 
هیات مدیره شرکت ذوب آهن اصفهان 
حضور دارد. در جلسه اخیر هیات مدیره 
شرکت ذوب آهن اصفهان از فعالیت ها 
و خدمات دکتر بهرام سبحانی، رئیس 
هیات مدیره پیشین تقدیر شد و دکتر علی احمدیان که به عنوان 
نماینده شرکت سرمایه گذاری صدرتامین در هیات مدیره شرکت 
ذوب آهن اصفهان حضور داشــت، به عنوان رئیس جدید هیات 

مدیره معرفی شد.
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حمیدرضــا عظیمیان در جلســة تشــریح 
سیاستهای فولاد مبارکه در احداث خط نورد 
گرم شمارة ۲ این شرکت، که با حضور بخشی 
از پیمانکاران توانمند این حوزه برگزار شد، از 
دو شــاخص »کیفیت« و »سرعت« بهعنوان 
مهمتریــن مؤلفههای اجــرای این خط نورد 

منحصربهفرد یاد کرد.
مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: برای کشور ما که 
در حال حاضر بخــش قابلتوجهی از ورقهای 
خاص و باکیفیت موردنیاز خطوط تولید صنایع 
مختلف خود را از محل واردات تأمین میکند، 
به بهرهبرداری رســیدن هرچه سریعتر خط 
نورد گرم شــمارة ۲ فــولاد مبارکه از اهمیت 

خاصی برخوردار است.
عظیمیان با تأکید بر مزیتهای اجرای این پروژه 
تصریح کرد: با اجرای این خط جدید، ظرفیت 
تولید انواع ورق، بهویژه ورقهای فولادی خاص، 
به 8 میلیون تن افزایش خواهد یافت و در کنار 
این پروژه، ۵۲ پروژة جنبی دیگر نیز آغاز خواهد 
شــد که حجم عظیمی از فعالیتهای مرتبط، 
اشــتغال و رونق اقتصادی برای کشور ایجاد 

خواهد کرد.
مدیرعامل فــولاد مبارکه در همین خصوص 
افــزود: رویکرد ما در تقســیم فعالیتهای این 
ابَرَپروژه بهگونهای است که از تمامی ظرفیتهای 

داخلی به نحو مطلوب بهرهمند شویم.
وی با تأکید بر اینکه منابع مالی موردنیاز احداث 
این خط در نظر گرفته شده است، گفت: بودجة 
مناسبی برای ســال اول این پروژه اختصاص 
یافته است و بهتناوب و برمبنای اولویت، منابع 

بعدی اختصاص خواهد یافت.
مهندس عظیمیان نبود هیچگونه انحصار در 
ســاخت این خــط را از مهمترین ویژگیهای 
مراحل ساخت آن دانست و گفت: شرکتهای 
برندة مناقصه در بخشهای مختلف میتوانند از 
ظرفیتهای سایر شــرکتها بهخوبی استفاده 
کننــد. در واقع آنها میتوانند کارها را در قالب 
کنسرســیومهای مجزا با کیفیت و ســرعت 
مطلوب انجام دهند. درهرحال همانگونه که 
پیش از این هم تأکید شد، رویکرد فولاد مبارکه 
اســتفاده از تمامی ظرفیتهای موجود کشور 
است. مهندس عظیمیان با اشاره به اینکه ۵۵ 
درصد تجهیزات مکانیکی و برقی این پروژه با 
اســتفاده از ظرفیتهای داخلی ساخته و نصب 

خواهد شد، خاطرنشان کرد: مصمم هستیم با 
حمایت دولت محتــرم و همکاری و همدلی 
شرکتهای سازندة داخلی و پیمانکاران مربوطه، 
ایــن ابَرَپروژه را در مدت 3۰ ماه به ســرانجام 

برسانیم.
مدیرعامل فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: بودجة 
ارزی و ریالــی ایــن طرح از منابــع داخلی و 
بهصورت کامل توســط فولاد مبارکه تأمین 
خواهد شد. در این خصوص جای نگرانی نیست 
و این موضــوع را به بانک مرکــزی نیز اعلام 
کردهایم. فولاد مبارکه بــرای این پروژه یک 
سازمان متناسب با هدف اجرای 3۰ماهة آن 
درون خود ایجاد کرده اســت که از فعالیتهای 
تولیــد و فرایندهای معمول مجزا خواهد بود. 
مجری طرح نیز خود مدیرعامل شرکت است 
و این تصمیم به جهت اهمیت زیاد و ویژه بودن 
این پروژه بوده است. وی با تأکید بر اینکه این 
پروژه موردحمایت ویژة مسئولان نظام است 
تصریح کرد: ریاست محترم جمهوری در دستور 
کتبــی از معاون خود جناب آقای نهاوندیان و 
مسئولین ذیربط در وزارت صمت خواستهاند 
که کمکها و مساعدتهایی را که دولت میتواند 
در این طرح ارائه دهد مشخص کنند و وزرای 
مرتبط ازجمله وزیر محترم نفت نیز حمایت 
ویژة خود را برای اجرایی شدن پروژة نورد گرم 
۲ اعلام کردهاند. مدیرعامل فولاد مبارکه اظهار 
داشت: معتقدم که اگر نگاه برد-برد در فرایند 
اجرایی شدن این پروژه وجود نداشته باشد، با 
مشــکلات مختلفی ازجملــه تأخیر در زمان 
راهاندازی مواجــه خواهیم بود. وی ادامه داد: 
تدابیری اتخاذ کردهایم تا بخشی از مصالح که 
مشمول هیجانات قیمت خواهند بود توسط 

فولاد مبارکه تأمین گردد تا از این طریق حاشیة 
امن شــرکتها بیشتر شود. در همین خصوص 
حضور کمیتة راهبری نیز بهمنظور مدیریت 
بهتر و یکپارچة کار، در چارت پیشبینی شده 
است. انجمن مدیریت پروژة ایران را نیز بهعنوان 
مشــاور این پروژه در نظر گرفتهایم تا به این 
ترتیب عملیات اجرایی را در انحصار مدیریتی 
و تصمیمگیری قرار ندهیم و از مشورتهای لازم 
بهرهمند شویم. عظیمیان تصریح کرد: قطعا 
انتظار داریم در این پــروژه نیز مثل هر پروژة 
بزرگ دیگری با چالشهایی ازجمله تحریمهای 
ثانویة آمریکا مواجه شویم؛ ازاینرو از مسئولین 
سیاسی کشور خواستهایم تا در این صورت نیز 
ادارة پــروژه بــر اســاس قوانیــن ثانویــه و 
مسئولیتپذیری ثانویه صورت گیرد. ذکر این 
نکته نیز خالی از لطف نیست که چند ماه پیش 
بنده بهاتفاق تعدادی از مدیران شــرکتهای 
خصوصی به دیدار مقام معظم رهبری مشرف 
شدیم و ایشــان خطاب به حاضران فرمودند 
تحریمها در آیندة نزدیک از بین نخواهند رفت 
و چارهای جز پیشبرد کارها با اتخاذ تدابیر لازم 

وجود ندارد.
وی در بخش پایانی سخنان خود خاطرنشان 
کرد: رهبر معظم انقلاب بارها تأکید فرمودهاند 
»نفس دشمن، دشمنی است«، حال با توجه به 
اینکه فولاد مبارکه مورد تحریم دشمن واقع 
شده، اگر زانوی غم بغل بگیریم و منفعل شویم، 
در مســیر موردنظر دشمن حرکت کردهایم؛ 
بنابرایــن باید با احداث خطوط تولیدی از این 
دست، در مسیر ناامیدی دشمن، اشتغالزایی 
برای جوانــان و رونق اقتصادی کشــور گام 
برداریم. مهندس عظیمیان اظهار امیدواری 

کرد به کوری چشم آمریکای جهانخوار در پایان 
تابســتان، جشنی به مناســبت نهایی شدن 
قراردادهــا برگزار گردد تا بــه این ترتیب گام 
بلندی در راستای اجرایی شدن پروژة نورد گرم 
۲ برداشته شود. به گزارش خبرنگار فولاد، در 
ادامة این جلســه، برخی از مدیــران عامل و 
رؤسای هیئتمدیرة شــرکتهای پیمانکاری 
جهانپارس و MMTE به بیان دیدگاهها و طرح 

سؤالات خود پرداختند.
در همین خصوص فــرخ عالیپور مدیرعامل 
شــرکت ایریتک گفت: ورود به اجرای چنین 
پروژهــای جســارت زیــادی میطلبید که 
خوشبختانه مدیرعامل فولاد مبارکه با جرئت 
و همت والا به آن ورود کرد و بعد از ۱۲ ســال 

معطلی این پروژه، آن را آغاز کرد.
وی تصریح کرد: مهم این است که شرکتهای 
حاضــر در پروژة نورد گــرم ۲ فولاد مبارکه با 
همدلــی و همت، بهجای رقابت، با هم رفاقت 
کنند تا این کار بزرگ انجام شود. خوشبختانه 
بستر انجام کار برای همة شرکتهای توانمند و 

دلسوز فراهم است.
 MMTE در ادامه سعد شمسالدین از شرکت
نیز گفــت: جای خوشــحالی دارد که چنین 
مگاپروژهای در حال اجرایی شــدن اســت. 
شــرکت MMTE در پــروژة تولید ورقهای 
عریض تجارب خوبی دارد که قابلیت استفاده 
در پروژة نورد گرم ۲ را خواهد داشت. پیشنهاد 
میشود تواناییها و تکنولوژی بومیشدة شرکتها 
شناسایی گردد و در این پروژه از آنها استفاده 
شود. در ادامه، نادر عطائی رئیس هیئتمدیرة 
شــرکت جهانپــارس گفــت: در کشــور ما 
پیمانکاران توانمند زیادی هستند که علیرغم 
شرایط اقتصادی کشــور، امکان مشارکت در 
پروژة نورد گرم ۲ را دارند و طبیعی اســت که 
مشارکت و بهکارگیری همة آنها نیز در پروژة 
بزرگ نورد گرم ۲ وجود نخواهد داشت. بنابراین 
پیشنهاد میشود شرکتها در قالب کنسرسیوم 
به کار احداث نورد گرم ورود کنند. وی تأکید 
کــرد: با توجه به شــرایط اقتصــادی و تورم 
روزانهای که بعضا در اقلام مختلف شــاهد آن 
هستیم، بهتر اســت بهمنظور عدم مواجهة 
شــرکتها با کمبود بودجه، راهکار مناســبی 
اندیشیده شود تا انجام پروژه نیز با تأخیر همراه 

نگردد.

مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری صدر تامین گفت: توان روابط 
عمومی شرکت ها در زمان مبارزه با ویروس کرونا و پوشش اخبار و 
گزارش های مجموعه اقدامات شرکت ها در زمینه های مختلف 
قابل تقدیر است اما تاکید ما همچنان به انتقال موج امید به جامعه 

ادامه دارد. 
 غلامرضا سلیمانی، مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری صدر تامین 
در نشست روابط عمومی های شرکت های تابعه و وابسته صدر تامین 
از جمله ذوب آهن اصفهان که به صورت ویدیو کنفرانس برگزار شد، 
ضمن تبریــک روز ارتباطات و روابط عمومی، بر انعکاس اخبار و 

گزارش های مثبت و امید بخش تاکید کرد.
وی گفت: شناخت نیازها و توقعات جامعه محلی، انعکاس گزارش 
های بومی سازی در سطح ملی،  ارتقای تکنولوژی بخصوص فعالیت 
شرکت شتابدهنده و سایر دستاوردها از جمله وظایف اصلی روابط 

عمومی هاست.
ســلیمانی تاکید کرد: مجموعه روابط عمومی ها پیگیر آخرین 

وضعیت تعاونی مسکن و مصرف کاگران باشند و در جلسه ۱۱ تیرماه 
گزارش های خود را در نشستی که با حضور نمایندگان کارگران 

برگزار می شود اعلام کنند.
وی همچنین خواستار همراهی مدیران عامل شرکت های تابعه در 
راستای توسعه واحد های روابط عمومی شد و بیان داشت: حضور 
روابط عمومی در تمامی جلسات نشان از اهمیت این واحد در سطح 
شرکت ها دارد و ما این مهم را در دستور کار قرار خواهیم داد بنابراین 
همکاران ما در شرکت ها نهایت همکاری را با روابط عمومی مجموعه 

ها داشته باشند.
حسن محمدی، مدیر روابط عمومی شرکت سرمایه گذاری تامین 
اجتماعی نیز در این جلسه گفت: شورای مشورتی شستا تا به امروز 
تلاش داشته است تا سیاست های مدیرعامل شستا را به همکاران 
روابط عمومی منتقل و سیاســت ها را اجرایی کند بر این اساس 
همکاران روابط عمومی در شرکت های تابعه نیز در این خصوص با 

تمام توان حاضر شوند. 

وی ادامه داد: همکاری قابل توجه تمامی روابط عمومی شستا در 
بورسی شدن شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی بخشی از 
همکاری تیمی شما محسوب می شود و امیدواریم در ادامه راه نیز 

همانند گذشته فعالیت داشته باشید.
محسن بیدی، مشاور مدیرعامل و مدیر روابط عمومی صدر تامین 
وابسته به شستا نیز در این نشست خواستار افزایش تعامل روابط 
عمومی های هلدینگ، توسعه تبلیغات و ارتباط حرفه ای با رسانه ها 
شــد. وی اظهار داشت: اتاق فکر روابط عمومی های صدر تامین 
تشکیل شده است و با خرد جمعی در راستای پوشش مجموعه 
اقدامات شستا، صدرتامین و شرکتها همانند گذشته گام برخواهیم 
داشــت. در ادامه همکاران روابــط عمومی های هلدینگ نیز در 
خصوص چالش ها ، فعالیت ها و برنامه های خود توضیحاتی ارائه 
دادند. نشســت روابط عمومی های هلدینــگ صدر تامین ۲7 
اردیبهشت ماه همزمان با روز روابط عمومی و ارتباطات به صورت 
ویدئو کنفرانس و با رعایت پروتکل های وزارت بهداشت برگزارشد.

معاون بهره برداری  و توســعه آب ، شرکت آبفا 
اصفهان گفت: عبور از فصل گرم امسال بدون 
افت فشــار یا قطعی آب نیازمند این است که 
مشترکان دست کم ۱۰ لیتر از مصرف سرانه آب 

در شبانه روز را کم کنند. 
ناصــر اکبری افزود: آبفا اســتان اصفهان یک 
میلیون و ۱8۰ هزار مشترک دارد که حدود 8۰۰ 
هزار  از آن، مشترکان خانگی هستند و در صورتی 
که روزانه هر کدام ۱۰ لیتر از مصرف خود بکاهند 
روزانه هشت میلیون لیتر صرفه جویی می شود،  

که رقم چشمگیری است.
وی اضافه کرد: مصرف آب از آغاز سال تا کنون 
نسبت به مدت مشابه سال قبل بطور متوسط ۱8 
درصد بیشتر شده و دلیل این امر شیوع ویروس 
کرونا و تاکید مســئولان بهداشت و درمان بر 

شستشوی مکرر دست ها و رعایت بیشتر مسائل 
بهداشتی برای جلوگیری از ابتلا به این بیماری 
است. اکبری افزود: سرانه مصرف خانگی آب در 
استان اصفهان در ســال ۱3۹7،  ۱۴۹ لیتر در 
شبانه روز بود که با افزایش مصرف در اواخر سال 
۱3۹8 این میــزان نیز افزایش یافت و کاهش 
دست کم ۱۰ لیتر در شبانه روز از این رقم، برای 
ســال جاری ضروری و لازم است. معاون بهره 
برداری و توسعه آب  شرکت آبفا اصفهان ادامه 
داد: این میزان افزایش در حالی ثبت شــده که 
روزهای گرم هنوز آغاز نشده که بطور قطع در 
روزهای آینده درجه حرارت بیشتر و استفاده از 
آب به ویژه در مصرف کولرهای آبی تاثیر قابل 

توجهی بر روند مصرف آب خواهد داشت.
وی اضافه کرد: با پیش بینی هواشناسی و حتی با 

تجربه ای که از سال های گذشته داریم، سال هایی 
که بهاری خنک دارد، تابستانی گرمتر خواهد 
داشــت و با توجه به اینکه بیماری کووید-۱۹ 
همچنان وجــود دارد افزایش قابل ملاحظه 
مصرف آب در ماه هــای پیش رو پیش بینی 

میگردد. 
اکبری تصریح کرد: بستن شــیر آب در زمان 
شستشوی دســت ها  و ظروف، وضو گرفتن، 
استحمام، مسواک زدن کار سخت و پیچیده ای 
نیست و هر شخصی می تواند آن را انجام دهد اما 
با این حال بســیاری آن را رعایت نمی کنند و 
همین امر سبب هدر رفت حجم قابل توجهی 

آب در طول روز می شود.
معاون بهره برداری و توســعه آب شرکت آبفا 
اصفهان، نصب تجهیزات کاهنده مصرف آب در 

منازل را راهکاری دیگر برای مصرف بهینه مایه 
حیات برشــمرد و گفت: انواع ســردوش ها، 
شیرآلات اهرمی و یا با چشم الکترونیکی و لوازم 
دیگر 3۰ تا ۶۰ درصد صرفه جویی را به همراه 
دارد و از مشترکان می خواهیم از این وسایل هم 

استفاده کنند.
وی با اشاره به اهمیت استفاده از آب خاکستری 
در مصــارف روزانه تاکید کــرد: آب حاصل از 
شستشوی سبزیجات و حبوبات به شرط عدم 
اســتفاده از مواد شوینده براحتی برای آبیاری 
گلدان و باغچه مناسب است و در نگاه اول در یک 
خانه حجم زیادی نیست اما وقتی یک شهر یا 
یک استان همین موضوع ساده و به ظاهر کم 
اهمیت را رعایت کنند کمک بزرگی به حفظ 

منابع آبی خواهد بود.

تامینآب
صنایعغرب
بندرعباساز
سویایمیدرو
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هفته نامه اقتصادی ایران

مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس تاکید کرد
 جهش تولید

در گرو شتاب طرح های توسعه ای

دریافت گواهینامۀ ISO900۱:20۱5 توسط 
شرکت فولاد سفیددشت چهارمحال و بختیاری

دکتر علی احمدیان، رئیس هیات مدیره ذوب 
آهن اصفهان شد

مزایایاستفادهازکیفپولالکترونیکي
به گزارش روابط عمومی بانک قرضالحسنه مهر ايران: يكی از روش های جديدي که در کشورهاي مختلف به عنوان شيوه اي نوين در پرداخت الكترونيكي مورد توجه است و معايب روش هاي قبلي را ندارد، استفاده 
از کيف پول الكترونيكي است. در اين روش شما يک برنامه روي تلفن هوشمند خود نصب مي کنيد و کيف پول هوشمند خود را با يک تراکنش شارژ مي کنيد . فروشگاه هايي که از کيف پول الكترونيكي استفاده مي کنند 
کد –– خود را در معرض ديد خريداران مي گذارند و شما مي توانيد با اسكن کردن آن کد به وسيله تلفن همراهتان، مبلغ مورد نظر را به کيف پول الكترونيكي فروشنده منتقل کنيد. اين روش پرداخت برای اولين 
بار در کشور در تاکسيراني مورد استفاده قرار گرفت و از آن استقبال زيادي شد. با اين حال، يكي از چالش هاي پيش روي استفاده از اين کيف پول الكترونيكي وQR کد، اين است که خريدار و فروشنده بايد از نرم افزار 
مشابهي استفاده کنند. براي مثال اگر راننده تاکسي که هر روز با آن به محل کارتان مي رويد، از يک نرم افزار و نانوايي محله شما از نرم افزاري ديگر و سوپرمارکتي که خريدهاي روزانه تان را از آن انجام مي دهيد 
نرم افزار متفاوتي را استفاده کنند، شما هم ناچار خواهيد بود تعداد زيادي از اپليكيشن هاي کيف پول الكترونيكي را در تلفن  همراهتان نصب کنيد. اين مسئله موجب شده تا استفاده از اين روش پرداخت که در دنيا به 

دليل استفاده از سيستم هاي يكپارچه با استقبال زيادي مواجه شده، در ايران آن طور که بايد توسعه پيدا نكند.

خریداعتباریازفروشگاههایایرانمالباطرح»آیندهداران«بانکآینده

مدیرعامل شرکت فلزتدارک فولاد مبارکة اصفهان از اخذ گواهینامة 
سیستم مدیریت کیفیت براساسISO۹۰۰۱:۲۰۱۵  خبر داد.

محمدحسین قورچانی با اعلام این خبر اظهار داشت: این شرکت در 
راستای مدیریت کیفیت و بهبود فرایندهای خود پس از انجام ممیزی 
در تاریخ ۱3۹۹/۰۲/۲۴، موفق به کسب گواهینامة سیستم مدیریت 
کیفیت از شرکت SGS گردید. وی ضمن قدردانی از همکاری کلیة 
کارکنان شــرکت اذعان داشت: دستیابی به این گواهینامه میتواند 
شروعی برای همسویی هرچه بیشتر این شرکت با فولاد مبارکه اصفهان 
باشد. مدیرعامل شرکت فلزتدارک فولاد مبارکه افزود: مهمترین هدف 
شرکت از دریافت این گواهینامه حرکت مستمر در مسیر رشد و تعالی 
سازمانی و بهبود فرایندهای جاری شرکت است که این امر منجر به 

تحقق هرچه بیشتر اهداف کلان میگردد.

www.etebar.net

شرکت فلزتدارک فولاد مبارکه اصفهان 
موفق به دریافت گواهینامۀ 

ISO900۱:20۱5  شد

مدیرعامل تاصیکو در جلسه ویدیو کنفرانس مدیران روابط عمومی:

اخبار و گزارش های مثبت و امید بخش را به جامعه منتقل کنید

لزوم کاهش ۱0 درصدی آب شرب و بهداشت در اصفهان

بانک آينده با هدف حمايت از مشتريان خود، از طرح »آينده داران« رونمايی کرد.  همه مشتريان بانک آينده که 
دارای يكی از انواع سپرده های قرض الحسنه )جاری و پس انداز(، سپرده های بلندمدت شتاب و آينده ساز باشند، 
می توانند از اول خردادماه امسال، با ثبت نام در سامانه پيشخوان مجازی )abplus.ir( يا مراجعه به شعب بانک 
آينده، بر اساس موجودی حساب انتخابی، اعتباری بين 10 )ده( ميليون ريال تا 50 )پنجاه( ميليون ريال، دريافت 
کرده و با مراجعه حضوری به فروشگاه های ايران مال که دارای نشان»آينده داران« هستند از مزايای اين طرح 
بهره مند شوند. زمان پرداخت اين طرح، سه ماه بعد از خريد است؛ اين اعتبار، به صورت قرض الحسنه بوده، 

هيچ گونه هزينه ای بابت ديرکردِ پرداخت، به حساب مشتری منظور نمی شود. اين در حالی است که مشتری از ابتدای ثبت درخواست، 
امكان پرداخت يک باره مبلغ خريد، لغو اعتبار دريافت شده و انصراف از مشارکت در طرح را دارد.



فدراسیون فوتبال بدنبال پرداخت پول شستا

تاج: ویلموتس سرمان کلاه گذاشتاعلام زمان عرضه اولیه سهام سرخابی ها

خبـــرخبر

مسئول امور حقوقی فدراسیون فوتبال با اشاره به 
بدهی ارزی فدراســیون فوتبــال به ویلموتس 
می گوید برای تعیین نحوه و میزان پرداخت بدهی 

به این شرکت، هیئت داوران تشکیل خواهد شد.
ماجراهای فدراســیون فوتبال در دوران ریاست 
مهــدی تاج تمامی ندارد و هــر روز معضل از دل 
فعالیت های وی و همکارانش برای این فدراسیون 
به وجود می آید. یکی از این مسائل، طلب ۲ میلیون 
دلاری فدراســیون فوتبال به شســتا )شرکت 
سرمایه گذاری سازمان تامین اجتماعی( است که با 
افزایش نرخ دلار روز به روز بدهکاری این فدراسیون 
هم افزایش می یابد.این مبلغ که به عنوان طلب برای 
پرداخت قرارداد مارک ویلموتس دریافت شده بود 
و سررســید آن در فروردین ۹۹ ســرآمده، هنوز 
پرداخت نشده است.صفی الله فغان پور، مسئول امور 
حقوقی فدراســیون فوتبال دربــاره این پرونده 
می گوید: برای حل و فصل این اتفاق چندین جلسه 
به همراه مهدی محمدنبی با شرکت شستا برگزار 
کردیم. در حال حاضر در صدد تشــکیل کمیته 

داوران هستیم تا نحوه پرداخت این مبلغ را مشخص 
کنیم.فغانپــور در واکنــش بــه افزایش بدهی 
فدراسیون با افزایش نرخ دلار در ایران از 3۰ میلیارد 

به حدود ۴۰ میلیارد تومان گفت: این مبلغ به دلار 
دریافت شده و هیئت داوران نحوه و میزان مبلغ 
پرداختی را تعیین خواهند کرد.از دیگر معضلات 

کنونی فدراسیون، پرونده شکایت مارک ویلموتس 
برای دریافت غرامت ۶ میلیون دلاری اســت که 
مسئول امور حقوقی فدراسیون فوتبال که پیش از 
این گفته بود در هنگام عقد قرارداد از آنها مشورت 
یا کمکی گرفته نشده، اکنون می گوید برای حل این 
شکایت نیز فدراسیون فوتبال به آنها مراجعه نکرده 
اســت.وی با اظهار بی اطلاعی از روند شــکایت 
می گوید، مســئله مشخص این است که وکلای 
فدراســیون فوتبال جوان هســتند و شاید در 
زمینه های حقوقی و وکالتی تجربه نداشته باشند! 
خودداری مدیران فدراســیون فوتبــال در دوره 
ریاســت تاج و بهاروند از اعطــای پرونده مارک 
ویلموتس به امور حقوقی این فدراسیون ابهام برانگیز 
است و مشخص نیست چرا چنین اقدامی انجام 
شده است چرا که در شرایط کنونی کارمندان امور 
حقوقی برای انجام چنین اموری از فدراســیون 
حقوق می گیرند اما با ســپردن پرونده به وکلای 
خارج از فدراسیون، حق الوکاله دیگری را به این 

وکلا پرداخت می کنند.

ابوالقاسم شــمس عضو هیات عامل سازمان 
خصوصی سازی ابراط امیدواری کرد عرضه اولیه 
سهام سرخابی ها در بورس شهریور ماه آغاز شود.
ایشــان گفت: امیدواریم برنامــه ای که هیات 
واگذاری مصوب کرده است، در موعد مقرر انجام 
گرفته و پذیرش را در بازار دوم فرابورس اخذ کرده 
را  اولیــه  عرضــه  مــاه  شــهریور  در   و 

انجام دهیم. 
وی افزود: اولویت اول برای واگذاری استقلال و 
پرسپولیس اصلاح ساختار مالی این دو شرکت 
فرهنگی و ورزشی است. شمس خاطرنشان کرد: 
از مجموعه های ورزشی که به سرخابی ها داده 
شده است، ارزیابی مجدد صورت خواهد گرفت؛ 

در مورد علائم تجاری و برند های آن ها نیز همین 
امر صادق است. عضو هیات عامل خصوصی سازی 
تصریح کرد: بعد از این اتفاقات گزارش توجیهی، 
افزایش سرمایه و مجمع عمومی فوق العاده برگزار 
خواهد شد تا سرمایه جدید ثبت و این دو باشگاه 
از مــاده ۱۴۱ خارج شــوند. وی درباره حضور 
اســتقلال و پرســپولیس در بــورس گفت: 
پیگری های موثری از سوی وزیر ورزش و جوانان 
و معاونین وی انجام می شود و امیدوار هستیم 
برنامه ای که هیات واگــذاری مصوب کرده در 
موعد مقرر انجام و پذیرش را در بازار دوم فرا بورس 
اخذ کرده و در شهریور ماه عرضه اولیه را انجام 

دهیم.

رئیس سابق فدراسیون فوتبال مي گوید سرمربي 
ســابق تیم ملي سر او و همکارانش کلاه گذاشته 
است. مهدي تاج، رئیس سابق فدراسیون فوتبال 
که پیش تر و هنگام حضــور مارک ویلموتس در 
ایران گفته بود او بســیار “نجیب” است، درباره 
اتفاقــات اخیر مربوط به پرونده شــکایت مارک 
ویلموتــس و ادعاي او مبني بر اینکه مســئولان 
فدراسیون فوتبال قراردادش را دستکاري کرده اند، 
گفت: اواز ادبیات خوبي اســتفاده نکرد. بهترین 
جمله این اســت که او ســر ما کلاه گذاشــت. او 
مي گوید بند پرداخت ســه ماه غرامت در صورت 
فســخ قرارداد را ما اضافه کردیم اما این درســت 
نیســت.وي افــزود: امکان دســتکاري در هیچ 

قراردادي وجود ندارد. از طرفي هر قراردادي که زیر 
سقف فیفا بسته مي شود، لازم الاجرا است و باید 
دستمزد مربي پرداخت شود. ما هم در تاریخ هاي 
مربوطه نتوانســتیم دستمزد او را از طریق منابع 
خودمــان در فیفا پرداخت کنیم.رئیس ســابق 
فدراسیون فوتبال با اشــاره به اتفاقات مربوط به 
جدایي ویلموتس از تیم ملي گفت: ما ۱۰، ۱۵ نامه 
به بخش هاي مختلف زدیم که در پرداخت قرارداد 
ویلموتس به ما کمک کنند. رئیس بانک مرکزي 
هم از شــرکت ها و نهادهاي مربوطه خواست که 
جلوي فســخ قرارداد را بگیرند. طبق قرارداد هر 
کسي که قرارداد را فسخ کند، به اندازه سه ماه باید 

غرامت بدهد.

www.etebar.net

 چهارشنبه 7 خرداد ماه 1399، شماره 229

7
یک رسانه قطری از مخالفت اعضای کنفدراسیون فوتبال آسیا به برگزاری مسابقات لیگ قهرمانان آسیا به صورت متمرکز خبر داد.

نشریه »استاد الدوحه« قطر امروز در گزارشی به بن بست رسیدن پیشنهاد AFC برای برگزاری ادامه مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 2020 به صورت متمرکز به میزبانی یک کشور خبر داد.این 
رسانه قطری نوشت: پیشنهاد AFC برای برگزاری مسابقات لیگ قهرمانان آسیا با سیستم متمرکز به میزبانی یک کشور با مخالفت اعضا همراه شد.

 دلیل اصلی این مخالفت به توافق نرسیدن بر سر انتخاب کشور میزبان این مسابقات بود. داتو، دبیرکل AFC پیش از این در مصاحبه ای اعلام کرد هنوز زمان و چگونگی برگزاری مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا مشخص نیست. این اظهارات مسئول بلندپایه AFC تاکید می کند که پیشنهاد اول یعنی برگزاری بازی ها به صورت متمرکز از سوی اعضا رده شده است. به همین خاطر کنفدراسیون 
فوتبال آسیا پیشنهاد جایگزینی ارائه کرد. در پیشنهاد جدید بازی های مرحله گروهی مثل گذشته به صورت رفت و برگشت با حفظ حق میزبانی برگزار می شود که روز گذشته نشریه »الریاضیه« 
عربستان از این پیشنهاد جدید خبر داده بود.اما این رسانه قطری وارد جزئیات این پیشنهاد شد و اعلام کرد تمام مراحل حذفی به صورت تک بازی برگزار می شود. هر تیمی که در مرحله گروهی 
صدرنشین است و در بازی تیم دوم گروه دیگر بازی دارد، طبق سال های دور صدرنشین میزبان بازی خواهد بود. همچنین این رسانه قطری خبر داد فینال لیگ قهرمانان آسیا 2020 به دلیل مسائل 

اسپانسری به صورت گذشته رفت و برگشت برگزار خواهد شد.

مخالفتAFCبا
برگزاریلیگ
قهرمانانآسیابه
صورتمتمرکز
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هفته نامه اقتصادی ایرانورزش

گزارش تفحص از پرسپولیس و استقلال 
به قوه قضائیه رفت

 پاسخ زودهنگام شورای نگهبان
 به رئیس مجلس

کنایه لاریجانی به شورای نگهبان
خوب بود با حقوقدان ها هم همین کار 

را می کردیم؟

نمایندگان مجلس تصویب کردند که گزارش تحقیق و تفحص از 
عملکرد دو باشگاه پرسپولیس و استقلال برای بررسی به قوه قضائیه 

ارسال شود.
حجت الاسلام سید صادق طباطبایی نژاد عضو کمیسیون فرهنگی 
مجلس شورای اســلامی گزارش نهایی این کمیسیون در مورد 
تحقیق و تفحص از منابع و مصارف نظام مدیریت شــرکت های 
فرهنگی و ورزشی وابسته به وزارت ورزش و جوانان در ۱۰ سال اخیر 
را قرائــت کرد و گفت: این گزارش مربوط به تفحص دو باشــگاه 
پرسپولیس و استقلال است.طبق گزارش قرائت شده این تحقیق و 
تفحص با محورهای درباره درآمدها، مصارف، جریمه های مالی و 
بین المللی، سازوکار نظارتی و راهبری و تغییرات سازمانی دو باشگاه 

تهیه شده است.
طبق بررسی های انجام شده مشخص شده تقریبا تمامی قراردادها 
ایرادات و اشکالات حقوقی و موارد خلاف مقررات مالی داشته است. 
این ایرادات شامل مواردی همچون عدم وصول مبلغ ثابت قراردادها، 
عدم شفافیت میزان درآمدها، عدم اخذ تضامین و وثایق کافی، واریز 
مبالغی از قراردادها به حساب مستقیم کادر مربیان بجای حساب 
بانکی درآمد باشگاه و پرداخت مالیات های ناشی از درآمدهای افرادی 

خاص از حساب پرداختنی های باشگاه است.
در جمع بندی این گزارش تاکید شــده که دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس به عنوان شرکت دولتی هستند که ردیف بودجه ای دارند 
پس باید قوانین و مقررات حاکم بر شرکت های دولتی توسط مدیران 
در آن رعایت می شد که این اتفاق رخ  نداد لذا درخواست ما به رای 
گذاشتن این گزارش برای ارائه به قوه قضائیه جهت شفافیت عملکرد 

این دو باشگاه است.

بعد از اظهارات علی لاریجانی،  رئیس مجلس شورای اسلامی که از 
یک توافق با شورای نگهبان درباره اصلاح قانون انتخابات سخن گفته 
و تلویحا یادآوری کرده بود که این شورا به توافقش با مجلس پایبند 
نبود، دیروز روابط عمومی شورای نگهبان پاسخ رئیس مجلس را داد. 
شورای نگهبان اعلام کرده است: مدل پیشنهادی در طرح مذکور 
برای استانی شدن انتخابات و پیش بینی سهم ناچیز ۱۵ درصدی 
برای شهرهای کوچک در انتخاب نمایندگان، خلاف اصول قانون 
اساسی و تضییع کننده حق مردم در شهرهای کوچک بود که حتی 
پیش از تصویب در صحن مجلس نیز به اطلاع رئیس محترم مجلس 
و اعضای محترم کمیسیون مربوطه رسید، لکن با تصویب نهایی، 
مدل پیشنهادی با ایراد شورا مواجه شد و تصویب بخش های ضروری 
دیگر طرح نیز عقیم ماند. با این حال همانطور که قبلاً اعلام شده 
است شورای نگهبان با اصل تناسبی شدن انتخابات مخالفتی ندارد 
و آماده همکاری با مجلس محترم جهت تدوین راهکارهای اصلاحی 
و کارآمد است. علی لاریجانی همچنین از رد صلاحیت گسترده 
نمایندگان در این دوره به اتهام آنچه فساد اقتصادی خوانده شده بود، 
انتقاد کرده بود که این بخش از اظهارات وی هم از ســوی شورای 
نگهبان با واکنش همراه شد. به گزارش ایسنا،  در این بخش از پاسخ 
شورای نگهبان آمده است: اکثریت نمایندگان محترم مجلس دهم 
خدمتگزار و سالم بودند، اما لغزش و خطای جمع محدودی، خدمات 
سایر نمایندگان را زیر سؤال برد و به مشارکت لطمه زد. احکام صادره 
قضایی در روزهای اخیر در رابطه با برخی نمایندگان، نمایانگر برخی 
واقعیت های پشت پرده مجلس دهم بود و همچنان معتقدیم اگر در 
طول دوره نمایندگی، هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان به وظایف 
نظارتی خویش دقیق تر عمل می کرد، هرگز شاهد وقایع تلخ و برخی 
لغزش ها و رفتارهای نادرست نمی بودیم که منجر به رد صلاحیت 
تعدادی از نمایندگان شــود. با این حال، دیروز علی لاریجانی در 
آخرین نطقی که داشت به دفاع از شورای نگهبان پرداخت و گفت: 
در نظام حکمرانی ولایی بحث از نظام است و مجلس بخش نرم افزار 
نظام ولایی است. این بخش باید حضور جدی داشته باشد و فعال و 
کارآمد باشد و نباید تخریب شود. شورای نگهبان هم همین است؛ 
چراکه رکن مهم قانونگذاری است و نباید مورد اهانت قرار بگیرد. 
برخی به تغریض حرف هایی راجع به شورای نگهبان گفتند؛ مثلا 
یکی از همکاران به یکی از حقوقدانان به علت تحصیل در خارج از 
کشور ایراد گرفته بود. این درست نیست اگر حقوقدانی بورسیه شد 
و به خارج از کشور رفت سرمایه کشور است، چرا باید تخریب شود. 
حرف هایمان را باید بجا و درست بزنیم نه با حالتی که رفتار نیشدار 

دارد.

مجلس یازدهم و استمرار اقتدار  ایران
ما طبق اظهارات در بروشور تبلیغاتیشان ۲38 نفر اصولگرا، ۲۶ نماینده 
مستقل، ۱3 نفر اصلاح طلب و 3 نماینده گرایش اعتدال و توسعه را دارند 
که تکلیف ۱۱ کرســی دیگر در دور دوم )میان دوره ای انتخابات مجلس 
یازدهم( طبق اعلام وزارت کشور شهریور ماه ۱3۹۹ مشخص خواهد شد 
و نکته ویژه دو برابری تعدادروحانیون نسبت به مجلس دهم 3۲نفر می باشند 
و طبق بررسی بعمل آمده 3۵ منتخب وزیر، استاندار، فرماندارو شهردار بوده 

اند.
۴8نماینده عضو هیأت های علمی دانشگاهی، ۲3 منتخب پزشک در حوزه 

درمان  مشغول بوده اند .

علی لاریجانی در بخشی از گفت وگوی زنده تلویزیونی در آستانه پایان 
دهمین دوره مجلس با اشاره به اصلاح قانون انتخابات گفت: بنده در 
همین موضوع به صورت تلفنی با حضرت آیت الله جنتی صحبت کردم 
و گفتم که چنین بحثی وجود دارد. آقای کدخدایی هم قبول داشتند 
و همکاری هم کردند. بر اساس این قانون، سطح انتخابات عوض شد و 
از حوزه خرد بالا آمد. دو سال زمان برد و بعد در مجلس قانون آن تصویب 
شــد اما یک مرتبه شــورای نگهبان اصل موضوع را به هم زد و گفت 
قسمت های مربوط به شفافیت مالی درست است. مجلس حق داشت 
ناراحت شــود. البته ما آن قسمت شفافیت مالی را تصویب کردیم و 

نمی دانم گلایه برای چیست.
لاریجانی ادامه داد: بگومگوهای اخیر هم مربوط به همین انتخابات و 
ردصلاحیت هاست. در این شرایط باید به همه وجوه توجه کرد. جایگاه 
شورا باید حفظ شود و مورد احترام و دفاع است و نباید به آن اسائه ادب 
بشود. مجلس هم همین طور. برخی حرف های افراد برای مجلس خوب 
نیست. مجلس پایگاه دموکراسی و جزئی از نظامی ولایی است. کسی 
که می گوید ولایتمدار است نمی تواند بگوید فقط به حضرت آقا اعتقاد 
دارم. آقا فرمودند مجلس ریل گذار است. یعنی اگر ولایت بخواهد محقق 
بشود از طریق مجلس است. اینکه امام گفتند اگر قوانین رانندگی رعایت 

نشود خلاف شرع است، ناشی از همین موضوع است.
وی با بیان اینکه درباره ردصلاحیت ها، شورای نگهبان فصل الخطاب 
است، افزود: البته این نقد را دارم که در برخی جاها دقیق عمل نشد. اگر 
ما راجع به حقوقدان ها همین کار را می کردیم و بعد می گفتیم مشکل 
فساد دارند، خوب بود؟ ولی مجلس با متانت رفتار کرد. در هر صورت 

این مسائل گذشته است و دو طرف باید از این موضوعات عبور کنند.

از تعطیلی همه ضرر می کنند؛
گل محمدی پاسخ مجیدی را داد

۱_    وزیر راه و ترابری دولت  آقای محمود احمدی نژاد -  بهزاد 
شیری مدیرعامل این بنگاه مالی کشور می باشد 

۲_   از کارخانه های بزرگ صنعت خودرو سازی کشورمان – قصه 
غمگین

3_  آهنگ ایرانی – مردم قرآنی -  شهری در ایتالیا 
۴_   آهنگر معروف -  بهترین فوتبالیست جهان - کمیسر 

۵_   کاخی بزرگ در شهر پاریس -  عروس 
۶_  دوستی – کدر و تاریک -  مجتهد شیعی و رئیس سابق مجلس 

شورای ملی در زمان حکومت پهلوی 
7_  خانه -   پردازنده کامپیوترهای خانگی -  نام اختصاری نیروی 

زمینی ارتش کشورمان  
8_   پیامبر مسیحیان – شهری در ترکیه -  خوش گذران 

۹_   برادر حضرت موسی -  شهر حافظ – میت در هم ریخته 
۱۰_  شیطان بزرگ – اسباب خانه – نفس خسته 

۱۱_  نانجیب – هر چیزی شبیه مار  - شهری در استان سمنان
۱۲_  پایداری -  علیرضا معرفت مدیرعامل این بانک خصوصی 

کشورمان است – نامی برای دختران 
۱3_   مدافع تیم ملی فوتبال اسپانیا – از اعضای بدن -  پایتخت 

جهان اسلام
۱۴_  مخترع برق -  فریاد بلند – زمان 

۱۵_  شلاق -  فرج اله قدمی مدیر این بانک خصوصی کشورمان 
است 

۱_  علی صالح آبادی مدیر عامل این بانک دولتی می باشد 
۲_  نامی دخترانه و البته پسرانه -  بحر - صحراي اتمي آمریکا

3_   احسنت فرنگی -  مرموز
۴_  جمع فارسی –  شهر بی قانون – روز تازی – پیامبر یهودیان 

۵_  الفت -  از حشرات – ملایم و بی آلایش - جدا
۶_  واحد شمارش سیگار – نامی برای دختران فرنگی -  از 

گلهای زیبا – تکرار حرف
7_   وزیر اطلاعات دولت هفتم -   نایب رئیس فعلی مجلس 

شورای اسلامی 
8_    دیوار گلی -   اکسیر – عروس شب

۹_  تاکتیکی در بازی فوتبال -  فلات آلمان – لقب اختصاری 
دانشگاه فرماندهی و ستاد 

۱۰_  سمت روشنایی – اخطار در شطرنج  – نام مهمانپرست، 
سخنگوی سابق وزارت خارجه – واحدی در سطح

۱۱_   باشگاه پرطرفدار و مردمی ورزش شهر انزلی -  ارمد ، رمد 
-  سال تحصیلی

۱۲_   سراب در هم ریخته -  جان کندن – ارتباط نوشتاری 
۱3_   بازیگر سرشناس سینمای کشورمان – وزیر جوان دولت 

آقای روحانی
۱۴_  باشگاهی در فوتبال کشور فرانسه – لباس -  بی نقش و 

نگار
۱۵_  از فوریت های اقتصادی مجلس یازدهم 
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جدول شماره 228 هفته نامۀ اعتبار
لطفاً جدول تکمیل شده را به دایرکت اینستاگرام هفته نامه ارسال نمائید.

etebar.magazine  به 15 نفر از برندگان، به قید قرعه جوایزی تقدیم خواهد شد. گل محمدی پاسخ مجیدی را داد/ برخی آقایان دنبال »زرنگ بازی« هستند!
سرمربی تیم فوتبال پرســپولیس گفت: در هر شغلی  امکان ابتلا به ویروس 
بالاســت و فوتبال هم یکی از این مشاغل است. نمی توانیم فوتبال را تعطیل 

کنیم. در این شرایط باید با این ویروس کنار بیاییم.
به گزارش خبرنگار مهر، یحیی گل محمدی پس از نشست با مهدی رسول پناه 
سرپرست باشگاه پرسپولیس در جمع خبرنگاران گفت: تقریباً هر هفته جلسه 
می گذاریم و درباره وضعیت تیم و پیگیری امور صحبت می کنیم و کارهایمان 

را مثل امروز هماهنگ می کنیم.
سرمربی پرسپولیس درباره وضعیت آنتونی استوکس عنوان کرد: او باید به 
تمرینات می آمد که نیامد. وضعیت او پیچیده و مبهم اســت و بخش حقوقی 

باشگاه پیگیر است.
سرمربی پرسپولیس درباره حمایت ویژه از پرسپولیس برای برگزاری ادامه 
بازی های لیگ برتر افزود: نمی دانم منظور از حمایت ویژه چیست. فکر می کنم 
بیشتر بحث مدیریت مهم است. نیاز نیست هزینه خاصی صرف موارد بهداشتی 
شود. هر بازیکن و مربی حاضر است با هزینه شخصی خودش هم تست کرونا 

را بدهد.
وی افزود: به نظرم دارند فرار می کنند که هزینه مابقی لیگ را انجام ندهند. آیا 
باشگاه هایی که دنبال تعطیلی لیگ هستند حاضرند پول قرارداد بازیکنان شان 

را بدهند؟ حداقل ۶ الی ۷ ماه طول می کشد تا واکسن کرونا بیاید.
گل محمدی یادآور شد: مدیران باشگاه هایی که به تعطیلی لیگ اصرار دارند 
می خواهنــد »زرنگ بازی« درآورده و برخی مربیــان و بازیکنان هم آنها را 
همراهی می کنند که عجیب است. اگر لیگ تعطیل شود همه بازیکنان و مربیان 
متضرر خواهند شد. همه مشاغل در شرایط فعلی شروع به کار کرده اند. اداره ها، 
مترو، اتوبوس، شــرکت های هواپیمایی که خیلی با مردم ســر و کار دارند و 
شغل شان هم خطرناک اســت کارشان را شروع کرده اند. فکر نمی کنم فقط 
بخواهند فوتبال را تعطیل کنند. از فدراسیون پزشکی ورزشی گله دارم بدون 
اینکه جواب تســت برخی باشگاه ها بیاید آنها تمرین کردند و این می تواند 

مشکل ساز شود.
سرمربی پرسپولیس درباره آخرین وضعیت بشار رسن و کریستین اوساگونا 
خاطرنشان کرد: بشار رسن قرار است تا شنبه و یکشنبه هفته آینده به تهران 
برســد. درباره بحث های مالی او همین امروز صحبت کردیم.متاسفانه برای 
اوســاگونا پروازی از نیجریه وجود ندارد و باید منتظر ماند تا این مشکل حل 

شود.
محمدی در خصوص نبود آزمایشگاه واحد برای دادن تست کرونا تصریح کرد: 
بطور کلی می گویم موضع فدراسیون فوتبال باید قوی باشد و باید قویتر از اینها 
ظاهرشود. برخی دنبال این هستند که ماهیت لیگ و فوتبال را خراب کنند و 
دانسته یا ندانسته دارند به فوتبال کشورمان ضربه می زنند. استانداردهای 
بهداشتی در ایران بالاست و کیت های غیر استانداردی فکر نمی کنم وجود 
داشته باشد. ســرمربی سرخپوشان پایتخت در مورد نامه فرهاد مجیدی به 
مدیرعامل استقلال برای گرفتن تضمین بابت نگرفتن اعضای تیم بابت کرونا 
گفت: کســی می تواند چنین تضمینی بدهــد؟ در حرف هایم گفتم رعایت 
پروتکل های بهداشتی خیلی مهم است. در هر شغلی امکان ابتلا به ویروس 
بالاست و فوتبال هم یکی از این مشاغل است. چیزی که مشخص است نمی 

توانیم فوتبال را تعطیل کنیم. در این شرایط باید با این ویروس کنار بیاییم.
سرمربی پرسپولیس در ارتباط با اینکه آیا بازی دوستانه شان با نیروی زمینی 
قطعی شده است یا نه؟ گفت: آنها دیروز تست داده اند و امروز جواب تست آنها 
می آید. پزشــکان دو تیم با هم در ارتباط هستند. وی راجع به لیست مازاد 
پرسپولیس در پایان فصل عنوان کرد: الان برای این حرف ها زود است. وقت 
برای صحبت در این باره زیاد است. در مسیر قهرمانی پرسپولیس 9 فینال در 
لیگ برتر در پیش داریم. با تیم هایی که خطر سقوط یا شانس کسب سهمیه 

لیگ قهرمانان آسیا را دارند بازی داریم.

ادامهسرمقاله
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دکتــر داود زارعیان، معاون امور مشــتریان 
شرکت مخابرات ایران که خود سال ها مدیریت 
روابط عمومی این شرکت و روابط عمومی یکی 
از بانک های کشــور را عهده دار بوده اســت، 
در گفت و گوئی به موانعی اشــاره می کند که 
با  به اهداف خود  روابط عمومی ها در دستیابی 
آن دســت به گریبان اند، یک متخصص روابط 
عمومی باید تخصــص و توانایی لازم را به ویژه 
افکار عمومی  در اطلاع رسانی، اعتمادسازی، بسترســازی و مدیریت 
داشته باشــد، می افزاید: این فرد، تحصیلات مرتبط دارد، کار حرفه ای 
می کند، ساختار مناسبی پیش رویش قرار دارد و مدیران و کارشناسان 
خبره ای در کنارش فعالیت می کنند. تعداد چنین روابط عمومی هایی با 
این ویژگی ها در کشــور ما محدود است؛ به همین دلیل اعتماد جامعه 
به روابط عمومی ها کم شــده است، بیشــتر روابط عمومی ها اخبار را 
به صورت کامل منتشــر نمی کنند و از سوی دیگر به ویژگی ها و تقسیم 
بندی مخاطبان نیز بی توجه اند، در نتیجه موجب بی اعتمادی جامعه و 

افکار عمومی به خود می شوند.
رئیس سابق انجمن متخصصان روابط عمومی ایران با ضروری دانستن 
بهره منــدی جامعه از اطلاعات  در دنیای  امــروز، تصریح می کند: این 
مسئله ســبب می شــود ما روابط عمومی  نوین  را یک  روابط عمومی  
اطلاع مدار بدانیم، امــا آنچه  تاکنون  از روابط عمومی  برشــمرده ایم، 
نمایش  روابط عمومی  ابتدایی  بوده  اســت. در دنیایی  که  همه  چیز آن  
به  ســرعت  کهنه  می شــود و با اطلاعات  تازه تر، همه  چیز در لحظه  نو 
می شــود، روابط عمومی  باید از پوسته و شــکل  نخست و سنتی  خود 
خارج  شــود و ضرورت های  زمانه ای  را که  در آن  زندگی  می کند، درک  
کنــد. بنابراین روابط عمومی  در عصر اطلاعــات  موظف  به  همگونی  و 
همسانی  با فرایند اطلاعات  در جهت  نو شدن  است،یک روابط عمومی 
برای اینکه توانایی خود را برای اعتمادسازی اجتماعی به اثبات برساند 
باید با یادگیری استانداردهای این حرفه خود را تقویت کند، می افزاید: 
روابط عمومی ها باید نقش خود را به مدیران ارشد سازمان ها و مدیران 
تصمیم گیر توضیح داده و این نقش را به درســتی تبیین و پیاده کنند 
تا جامعه به روابط عمومی هــا اعتماد کند. مؤلف کتاب مبانی ارتباطات 
جمعی در خصوص خطــر مدیریت مداری روابط عمومی ها هم می گوید: 
این بحث را خیلی جاها شنیدم اما معتقدم یک روابط عمومی وقتی در 
سازمانی مشغول به کار است ممکن است برای آن سازمان، مدیر آنجا، 
مــردم، خانواده و یا حرفه اش کار کند، اما اگر برای غیر از حرفه اش کار 
کند شکســت می خورد. در واقع اگر یک مدیر روابط عمومی حرفه ای 
باشــد، برای حرفه اش کار می کند؛ در این صورت نظر مدیر ســازمان 
هم جلب می شود؛ اما چون در کشــور ما روابط عمومی ها حرفه ای کار 
نمی کنند مجبور می شــوند از روش های دیگری نظر مدیرشان را جلب 
کنند. مثلًا در یک سازمان به تعدادی از کارکنان پاداش داده می شود. 
روابط عمومی طبق وظیفه اش باید این موضوع را اطلاع رســانی کند؛ 
حالا اگر مدیر ارشد بگوید اطلاع رســانی نکن، شایعه درست می شود 
و میــزان پاداش از 10 هزار تومان به 100 هزار تومان می رســد. اما اگر 
روابط عمومی کار حرفه ای خود را انجام دهد و مدیر هم ببیند شایعه ای 
درست نشــده پس از این حرف روابط عمومی را گوش می کند،روابط 
عمومی نباید طرف ســازمان و یا مردم را بگیرد، بلکه باید بر اســاس 
اصول حرفــه ای عمل کند؛ یعنی آن چیزی که موجب خشــنودی دو 
طرف می شود را به عنوان الگوی خود قرار دهد، چون پنهان کردن یک 
مشکل در ســازمان، زیان آن را در آینده بیشتر می کند اما اگر مشکل 
 به صورت حرفه ای با مردم در میان گذاشته شود قطعاً در آینده زیانش

 کمتر خواهد بود.

روابط عمومی حرفه ای کم داریم
مدیران روابط عمومی باید جسور و نترس باشند

حجت الاسلام سیدرضا تقوی 7۴ ساله است که وی منتخب 
مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس به عنوان 
رئیس، سیدمصطفی آقامیرسلیم است 73 سال سن دارد 
ضمن اینکه میرســلیم هم از حــوزه انتخابیه تهران، ری، 
شــمیرانات، اسلامشــهر و پردیس انتخاب شده به عنوان 
نایب رئیس، دبیر اول ســنی پارلمــان یازدهم هم روح الله 
نجابت 3۱ ســاله منتخب مردم شیراز و محسن فتحی 33 
ساله از حوزه انتخابیه سنندج، دیواندره و کامیاران به عنوان 
دبیران هیئت رئیســه ســنی مجلس دهــم، در جایگاه 

هیئت رئیسه مجلس حضور یافتند.
در ابتدای نشست مجلس یازدهم شورای اسلامی، سیدرضا 
تقوی رئیس سنی یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی 
زنگ آغاز نخستین جلسه علنی مجلس را به صدا درآورد و 
بر این اســاس اولین جلسه نمایندگان دوره دهم با حضور 

۲۶8 نفر از منتخبان ملت به صورت رسمی  آغاز شد.
پس از آغاز جلسه علنی، روح الله نجابت منتخب مردم شیراز 
که دبیر هیئت هیئت رئیسه سنی مجلس دهم است، دستور 

کار جلسه علنی پارلمان را قرائت کرد.
بر اساس اعلام هیئت رئیسه سنی مجلس، قرائت آیاتی از 
کلام الله مجید، نطق رئیس سنی مجلس، قرائت پیام مقام 
معظم رهبری، گزارش انتخابات یازدهم مجلس توســط 
معــاون اجرایــی مجلس، ســخنرانی حســن روحانی 
رئیس جمهور، انجام مراســم تحلیف نمایندگان مجلس 
یازدهــم، انتخاب شــعب و ادای احترام به یادمان شــهدا 

دستورکارهای اولین جلسه رسمی  مجلس یازدهم است.
در بهره گیری از فناوری اطلاعات در شمار برترین ها
غلامرضا نوری معاون اجرایی مجلس شــورای اسلامی در 
مراســم افتتاحیه یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی 
ضمن گرامیداشــت یاد و خاطره شهدا و امام خمینی)ره( 
گفت: اکنون بخش اداری و اجرایی مجلس شورای اسلامی 
با تجربه ۱۰ دوره خدمت به مجالس گذشته از آن درجه قوام 
و ظرفیت برخوردار اســت که جزو ۱۰ پارلمان اول دنیا در 

بهره گیری از فناوری اطلاعات به شمار می آید.
وی ادامه داد: جلســات کمیسیون و صحن علنی در قالب 
ارتباط تصویــری نمایندگان شهرســتان ها و حوزه های 
انتخابیه در دوره تشدید شیوع بیماری کرونا در طول ماه های 

گذشته از دستاوردهای شاخص این حوزه بود.
معاون اجرایی مجلس افزود: در حوزه مالی نیز انضباط بیش 
از پیش و انطباق با شرایط بودجه ای کشور و توجه به اصل 
صرفه جویی چند سالی است که نهادینه گشته است. اولین 
جلسه مجلس شورای اسلامی در شرایط ویژه تداوم شیوع 
ویروس کرونا برگزار می شود که این ویژگی فرآیند برگزاری 
مجلس را برای منتخبان و عوامل اجرایی سخت کرده است.

نخستین کشور آسیایی صاحب مجلس
حجت الاسلام سیدرضا تقوی رئیس سنی مجلس در آئین 
افتتاحیه یازدهمین دوره مجلس شــورای اسلامی اظهار 

داشت: یازدهمین دوره مجلس را بعد از یک ماه روزه داری، 
سحرخیزی و تسلط بر نفسانیت و بندگی و عبودیت با حضور 
منتخبین ملت و با حضور مهمانان با فضیلت برگزار می کنیم.
حجت الاسلام تقوی گفت: مجلس یازدهم را بر اساس آنچه 
که بنده شناخته ام در چند فراز خدمت شما و مردم شریف 
ایران معرفی کنم. که البته این همه معرفی نیست؛ کشور ما 
به لحاظ تاریخی ۱۱۴ سال است که مجلس دارد و در میان 
کشــورهای آسیایی نخستین کشــوری است که صاحب 

پارلمان و مجلس شده است.
در ادامه پیام رهبرانقلاب خطاب به نمایندگان توسط رئیس 
دفتر معظم له قرائت گردید. رهبر معظم انقلاب اسلامی در  
این پیام یکی از الزامات در رأس امور بودن مجلس را حضور 
نمایندگان فعال، منظم، پاک دست، امانتدار و دارای شناخت 
از شــرایط و اولویتهای کشــور دانستند و با تأکید بر اینکه 
»اقتصاد و فرهنگ« در صدر اولویت های کشــور اســت، 
نمایندگان را به مسائلی همچون اولویت دادن به معیشت 
طبقات ضعیف، اصلاح خطوط اصلی اقتصاد مثل  اشتغال و 
تولید و تورم، رعایت تقوا و انصاف در انجام وظایف نظارتی، 
موضع گیری های انقلابی در حوادث مهم و تعامل برادرانه با 

قوای مجریه و قضائیه توصیه کردند.
سخنان وزیر کشور

عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور در آئین افتتاح مجلس 
یازدهم در خانه ملت در مورد روند برگزاری انتخابات مجلس 
شورای اسلامی گفت: مراتب تشکر عمیق خود را از سکاندار 
انقــلاب برای حمایــت حکیمانه امر ســترگ انتخابات و 
رئیس جمهور که پشــتیبان مجریان انتخابات بودند اعلام 

می کنم.
وی ادامــه داد: بر اســاس مولفه هــای اجرایی و مدیریتی 
برگزاری انتخابات در دوم اسفند ۹8 برگ زرینی از کارنامه 

انتخابات در نظام جمهوری اسلامی را رقم زده است.
وزیر کشور خاطرنشان کرد: اعلام نتیجه انتخابات مجلس 
زودتر از همه دوره های قبل،  برگزاری انتخابات در شرایط 
ویژه و بدون بروز کمترین مسئله امنیتی، تایید کامل صحت 
انتخابات در همه حوزه های اصلی و فرعی از سوی شورای 
نگهبان و مشــارکت ۵7/۴۲ درصد افراد واجد شــرایط در 
انتخابات از ویژگی های مهم دوره یازدهم مجلس شــورای 
اســلامی اســت. رحمانی فضلی گفت: قوانین و مقررات 
برگزاری انتخابات خصوصاًً انتخابات مجلس شورای اسلامی، 
حقیقتاً نیازمند بازنگری جدّی است و امیدواریم در تعاملی 
سازنده بین »دولت دوازدهم« و »مجلس یازدهم«، شاهد 
بررسی و تصویب لایحه جامع انتخابات که رافع بسیاری از 

 اشکالات و نواقص در زمینه انتخابات است، باشیم.
از مجلس اخوت می خواهیم

حجت الاسلام حسن روحانی رئیس جمهور در مراسم آغاز 
به کار مجلس یازدهم اظهار داشــت: پارلمان و مجلس، در 
سراسر جهان  نماد مهم دموکراسی است و در ایران اسلامی، 
مجلس شــورای اســلامی نماد دموکراســی اسلامی و 
مردم سالاری دینی است. اولین رکن دموکراسی در تاریخ 
ایران در ۱۱۴ ســال پیش با مجلس شورای ملی آن زمان 
شکل گرفت و این نهاد از مرحوم آخوند خراسانی و محقق 
نایینی تا امام راحل رضوان الله علیه نهادی بوده که به عنوان 

نهادی مشروع و قانونی تلقی شده است.

رئیس جمهور گفت: در مجلس شــورای اســلامی از آغاز، 
بزرگانی بر چنین صندلی هایی نشستند و ادای وظیفه کردند 
و از شــهید آیت الله مدرس گرفته تا مقام معظم رهبری تا 
مرحوم آیت الله  هاشمی رفسنجانی و تا شهیدانی همچون 
شهید رجایی شهید باهنر، شهید چمران در مجلس اول بر 
همیــن صندلی ها نشســتند و به وظیفــه قانون گذاری 

پرداختند.
روحانی تصریح کرد: دولت و مجلس در بسیاری از زمینه ها 
می توانند همکاری کنند اما بهترین همکاری لایحه خوب 
از سمت دولت و بررسی و تصویب از سوی مجلس شورای 
اسلامی است.  امیدوارم در یک سال باقی مانده این دولت و 
آغازین ســال این مجلس بتوانیم در این زمینه با یکدیگر 
همکاری داشته باشیم. مبنای ما برای همکاری ها چارچوب 

قانون اساسی است.
وی اظهار داشت: ما مجلس و تک تک نمایندگان مجلس را 
از دیدگاه قانون اساســی در برابر کل ملت ایران مســئول 
می دانیم آنچنان که قانون اساسی این را می گوید.  اگر همه 
فکرها برای منافع ملی، امنیت ملی، برای مصالح ملی و برای 
هویت ملی باشد و مصالح عمومی را بر مصالح حزبی، جناحی 
و حوزه های انتخابیه ترجیح دهیم که بی تردید مجلس نه 
مجلــس حوزه های انتخابیه، نه مجلــس اقوام، نه مجلس 
جناح ها و نه مجلس فرق است. مجلس شورای اسلامی خانه 

ملت است و از آن ملت ایران است.
روحانی با تأکید بر اینکه دولت دست خود را به سمت مجلس 
یازدهم دراز می کند، اظهار داشــت: ما از مجلس اخوّت را 

می خواهیم، همان طور که از رهبری ابوّت را می خواهیم.

حجت الاسلام حسن روحانی رئیس جمهور در حالی صحن 
مجلس را پیش از سوگند منتخبان یازدهمین دوره مجلس 

 ترک کرد که سخنرانی او ۴۵ دقیقه به طول انجامید.
سوگند نمایندگان

در ادامه مراسم افتتاحیه مجلس یازدهم، پس از قرائت پیام 
مقام معظــم رهبری )مدظله العالــی( خطاب به مجلس، 
گزارش وزیر کشــور و نطق رئیس جمهور، مراسم تحلیف 
منتخبان برگزار شد و منتخبان ملت طبق اصل ۶7 قانون 

اساسی سوگند یاد کردند.
بر اساس اصل ۶7 قانون اساسی منتخبان باید در نخستین 
جلسه مجلس سوگند یاد کرده و متن قسم نامه را امضا کنند. 
نمایندگان اقلیت های دینی نیز این سوگند را با ذکر کتاب 

آسمانی خود یاد کردند.
پس از سوگند یادکردن منتخبان مردم در مجلس یازدهم، 
روســای قوا و میهمانان هم صحن مجلس را  ترک کردند. 
آیت الله رئیسی هنگام  ترک پارلمان با تعدادی از منتخبان 
مصافحه کرد. در مراسم افتتاحیه مجلس یازدهم عکس دو 
منتخب فوت شــده تهران و آستانه  اشرفیه )فاطمه رهبر و 
علی رمضانی دستک( هم در صندلی های آنها قرار داشت و 

یاد و نام آنها گرامی داشته شد.
حجت الاسلام تقوی رئیس سنی مجلس در این مراسم اعلام 
کرد که با توصیه ستاد ملی مقابله با کرونا منتخبان مجلس 
یازدهم به زیارت حرم بنیان گذار امام)ره( نخواهند رفت و به 
جای آن در پایان جلسه بر سر مزار شهدای گمنام مجلس 

حاضر می شوند و به آنها ادای احترام خواهند کرد.
نامزدهای هیئت رئیسه

همچنین جعفر قادری منتخب مردم شیراز به خبرگزاری 
مهر از آغاز جلسه فراکسیون انقلاب اسلامی برای انتخاب 
نامزدهای پیشنهادی این فراکسیون جهت کاندیداتوری در 

انتخابات هیئت رئیسه مجلس خبر داد.
وی گفت: اداره جلسه را هیئت اجرایی فراکسیون انقلاب به 

ریاست علیرضا زاکانی منتخب مردم قم برعهده دارد.
در این جلســه ترکیب پیشنهادی فراکسیون انقلاب برای 
هیئت رئیســه مجلس انتخاب خواهند شــد و قرار است 
منتخبین در این جلســه در جلسه ۵ شنبه برای حضور در 

انتخابات هیئت رئیسه نامزد شوند.
حسن نوروزی، سیدمصطفی میرسلیم، محمدباقر قالیباف 
و حمیدرضــا حاجی بابایی نامزد تصدی ریاســت مجلس 

شدند.
عبدالرضا مصری منتخب کرمانشــاه، علی نیکزاد، الیاس 
نــادران، علیرضــا منادی منتخــب تبریــز، محمدرضا 
میرتاج الدینی منتخب تبریز، سیدرضا تقوی منتخب تهران، 
محمدمهــدی زاهــدی منتخــب تهران و امیرحســین 
قاضی زاده هاشمی منتخب مشهد، نامزدهای نایب رئیسی 
مجلس هســتند. علاوه  بر این حــدود 3۰ نفر از منتخبان 

مجلس برای دو کرسی نظارت مجلس ثبت نام کردند.

 کشور ما به لحاظ تاریخی ۱۱4 سال است که مجلس دارد 
و در میان کشورهای آسیایی نخستین کشوری است که صاحب پارلمان و مجلس شده است


